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24 Η κατάργηση 
των Κέντρων Πρόληψης 
θα είναι οπισθοδρόμηση

Την άμεση ανάκληση και απόσυρση 
των επίμαχων διατάξεων από το υπό δι-
αβούλευση Σχέδιο Νόμου «Ολοκλήρω-
ση της Ψυχιατρικής Μεταρρύθμισης», 
που αφορούν το μέλλον των Κέντρων 
Πρόληψης των εξαρτήσεων, και οι οποί-
ες προβλέπουν την κατάργησή τους, 
ζητά με ψήφισμά του ο δήμος Νεάπο-
λης-Συκεών.
Η απόφαση (158/2024) ελήφθη στην τε-
λευταία έκτακτη συνεδρίαση του δημοτι-
κού συμβουλίου του δήμου Νεάπολης-
Συκεών, με τη συντριπτική πλειοψηφία 
του Οργάνου να εγκρίνει την εισήγηση 
της υπό τον δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη 
δημοτικής Αρχής, η οποία για μια ακόμη 
φορά τάχθηκε κατά του νομοσχεδίου.

7 Φεστιβάλ ΚΔΑΠ-μεΑ 
με στόχο την συμπερίληψη 
και την εξωστρέφεια

Ραντεβού τον Σεπτέμβρη έδωσαν οι 
ωφελούμενοι και οι ωφελούμενες 
των ΚΔΑΠ-μεΑ του δήμου Νεάπολης-
Συκεών. καθώς οι δραστηριότητες για 
τη φετινή σεζόν ολοκληρώθηκαν με τις 

ημερήσιες εκδρομές και τις περιηγήσεις 
που έγιναν από την αρχή του καλοκαι-
ριού. Όπου και να πηγαίνουν πάντως 
κουβαλάνε μαζί τους τις αναμνήσεις από 
το 4ο Φεστιβάλ ΚΔΑΠ-μεΑ ένα φεστιβάλ 
εξωστρέφειας με στόχο την συμπερίλη-
ψή τους στην κοινωνία. Ένα φεστιβάλ 
χρήσιμο δημιουργικό και παράλληλα 
διασκεδαστικό.

28 Επιτυχόντες 
στα ΑΕΙ από τον τόπο μας

Σε υψηλά επίπεδα παρέμειναν και φέτος 
οι επιτυχίες των μαθητών και μαθητριών 
των Γενικών Λυκείων του δήμου Νεάπο-
λης-Συκεών στις Πανελλήνιες Εξετάσεις, 
καθώς από το
σύνολο των 707 υποψηφίων για τα ΑΕΙ 
οι 500 πέτυχαν την είσοδό τους στην Τρι-
τοβάθμια Εκπαίδευση.
Πρόκειται για επιδόσεις που έρχονται να 
δικαιώσουν και να επιβραβεύσουν τον 
αγώνα των μαθητών και των μαθητριών, 
όπως επίσης και τις προσπάθειες των εκ-
παιδευτικών, που
αναπτύχθηκαν σε ένα σύγχρονο σχολικό 
περιβάλλον που φροντίζει με  ιδιαίτερο 
ενδιαφέρον η διοίκηση του δήμου.
Διαβάστε τι μας είπαν οι ίδιοι οι πρωτοετείς 
φοιτητές για το μέλλον και τα όνειρά τους. 

18-20 Δημοτικά ιατρεία 
και δικαίωση της  κοινωνικής 
πολιτικής

Πλούσιος ήταν για άλλη μία φορά ο 
απολογισμός για τα δημοτικά ιατρεία 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών δικαιώνο-
ντας την επιλογή του δημάρχου Σίμου 
Δανιηλίδη για την ενίσχυση τους με πε-
ρισσότερους γιατρούς και υπερσύγχρο-
νο εξοπλισμό. Μόνο το Α’ εξάμηνο του 
2024 πραγματοποιήθηκαν 153.044 ια-
τρικές πράξεις αξίας 2.307.856,90 ευρώ 
στηρίζοντας με τον πιο εύλογο τρόπο 
την επιμονή του δημάρχου να περάσει η 
Α’ βάθμια φροντίδα υγείας στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση. 

22 Ηλεκτρικά λεωφορεία 
σχεδόν σε όλες τις γραμμές  
που εξυπηρετούν το δήμο 
για μηδενικούς ρύπους

Ο ΟΑΣΘ εγκαινίασε την ηλεκτροκί-
νηση στο δήμο μας με τη γραμμή 28 
(νοσοκομείο Παπαγεωργίου-Συκιές-
Πανεπιστήμια) και την επέκτεινε στις 
γραμμές 26, 23 και 18. 
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περιεχόμενα

Εκδίδεται από την 
Κοινωφελή Επιχείρηση 
Υπηρεσιών Νεάπολης-Συκεών 
(Κωδ. 2319)
Τέρμα οδού Ελ. Βενιζέλου, 
περιοχή Στρεμπενιώτη, Νεάπολη
Τηλ.: 2313 329568 (εσωτ. 168)
Ιδιοκτησία:
Κοινωφελής Επιχείρηση 
Υπηρεσιών Νεάπολης-Συκεών

Διεύθυνση σύνταξης 
Χριστίνα Χαλεπλίδου

Στο τεύχος συνεργάστηκαν: 
Γεωργία Δερμηντζάκη
Γιάννης Ιωαννίδης
Σαράντης Σπανός
Σάκης Σταματόπουλος 
Αλεξία Τσαουλίδου
Μαρία Χατζηαποστόλου

Φωτογραφίες: 
Κώστας Αργύρης
Βασίλης Βερβερίδης

Επιμέλεια παραγωγής:
Paramount Α.Ε.

30-33 Μερκούρεια  και Βαλκανική Πλατεία

Ο πολιτισμός είναι εδώ για τον δήμο Νεάπολης-Συκεών μέσα από δύο κορυφαίες 

διοργανώσεις θεσμούς. Τα «Μερκούρεια» από τις 21 Αυγούστου ως την 1η Σεπτεμ-

βρίου και η «Βαλκανική Πλατεία» από τις 2 έως τις 9 Σεπτεμβρίου είναι δύο διορ-

γανώσεις-θεσμοί που θα προσφέρουν υψηλού επιπέδου πολιτιστικές εκδηλώσεις 

στους Θεσσαλονικείς και τους επισκέπτες της πόλης.

ΜΟΝΙΜΕΣ
ΣΤΗΛΕΣ

46 Κέντρο 
Πρόληψης Πυξίδα
50 Μικρά 
και αυτοδιοικητικά
50 Παραδημοτικά
57 Παρατάξεις
60 Σελίδες Ιστορίας
62 Παράλογα

Α
πό τότε που έγραψε ο Σαββόπουλος 

το Καλοκαίρι του, ήταν σαν να είχε 

καταφέρει να τραγουδήσει κάποιος 

μία φωτογραφία με όλα τα στοιχεία 

που συνθέτουν ένα τυπικό καλοκαίρι. Με τη 

φέτα το καρπούζι στο ένα χέρι, με φιλιά μισο-

λιωμένα, με μισόκλειστες τις γρίλιες, έστω και με 

τον ρόγχο του air condition μεσημέρι…

Φέτος όμως με την κλιματική κρίση να έχει 

προχωρήσει χωρίς να νοιάζεται που εμείς δεν 

νοιαζόμαστε για την γρήγορη εξέλιξή της νωρί-

τερα από όλες τις προβλέψεις και τις προθεσμίες 

που έδιναν ακόμη και οι πιο απαισιόδοξοι από 

τους ειδικούς επιστήμονες, το καλοκαίρι ενοχο-

ποιήθηκε από πολλούς για τα 40άρια του, την 

αποπνικτική του ατμόσφαιρα, εδώ πάνω στο 

Βορρά για την αποπνικτική υγρασία του και 

γενικά για την αφόρητη ατμόσφαιρα που σου 

κόβει την ανάσα. 

Οι μεγαλύτεροι haters, όσοι και όσες αγα-

πούν να μισούν το καλοκαίρι επειδή το ιδανι-

κό τους είναι το χριστουγεννιάτικο δέντρο, το 

κρύο ακόμη και το βορειοελλαδίτικο που τρυ-

πάει κόκκαλα και οι χιονισμένες βουνοκορφές 

έριξαν στο καλοκαίρι κι όλα τα δεινά της τουρι-

στικής μας υπερανάπτυξης όπως το 50ευρω της 

ξαπλώστρας (της πρώτης σειράς, της βου κοστί-

ζει μόλις 40) στο πρώτο πόδι της Χαλκιδικής και 

το ξεζούμισμα της νεολαίας μας επί 12ωρο για 

3,5 ευρώ την ώρα σε αμφιβόλου νομιμότητας κι 

αισθητικής beach bars ανά την Ελλάδα.    

Όμως το καλοκαίρι είναι εδώ κι αν έχει ένα 

συνώνυμο που το κάνει ακόμη πιο ξεχωριστό 

είναι ο πολιτισμός. Θεατρικές παραστάσεις σε 

κάθε γωνιά της ηπειρωτικής και της νησιωτικής 

χώρας με τις παραγωγές που ανεβαίνουν στο 

Αρχαίο Θέατρο της Επιδαύρου να αποτελούν 

σημείο αναφοράς (δεν έχει σημασία αν έχει 

θετικό ή αρνητικό πρόσημο η συζήτηση που 

ανοίγει, αρκεί που αφορά το θέατρο) συναυλί-

ες, σπουδαίες συνεργασίες, φεστιβάλ, θερινά 

σινεμά. Όπως και να το κάνουμε πιο εύκολα 

βγαίνεις έξω τον Ιούλιο και τον Αύγουστο, πιο 

εύκολα ξεμακραίνεις για να δεις μία παράσταση 

ή να παρακολουθήσεις μία ξεχωριστή συναυ-

λία. 

Σε αυτό το σκηνικό ο δήμος Νεάπολης-

Συκεών επιμένει πολιτιστικά με τα «Μερκούρεια» 

του την ετήσια συνάντηση των μεγαλύτερων 

κρατικών σκηνών και των ΔΗΠΕΘΕ όλης της χώ-

ρας να γιορτάζουν φέτος τα 30 τους χρόνια! 

Από τις 21 Αυγούστου ως την 1η Σεπτεμ-

βρίου στο Ανοιχτό Θέατρο «Μάνος Κατράκης» 

στην οδό Καρόλου Κουν τα Δημοτικά Περιφε-

ρειακά Θέατρα που οραματίστηκε η αξέχαστη 

Μελίνα Μερκούρη θα είναι πιστά στο ραντεβού 

τους σε μία νοερή συνάντηση διακεκριμένων 

θεατρανθρώπων.

Από τις 2 Σεπτεμβρίου το χορό θα σύρει η 

«Βαλκανική Πλατεία» μία αλλιώτικη πλατεία που 

αναδεικνύει μέσω του πολιτισμού όσα ενώνουν 

τους λαούς των Βαλκανίων και υμνεί την ειρήνη 

και την φιλία ανάμεσά τους. Φέτος το πρόγραμ-

μα είναι ιδιαίτερα προσεγμένο αφού αρχίζει με 

αφιέρωμα στον παγκόσμιο Μίκη Θεοδωράκη, 

τρία χρόνια από το θάνατό του και ολοκληρώ-

νεται ιδανικά με μία μεγάλη συναυλία του Γιώρ-

γου Νταλάρα που πέραν όλων των άλλων έχει 

τραγουδήσει για την ειρήνη στα Βαλκάνια σε 

ταραγμένους καιρούς ενώ μαινόταν η επίθεση 

στην πρώην Γιουγκοσλαβία. 

Ραντεβού λοιπόν στα θέατρα και τις πλατείες 

για μοναδικές παραστάσεις και συναυλίες ώστε 

να παραδώσουμε το καλοκαίρι που μες στα 

κόκκινα της δύσης του ανατέλλει, κατά τον ποι-

ητή, με καθαρό το όνομά του, εξαγνισμένο στην 

κολυμβήθρα της τέχνης.

Χριστίνα Χαλεπλίδου

Για το παρεξηγημένο καλοκαίρι
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Μία πολύωρη ουσιαστική συνάντηση της οποίας το περιεχόμενο 
κινήθηκε από τα φλέγοντα ζητήματα που απασχολούν την Το-
πική Αυτοδιοίκηση μέχρι τα νέα δεδομένα και το τοπίο που δια-

μορφώθηκε μετά τις πρόσφατες εκλογές στην Ε.Ε, είχαν χθες στο υπουργείο 
Εσωτερικών ο υπουργός Θοδωρής Λιβάνιος και ο δήμαρχος Νεάπολης-
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης. Ο δήμαρχος επισκέφθηκε τον υπουργό στο 
γραφείο του με ενημερωμένους φακέλους για τα ζωτικά θεσμικά θέματα 
που απασχολούν τους ΟΤΑ της χώρας και απειλούν την λειτουργικότητά 
τους συζήτησε μαζί του για την καταστρατήγηση του άρθρου 102 του Συ-

ντάγματος  για το τεκ-
μήριο αρμοδιότητας 
και την διοικητική και 
οικονομική αυτοτέ-
λεια των ΟΤΑ καθώς 
και του Καλλικρατι-
κού νόμου 3852/10 
ενώ του παρέθεσε 
όλους τους τομείς 
στους οποίους η Το-
πική Αυτοδιοίκηση 
μπορεί να αναλάβει 
σημαντικές ευθύνες 
και πρωτοβουλίες 
αφού της διασφαλι-
στούν οι απαραίτη-
τοι πόροι.

Στο επίκεντρο 
της συζήτησης των 
δύο ανδρών τέθη-
καν μεταξύ άλλων τα 
θέματα Κοινωνικής 
Πολιτικής, τα ΚΑΠΗ, 
τα ΚΗΦΗ, οι Στέγες 

Υποστηριζόμενης Διαβίωσης, τα ΚΔΑΠ και τα ΚΔΑΠ-μεΑ καθώς και ο 
νόμος 3106/03 για τα κοινωνικοπρονοιακά των ΟΤΑ τις αθλητικές και της 
πολιτιστικές δομές και την υποχρέωση της πολιτείας να αναλαμβάνει το 
λειτουργικό τους κόστος. Ο Σ. Δανιηλίδης αναφέρθηκε με έμφαση στα 
Δημοτικά Ιατρεία και τα Πολυϊατρεία που λειτουργούν στον δήμο Νεά-
πολης-Συκεών με τέτοιο τρόπο που ελαφρύνουν οικονομικά τους δημό-
τες και τις δημότισσες και εξοικονομούν χρήματα για τον ΕΟΠΥΥ κυρίως 
μέσω των συνταγογραφήσεων. Αξίζει να σημειωθεί ότι μόνο μέσα στο 
2023 στα δημοτικά ιατρεία του δήμου Νεάπολης-Συκεών έγιναν 311.931 
ιατρικές πράξεις συνολικής αξίας 4.539.036 ευρώ με την εξοικονόμηση για 
τον ΕΟΠΥΥ να ανέρχεται στα περίπου 2,5 εκατ. ευρώ. Επρόκειτο άλλωστε 
για ένα κομμάτι της συζήτησης για το οποίο έδειξε ιδιαίτερο ενδιαφέρον 
ο υπουργός.

Από την πλευρά του ο Σίμος Δανιηλίδης ευχαρίστησε τον Θ. Λιβάνιο, με 
τον οποίο είναι παλιοί γνώριμοι και η σχέση τους χαρακτηρίζεται από αλ-
ληλοσεβασμό και αλληλοεκτίμηση, για τον χρόνο που του διέθεσε παρά 
τον φόρτο εργασίας του υπουργείου του. «Ευχαριστώ τον κ. Λιβάνιο που 
αν και είναι από τα βασικά στελέχη της κυβέρνησης και του έχει ανατεθεί 
ένα από τα πιο σημαντικά χαρτοφυλάκια βρήκε το χρόνο να με δεχτεί στο 
υπουργείο και να συζητήσουμε τα φλέγοντα ζητήματα της Τοπικής Αυτο-
διοίκησης που αυτή τη στιγμή περιστρέφονται γύρω από την οικονομική 
ένδεια των ΟΤΑ η οποία έχει φτάσει σε τέτοιο βαθμό που απειλεί πολλούς 
δήμους της χώρας με 
χρεοκοπία. Επιπλέον, 
είχα την ευκαιρία να 
θέσω στον υπουργό 
τις βασικές επιταγές 
του Ευρωπαϊκού 
Χάρτη Τοπικής Αυ-
τοδιοίκησης (ΕΧΤΑ) 
που αφορούν την 
εγγύτητα και την επι-
κουρικότητα και οι 
οποίες έχουν παρα-
γκωνιστεί στην ελ-
ληνική πραγματικό-
τητα. Φυσικά και του 
ανέφερα πως δεκά-
δες δήμοι βρίσκονται 
αντιμέτωποι με το 
φάσμα του οικονομι-
κού στραγγαλισμού 
και της θεσμικής και 
λειτουργικής απα-
ξίωσης ενώ την ίδια 
στιγμή υπάρχουν 
τομείς όπως η Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας όπου μπορούν οι δήμοι να 
πρωταγωνιστήσουν αναλαμβάνοντας ρόλους και ουσιαστικές ευθύνες 
προς όφελος της κοινωνίας αλλά και της εθνικής οικονομίας».

Ολοκληρώνοντας τη συζήτησή τους, ο Θ. Λιβάνιος αποδέχθηκε την 
πρόταση του Σ Δανιηλίδη να επισκεφθεί το συντομότερο δυνατό τον δήμο 
Νεάπολης-Συκεών και να ξεναγηθεί στις δομές του (ΚΑΠΗ, ΚΗΦΗ, ΚΔΑΠ, 
ΚΔΑΠ-μεΑ κλπ) και να αποκτήσει ο ίδιος εικόνα για τον τρόπο λειτουργίας 
τους. Επιπλέον, λίγο μετά τη συνάντηση ο Θ. Λιβάνιος έστειλε επιστολή στο 
υπ. Υγείας με επισήμανση της ισχύουσας νομοθεσίας στην οποία μπορεί 
να βασιστεί το υπουργείο για τη θεσμική και νομοθετική κατοχύρωση των 
δημοτικών ιατρείων ως μονάδας Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας ώστε 
να συμβασιοποιούνται με τον ΕΟΠΥΥ όπως εχει προτείνει ο δήμος Νεάπο-
λης -Συκεών. Εν αναμονή λοιπόν της απόφασης του υπ. Υγείας.
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ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ 4ο ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΚΔΑΠ-μεΑ 

   Επρόκειτο για μία πολύωρη ουσιαστική συνάντηση εργασίας μεταξύ δύο παλαιών γνώριμων 
που τους χαρακτηρίζει ο αλληλοσεβασμός και η αλληλοεκτίμηση

Mε τον υπουργό Εσωτερικών Θ. Λιβάνιο 

συναντήθηκε ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σ. Δανιηλίδης

Στην ατζέντα τα φλέγοντα θέματα των ΟΤΑ αλλά και ζητήματα 

της εσωτερικής και ευρωπαϊκής επικαιρότητας
4ο Φεστιβάλ ΚΔΑΠ-μεΑ 
Νεάπολης-Συκεών:

«Κερδίζουμε το στοίχημα 
της εξωστρέφειας 
επιμένουμε
με συμπερίληψη 
στην πράξη»

Σε μία μεγάλη γιορτή 

που σκόρπισε χαμόγελα σε όλους 

τους συμμετέχοντες 

και τις συμμετέχουσες εξελίχθηκε 

το φεστιβάλ που διοργάνωσε 

η ΚΕΥΝΣ στο ΕΑΚ Νεάπολης 

στέλνοντας ηχηρό μήνυμα 

για ισότιμη συμμετοχή των ΑμεΑ 

σε όλες τις εκφάνσεις 

της κοινωνικής ζωής
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Της Γ. Δερμηντζάκη

Ήταν όλοι τους εκεί για να μεταδώσουν το μήνυμα ότι η εξωστρέ-
φεια αποτελεί τη βάση για συμπερίληψη των Ατόμων με Αναπη-
ρία στην πράξη αλλά και για να χαρούν, να τραγουδήσουν, να 

δημιουργήσουν, να συνεργαστούν και να παρουσιάσουν ένα αξιοθαύ-
μαστο αποτέλεσμα. Διακόσιοι άνδρες, γυναίκες και παιδιά, άτομα με ανα-
πηρίες, ωφελούμενοι από δομές και φορείς με την πολύτιμη βοήθεια των 
εκπαιδευτών τους παρουσίασαν την τελευταία ημέρα του Μαΐου, σε ένα 
πολύχρωμο σκηνικό, χορογραφίες και δρώμενα που προετοίμασαν όλο 
το προηγούμενο διάστημα βασισμένα σε δημοφιλή τραγούδια. 

Στο 4ο Φεστιβάλ ΚΔΑΠ-μεΑ παρουσιάστηκαν χορογραφίες υπό τους 
ήχους πολλών γνωστών τραγουδιών όπως το “Zari” της Μαρίνας Σάτι και 
το Number One της Έλενας Παπαρίζου αλλά και ελληνικών παραδοσια-
κών τραγουδιών.

Οι συμμετέχοντες είχαν την ευκαιρία να εκφραστούν, να διασκεδά-
σουν και να ψυχαγωγηθούν μαζί με τις οικογένειές τους, με τα στελέχη 
των δομών να ανταλλάσσουν παράλληλα εμπειρίες και πρακτικές, αλλά 
και να επικοινωνούν μεταξύ τους σε ένα φεστιβάλ που στέφθηκε με μεγά-
λη επιτυχία. 

Υποδεχόμενη τους εκατοντάδες παριστάμενους και φιλοξενούμενους η 
αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής Ειρήνη Καγιαμπίνη αναφέρθηκε στην 
προτεραιότητα που δίνει ο δήμος Νεάπολης-Συκεών στα ΑμεΑ μέσα από 
τις δομές που έχει δημιουργήσει, τα Κέντρα Δημιουργικής Απασχόλησης 
(ΚΔΑΠ-μεΑ) και τις στέγες Υποστηριζόμενης Διαβίωσης (ΣΥΔ) αλλά και την 
επιμονή του στην κατεύθυνση στήριξης και ενίσχυσης των ήδη υπαρχου-
σών δομών και τη δημιουργία νέων. 

«Το φεστιβάλ εντάσσεται στη γενικότερη προσπάθειά μας στο δήμο Νε-
άπολης-Συκεών να καλλιεργούμε την εξωστρέφεια σε θέματα αναπηρίας 
προκειμένου να συμβάλλουμε από την πλευρά μας στη βελτίωση της κα-
θημερινότητας της ζωής των συνανθρώπων μας με αναπηρία», σημείωσε η 
αντιδήμαρχος κατά τον χαιρετισμό της καλωσορίζοντας όλους και όλες τους/
τις συμμετέχοντες/ουσες, πάνω από διακόσια μέλη και τις οικογένειές τους, 
στην ετήσια εκδήλωση που επανήλθε μετά τη διακοπή που είχε σημειωθεί 
λόγω της πανδημίας τα προηγούμενα χρόνια. Η διεξαγωγή του Φεστιβάλ 
στέλνει ένα ηχηρό μήνυμα ισότιμης συμμετοχής των ατόμων με αναπηρία 
στην κοινωνία μέσα από τον χορό, το τραγούδι, το θέατρο και φυσικά το παι-
χνίδι, τόνισε η αντιδήμαρχος ευχόμενη σε όλες και όλους να γιορτάσουν με 
την ψυχή τους. Επιπλέον, συνεχάρη τα στελέχη για τις ποιοτικές υπηρεσίες 
που καθημερινά προσφέρουν στους ωφελούμενους και τις ωφελούμενες.

«Η κοινωνία πρέπει 
να πάψει να επαιτεί 
και να αρχίσει να απαιτεί»

Καλωσορίζοντας τους συμμετέχοντες και 
τους προσκεκλημένους η εντεταλμένη σύμ-
βουλος του δήμου σε θέματα ΑμεΑ Σοφία 
Ασβεστά υπογράμμισε τους όρους της συμπε-
ρίληψης και της εξωστρέφειας ως κυρίαρχες 
έννοιες, τονίζοντας και από τη θέση της προ-
έδρου του συλλόγου «αλλάΖΩ» ότι «είμαστε 
πολλοί, είμαστε διαφορετικοί και διαφορετικές» 
καλώντας όλες και όλους να ενώσουν δυνάμεις 
σε μια γροθιά, έξω από αντιλήψεις ενάντια σε 
αυτό που επαιτούμε». Η εντεταλμένη σύμβου-
λος υπογράμμισε ότι «η κοινωνία πρέπει να 
σταματήσει να επαιτεί και να αρχίσει να απαιτεί 
τη βελτίωση των συνθηκών ζωής των ΑμεΑ παι-
διών αλλά και των άλλων παιδιών στην πράξη». 
Πρόσθεσε ότι «στόχος του δήμου Νεάπολης-
Συκεών και μέσα από αυτή τη μεγάλη διοργά-
νωση που ετοίμασαν τα στελέχη των δομών και 
οι ωφελούμενες/οι είναι η συμπερίληψη στην 
πράξη, γι’ αυτό και επιμένουμε, όπως είπε, σε 
πολιτικές και δράσεις που θα κάνουν καλύτερη 
την καθημερινότητα των Ατόμων με Αναπηρία. 
Στο δήμο Νεάπολης-Συκεών έχουμε τη βού-
ληση αλλά πρέπει να το κάνουμε πράξη. Αυτό 
αποτελεί τη μεγάλη μας προτεραιότητα» σημεί-
ωσε κλείνοντας η Σοφία Ασβεστά δίνοντας το 
σύνθημα για να αρχίσει η γιορτή!

Τη σκυτάλη έλαβαν οι ωφελούμενοι 
και ωφελούμενες των ΚΔΑΠ-μεΑ Συκεών-
Νεάπολης και ΣΥΔ (Στέγες Υποστηριζόμενης 
Διαβίωσης) χορεύοντας σε ζευγάρια το τρα-
γούδι «Για μας τραγουδούν τα πουλιά» αλλά 
και ως μέλη μιας ντίσκο μπάντας στη συνέχεια, 
γεμίζοντας χαρούμενα χρώματα και μελωδίες 
το παρκέ του κλειστού της Νεάπολης. Τα ρυθ-
μικά χειροκροτήματα συνόδευαν κάθε εμφάνι-
ση που συμμετείχε στη συνέχεια σκορπώντας 
διάχυτο κέφι και χαρά σε όλους. Δεν έλειψαν 
όμως και οι συμμετοχές που με τις ερμηνείες 
και τα κομμάτια που έντυσαν τις χορογραφίες 
τους προβλημάτισαν και μετέδωσαν μηνύμα-
τα γεννώντας προβληματισμούς. Μέσα από 
τα μουσικοχορευτικά σκετς που παρουσίασαν 
οι ωφελούμενοι/ες μίλησαν για όλα όσα κερ-
δίζουν ως μέλη στις δομές των ΚΔΑΠ-μεΑ, εκ-
φράστηκαν, ψυχαγωγήθηκαν και γέμισαν από 
συναισθήματα χαράς κερδίζοντας παράλληλα 
το στοίχημα της εξωστρέφειας. Με δάκρυα στα 
μάτια γονείς παιδιών που συμμετείχαν σε αυτή 
τη γιορτή της εξωστρέφειας χειροκρότησαν τα 
βλαστάρια τους γεμάτες περηφάνια.

Όλοι και όλες μαζί, άτομα με αναπηρίες, 
παιδιά δημοτικού, ηλικιωμένοι ωφελούμενοι 
και ωφελούμενες των ΚΗΦΗ έδωσαν ηχηρό 
παρόν και γιόρτασαν σε ένα γαϊτανάκι χαράς, 
συμπερίληψης και ισότητας μεταδίδοντας ανά-
λογα μηνύματα σε όλους τους παρευρισκόμε-
νους.
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4ο ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΚΔΑΠ-μεΑ  
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Επί ποδός τα στελέχη της ΚΕΥΝΣ 
που εξασφάλισαν 
μία άψογη διοργάνωση

Η μεγάλη γιορτή προετοιμάστηκε με κάθε 
λεπτομέρεια από τα στελέχη των δομών της 
ΚΕΥΝΣ και του δήμου Νεάπολης-Συκεών για την 
αναπηρία, με την Κατερίνα Ζαγρή προϊσταμένη 
Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης της 
ΚΕΥΝΣ να έχει τη συνολική ευθύνη του εγχει-
ρήματος και τη συνεργασία της προϊσταμένης 
του τμήματος Κοινωνικής Πολιτικής και Προ-
στασίας του δήμου Μάρως Βασσάρα. «Μαζί 
με όλα τα στελέχη εργαστήκαμε όλο το προη-
γούμενο διάστημα για τη μεγάλη αυτή γιορτή. 
Ευχαριστούμε ολόθερμα όλους τους χορηγούς 
μας και τους εθελοντές που στηρίζουν τη μεγά-
λη μας προσπάθεια βοηθώντας ουσιαστικά το 
έργο μας για να μπορούμε να παρέχουμε ου-
σιαστικές υπηρεσίες στα άτομα με αναπηρίες 
με γνώμονα την εμπέδωση της συμπερίληψής 
τους στην κοινωνία», σημείωσε η κ.Ζαγρή με 
την ολοκλήρωση του φεστιβάλ. 

Σε σχετική του δήλωση του ο πρόεδρος 
της διοργανώτριας ΚΕΥΝΣ Δημήτρης Απατσί-
δης συνεχάρη όλους, όσοι εργάστηκαν για να 
στεφθεί με επιτυχία η φετινή διοργάνωση κάνο-
ντας ειδική αναφορά στη χαρά και το κέφι που 
μετέδωσαν τα ΑμεΑ με τη ζωντάνια τους και τη 
δημιουργικότητά τους, δίνοντας ραντεβού για 
του χρόνου. 

Συμμετέχοντες εθελοντές 
και χορηγοί βασικοί στυλοβάτες
της διοργάνωσης

Στη φετινή διοργάνωση συμμετείχαν μετα-
ξύ άλλων τα ΚΔΑΠμεΑ Νεάπολης-Συκεών, τα 
ΚΗΦΗ, οι Στέγες Υποστηριζόμενης Διαβίωσης 
(ΣΥΔ) του δήμου Νεάπολης-Συκεών, παιδιά 
από τον Σύλλογο Συνδρόμου Down Ελλάδας, 
την Εταιρεία Ψυχικής Υγείας και Κοινωνικής 
Αποκατάστασης Ασθενών (ΕΨΥΚΑ), μέλη από 
ΚΔΑΠ-μεΑ, τον Σύλλογο ΑλλάΖΩ, το ΚΔΑΠμεΑ 
Κύκλος, το ΚΔΑΠμεΑ Πρόσβαση Περαίας, το 
ΚΔΑΠμεΑ Φιλαράκια, το ΚΔΑΠμεΑ Θαλπωρή, 
το ΚΔΑΠμεΑ Αποσπερίτης, αλλά και μαθητές 
και μαθήτριες του 8ου δημοτικού σχολείου Νε-
άπολης. 

Σημαντική ήταν η συνδρομή των εθελο-
ντών/τριών του Rodi Festival  του τμήματος Εκ-
παιδευτικής και Κοινωνικής Πολιτικής του Πανε-
πιστημίου Μακεδονίας ενώ η διοργάνωση στην 
οποία έλαβαν μέρος περισσότεροι από διακό-
σιους ωφελούμενους και ωφελούμενες και 
άλλους τόσους συνοδούς ολοκληρώθηκε με 
ένα κεφάτο πάρτι σε ρυθμούς DJ και τις μελω-
δίες του Χρήστου Ανδριανού και έναν πλούσιο 
μπουφέ με χρωματιστές λιχουδιές και δροσιστι-
κά ποτάκια για όλες και όλους, προσφορά των 
πολύτιμων χορηγών.
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Στο 4ο Φεστιβάλ ΚΔΑΠ ΜΕΑ 

συμμετείχαν:

 Κέντρα Ημερήσιας Φροντίδας 

Ηλικιωμένων Νεάπολης-Συκεών 

 Στέγες Υποστηριζόμενης Διαβίωσης 

(ΣΥΔ) Νεάπολης-Συκεών

 ΚΔΑΠ-μεΑ Νεάπολης

 ΚΔΑΠ-μεΑ Συκεών

 ΚΔΑΠ-μεΑ Κύκλος 

 Σύλλογος Συνδρόμου Down Ελλάδος

ΕΨΥΚΑ

 Σύλλογος Φίλων Ατόμων με Αναπηρία 

αλλάΖΩ

 Κδαπ-μεΑ Πρόσβαση Περαίας

 ΚΔΑΠ-μεΑ Θαλπωρή

 ΚΔΑΠ-μεΑ Φιλαράκια

 ΚΔΑΠ-μεΑ Θαλπωρή

 ΚΔΑΠ-μεΑ Αποσπερίτης 

 8ο Δημοτικό Σχολείο Νεάπολης

Με την υποστήριξη του τμήματος Εκπαι-

δευτικής και Κοινωνικής Πολιτικής του 

Πανεπιστημίου Μακεδονίας

Ευχαριστούμε θερμά τους Χορηγούς 

του 4ου Φεστιβάλ ΚΔΑΠ ΜΕΑ:

 τα ΙΕΚ LEVI

 το κατάστημα ενδυμάτων “ΕΝΤΙΜΟΝ”

 τα καταστήματα ψιλικών “4ALL”

 το ΝΕΟΚΛΑΣΙΚΟ ΚΑΦΕ – ΟΥΖΕΡΙ 

“ΔΡΟΣΙΑ”

 η εταιρεία παροχής μουσικών 

υπηρεσιών “DJ POWER”

 τα φυτώρια Ν. Καλλικράτειας ¨ΓΕΩΠΟ-

ΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ”

 τα ΙΕΚ ΟΜΗΡΟΣ

 και η εταιρεία μεταφοράς “TAXIway”
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Πολυμελής αντιπροσωπεία βουλευτών 
της περιφέρειας Ρηνανίας-Βεστφαλίας, 
ομοσπονδιακού κρατιδίου της Γερ-

μανίας επισκέφθηκε τον δήμο Νεάπολης-
Συκεών προκειμένου να συναντηθεί με τον 
δήμαρχο, αντιδημάρχους και δημοτικούς 
συμβούλους, να γνωρίσει τον τρόπο λειτουρ-
γίας του δήμου και των δομών του και ειδικά 
τις δομές και τις πρωτοβουλίες που αφορούν 
τα Άτομα με Αναπηρία. Τους βουλευτές που 
συνόδευσαν στελέχη της οργάνωσης LVR 
Hellas υποδέχθηκαν στο δημοτικό κατάστη-
μα Νεάπολης ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης 
και η αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής 
Ειρήνη Καγιαμπίνη μαζί με την εντεταλμένη 
σύμβουλο για θέματα αναπηρίας του δήμου 
Σοφία Ασβεστά η οποία είχε και την ευθύνη 
της διοργάνωσης της επίσκεψης που χαρα-
κτηρίστηκε από την εποικοδομητική ανταλ-
λαγή εμπειριών επάνω στο ευαίσθητο θέμα 
της συμπερίληψης των Ατόμων με Αναπηρία 
κι ήταν η αρχή μιας πολύτιμης συνεργασίας. 

Υποδεχόμενος τους αιρετούς από τη Γερ-
μανία οι οποίοι, αν επιχειρήσουμε μία ανα-
γωγή στην ελληνική πραγματικότητα, έχουν 
ρόλο δημοτικών ή περιφερειακών συμβού-
λων, ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης τους συ-

νεχάρη για την πολιτική και τα επιτεύγματά 
τους τα θέματα των Ατόμων με Αναπηρία. 
Όπως τόνισε, έχει επισκεφθεί πολλές φορές 
τη Γερμανία και έχει συνεργαστεί με συνα-
δέλφους του για θέματα αναπηρίας διαπι-
στώνοντας από κοντά τα σημαντικά βήματα 
που έχουν γίνει στη χώρα. Στη συνέχεια ανα-
φέρθηκε στην κρισιμότητα των επικείμενων 
ευρωεκλογών και τη σημασία που έχει να 
μειωθεί η δύναμη των ευρωσκεπτικιστών και 
να προκριθούν οι δυνάμεις που θέλουν μία 
Ευρώπη με αλληλεγγύη και την ικανότητα να 
προσφέρει ένα κοινωνικό δίxτυ προστασίας 
στις χώρες και τους πολίτες που το χρειάζο-
νται. «Τα φαινόμενα ρατσισμού και φασι-
σμού δυστυχώς βρήκαν πρόσφορο έδαφος 
τα προηγούμενα χρόνια με την αύξηση των 
προσφυγικών ροών και είναι στο χέρι μας να 
τα βάλουμε στο περιθώριο» κατέληξε ο Σίμος 
Δανιηλίδης.

Από την πλευρά της η εντεταλμένη σύμ-
βουλος του δήμου Νεάπολης-Συκεών Σοφία 
Ασβεστά ευχαρίστησε τους συναδέλφους της 
από τη Γερμανία για το ενδιαφέρον και την 
παρουσία τους και συστήθηκε πρωτίστως ως 
μητέρα του 26χρονου Σταύρου, του γιου της 
που βρίσκεται στο φάσμα του αυτισμού και 

είναι η αιτία της ευαισθητοποίησης και του 
πάθους με το οποίο διεκδικεί αναβάθμιση 
των υπηρεσιών για τα ΑμεΑ. Η ίδια υποστή-
ριξε ότι αν και δεν υπάρχει στην χώρα μας η 
υποστήριξη που θα έπρεπε στα θέματα των 
ΑμεΑ, στον δήμο Νεάπολης-Συκεών λειτουρ-
γούν ήδη Στέγες Υποστηριζόμενης Διαβίω-
σης Ατόμων με Αναπηρία και ήδη στα σχέδια 
του δήμου βρίσκεται η δημιουργία ακόμη 
μίας Στέγης στα Πεύκα η οποία θα φροντίζει 
και για την προεπαγγελματική εκπαίδευση 
των νέων με αναπηρία έτσι ώστε να ανακου-
φιστούν στο επίπεδο αυτό οι ίδιοι και οι οι-
κογένειες τους. Μάλιστα στους στόχους του 
δήμου είναι στον χώρο της νέας Στέγης η 
οποία φυσικά θα γίνει μέσα στον αστικό ιστό 
γιατί ο δήμος Νεάπολης-Συκεών δεν πιστεύει 
ούτε στους αποκλεισμούς ούτε στα γκέτο, θα 
λειτουργήσει αναψυκτήριο με ευθύνη των 
φιλοξενούμενων και τη βοήθεια των εργαζό-
μενων στη Στέγη.

«Ο δήμος Νεάπολης-Συκεών από τους 
ελάχιστους στην Ελλάδα που επιδει-
κνύουν έργο στο θέμα των ΑμεΑ»

Εκπροσωπώντας τους αιρετούς από τη 
Γερμανία, ο κ. Μποστ τόνισε ότι όλες αυτές 

οι συναντήσεις και οι συνεργασίες γίνονται 
στη βάση της ισοτιμίας και στοχεύουν στην 
αλληλοβοήθεια μεταξύ των κρατών-μελών 
της Ε.Ε. Υπογράμμισε ότι ο δήμος Νεάπολης-
Συκεών είναι από τους ελάχιστους δήμους 
στην Ελλάδα που έχουν να επιδείξουν έργο 
στο θέμα των ΑμεΑ και αναφέρθηκε στα 
ΚΔΑΠ-μεΑ και τις Στέγες Υποστηριζόμενης 
Διαβίωσης. Επισκεπτόμενοι αμέσως μετά και 
τις δύο δομές οι Γερμανοί αιρετοί δεν δίστα-
σαν να εκφράσουν τον ενθουσιασμό τους 
για την άρτια οργάνωση, τις υπηρεσίες που 
παρέχονται και τον ρόλο που διαδραματί-
ζουν στην τοπική κοινωνία. Φανερά ικανο-
ποιημένη από την έκβαση της επίσκεψης και 
την ουσιαστική ανταλλαγή πληροφοριών για 
την πολιτική και τις δομές των ΑμεΑ δήλωσε 
αμέσως μετά την ολοκλήρωση της επίσκεψης 
και το γεύμα εργασίας που παρατέθηκε προς 
τιμήν των φιλοξενούμενων η Σοφία Ασβεστά: 
«Η συζήτηση και όλη η επαφή μαζί τους ήταν 
ιδιαίτερα εποικοδομητική και αποτέλεσε την 
έναρξη της συνεργασίας με στόχο την βελτί-
ωση της ζωής των ΑΜΕΑ και των οικογενειών 
στον τόπο μας». 

Εκτός από τον δήμαρχο, την αρμόδια 
αντιδήμαρχο Κοινωνικής Πολιτικής και την 

προϊσταμένη Κοινωνικής Προστασίας και 
Αλληλεγγύης της ΚΕΥΝΣ Κατερίνα Ζαγρή 
στην υποδοχή των Γερμανών συναδέλφων 
τους παραβρέθηκαν η πρόεδρος του δημοτι-
κού συμβουλίου Κατερίνα Τσουκαλά, ο αντι-
δήμαρχος Παιδείας Μιχάλης Βουλγαρίδης, 
η πρόεδρος του τοπικού συμβουλίου Νεά-
πολης Χριστίνα Τερζή, η τοπική σύμβουλος 
Κλεονίκη Ξιμίνη, η αναπληρώτρια επιστημο-
νικά υπεύθυνη του κέντρου Πρόληψης «Πυ-
ξίδα» Μαρία Κυριακίδου η οποία ενημέρω-
σε με έντυπο υλικό για τη δράση της δομής, 
μέλη του δ.σ του συλλόγου φίλων Ατόμων με 
Αναπηρία «ΑλλάΖΩ», πολλοί εθελοντές και 
εθελόντριες που στηρίζουν το σύλλογο, ο δι-
ευθυντής της Ελληνογερμανικής Ένωσης Βα-
σίλης Παπαδόπουλος, η Κατερίνα Σκουμπά-
κη, και ο Κώστας Μπακιρτζής ως εκπρόσωποι 
της Ένωσης Ειδικών Παιδαγωγών Ελλάδας, 
καθώς και η πρόεδρος του συλλόγου γονέ-
ων του ιδρύματος «Αγ. Δημήτριος» Ολυμπία 
Κορδά. Παρούσα ήταν και η Μπέττυ Θυμια-
νίδου, ειδική παιδαγωγός-θεραπεύτρια και 
προϊσταμένη της υπηρεσίας LVR, την οποία 
η κ. Ασβεστά ευχαρίστησε ιδιαίτερα για την 
επιτυχή έκβαση της συνεργασίας με τους Γερ-
μανούς αιρετούς.

   Σίμος Δανιηλίδης: Σας συγχαί-
ρουμε για την πρωτοπορία σας 
σε θέματα πολιτικής για τα Άτο-
μα με Αναπηρία, στη χώρα μας 
πρέπει να γίνουν πολλά ακόμη 
και κυρίως να δοθούν κονδύλια 
και αρμοδιότητες στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση

   Εκπρόσωποι αιρετών από τη 
Γερμανία: Από τους ελάχιστους 
δήμους που έχουν να επιδεί-
ξουν δομές σχετικές με την 
ένταξη των ΑμεΑ στην κοινωνι-
κή ζωή όπως τα ΚΔΑΠ-μεΑ και 
οι ΣΥΔ

Βουλευτές από τη Ρηνανία-Βεστφαλία στο δήμο Νεάπολης-Συκεών                  για ανταλλαγή τεχνογνωσίας κυρίως σε θέματα ΑμεΑ

Εντυπωσιασμένοι από τις δομές και κυρίως από τις Στέγες Υποστηριζόμενης Διαβίωσης                         - Ανοιχτές οι πόρτες για στήριξη και συνεργασία
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   Ένα πρόγραμμα που ξεκίνησε τον Δεκέμβριο 
του 2022 σε συνεργασία με το Πειραματικό 
Λύκειο Νεάπολης ολοκλήρωσε ακόμα έναν 
επιτυχημένο κύκλο

Το ταξίδι για συμπερίληψη και ενσυναίσθηση είχε 
σταθμούς και τη φετινή χρονιά που πέρασε αρκετές 
σχολικές αίθουσες του δήμου μας σε μία προσπάθεια 

καλλιέργειας της ενσυναίσθησης και εμπέδωσης της συμπε-
ρίληψης. Για 2η σχολική χρονιά το πρόγραμμα «Επόμενος 
σταθμός …διΕΠΑΦΗ» έβαλε τη συμπερίληψη των Ατόμων 
με αναπηρία στην πράξη μέσα στο ωρολόγιο σχολικό πρό-
γραμμα εκπαιδεύοντας τα παιδιά στη διαφορετικότητα με τη 
συμμετοχή μάλιστα ανθρώπων με αναπηρία, ωφελούμενων 
των Κέντρων Δημιουργικής Απασχόλησης (ΚΔΑΠ-μεΑ) Δή-
μου Νεάπολης-Συκεών. 

Οι μαθητές και οι μαθήτριες των σχολείων που συμπερι-
λήφθηκαν στο φετινό 2ο κύκλο του προγράμματος είχαν την 
ευκαιρία να αποκτήσουν βιωματική εμπειρία μορφών ανα-
πηρίας μέσα από ανάλογες ασκήσεις-παιχνίδια, ελκυστικές 
στα παιδιά δράσεις που συμπληρώνονταν από διαλογική 
συζήτηση με τη συμμετοχή των εκπαιδευτικών αλλά και των 
φροντιστών των ΑμεΑ αλλά και τα ίδια.

Η δράση απευθυνόταν σε παιδιά Ε’ και ΣΤ’ τάξης του δη-
μοτικού και περιλάμβανε: -οπτική δραστηριότητα κατά την 
οποία τα παιδιά κλήθηκαν να γράψουν πάνω σε χαρτί και να 
διαβάσουν ένα βιβλίο φορώντας ειδικά γυαλιά μειωμένης 
όρασης καθώς επίσης και να περπατήσουν με λευκό μπα-
στούνι. 

Ακουστική δραστηριότητα, κατά την οποία τα παιδιά που 
συμμετέχουν φορούν ειδικά ακουστικά – ωτοασπίδες ενώ στη 
συνέχεια πρέπει να ακούσουν, να κατανοήσουν και να ολο-
κληρώσουν κάποια εργασία καθώς επίσης και δραστηριότητες 
λεπτής κινητικότητας όπου οι μαθητές και οι μαθήτριες επιχει-
ρούν να περάσουν τις χάντρες σε κορδόνια  φορώντας όμως 
ειδικά γάντια εργασίας και στη συνέχεια εξηγούν τί ήταν αυτό 
που τους δυσκόλεψε και στη συνέχεια αδρής κινητικότητας 
κατά την οποία τα παιδιά κινούνται είτε καθήμενα σε αναπηρι-
κό αμαξίδιο είτε με πατερίτσες και στη συνέχεια μιλούν για την 
εμπειρία τους και συνομιλούν με τα Άτομα με αναπηρίες για το 
βίωμά τους.

Τέλος, σε άλλη μία δραστηριότητα, την αισθητηριακή, οι 
μαθητές διεκπεραιώνουν μία εργασία ενώ την ίδια στιγμή βρί-
σκονται κάτω από έντονο φως, ή σκοτάδι, συγκεκριμένες υφές 
ή έντονους ήχους κ.α.

Φέτος στο Πρόγραμμα Ενημέρωσης και Ευαισθητοποίησης 
συμμετείχαν τα σχολεία: Γενικό Λύκειο Πεύκων, 5o Δημ. Σχο-
λείο Συκεών, 8o Δημ. Σχολείο Νεάπολης, 2o Δημ. Σχολείο Συκε-
ών, 3o Δημ. Σχολείο Συκεών,2o Δημ. Σχολείο Νεάπολης και 10ο 
Δημ. Σχολείο Νεάπολης. Το όλο εγχείρημα άρχισε να υλοποιεί-
ται πρώτη φορά τον Δεκέμβριο του 2022 σε συνεργασία με το 
Πειραματικό Λύκειο Νεάπολης, με αφορμή την 3η Δεκεμβρίου 
που τιμάται η Παγκόσμια Ημέρα Ατόμων με Αναπηρία.

Νέους δρόμους 
στην εκπαίδευση 
με συμπερίληψη 
των Ατόμων με Αναπηρία 
χαράζει το πρόγραμμα 
«διΕΠΑΦΗ» για 2η χρονιά 
σε σχολεία του δήμου μας
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Του Γ. Ιωαννίδη

Σε 24ωρη επιφυλακή προκειμένου να παράσχει τη συνδρομή της 
στις πυροσβεστικές δυνάμεις όποτε χρειαστεί, βρίσκεται για μια 
ακόμη χρονιά η ΕΔΟΜΑΚ του δήμου Νεάπολης-Συκεών.

Παράλληλα η  Εθελοντική Διασωστική Ομάδα Αντιμετώπισης Κατα-
στροφών κάνει καθημερινά περιπολίες στο Σέιχ Σου με δύο οχήματα που 
έχουν τη δυνατότητα άμεσης επέμβασης καλύπτοντας τη ζώνη 3μμ-9μμ. 

Στο κομμάτι της κατάσβεσης πυρκαγιών από την αρχή του καλοκαι-
ριού έχει συνδράμει σε τρεις περιπτώσεις τις δυνάμεις της Πυροσβεστι-
κής.

Συγκεκριμένα τα μέλη της ΕΔΟΜΑΚ έδωσαν τη δική τους μάχη με τις 
φλόγες στις πυρκαγιές που σημειώθηκαν στον Λαγκαδά και τον Μελισ-
σουργό Θεσσαλονίκης.

Στην επιχείρηση συμμετείχαν 15 άτομα με τέσσερα οχήματα, το Γ΄ τύ-
που πέντε τόνων πυροσβεστικό και τρία Navara Ά  τύπου τα οποία έχουν 
δεξαμενές 600 λίτρων.

Η ΕΔΟΜΑΚ βρέθηκε στο πλάι των πυροσβεστών και στην πυρκαγιά 
που ξέσπασε σε αγροτοδασική περιοχή στο Δρυμό Θεσσαλονίκης με 
δύο οχήματα και πέντε άτομα.

Ο επικεφαλής της Edomak Rescue Στέλιος Βαϊρλής απευθύνει κάλε-
σμα σε όσους θέλουν να συνεισφέρουν εθελοντικά τόσο σε επιχειρήσεις 
κατάσβεσης όσο και στον αγώνα για την προστασία του περιαστικού δά-
σους της Θεσσαλονίκης να γίνουν μέλη της ομάδας κάνοντας το πρώτο 
βήμα και καλώντας στα τηλέφωνα:  6951940218 & 6984601762.

Από την πλευρά του ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλί-
δης εκφράζει τις ευχαριστίες του στα μέλη της ΕΔΟΜΑΚ τα οποία όπως 
λέει προσφέρουν εθελοντικά και πάντα αγόγγυστα χρόνο και κόπο «για 
να διαφυλάξουν την κοινή μας περιουσία, αυτή που οφείλουμε να κλη-
ροδοτήσουμε στα παιδιά μας, το περιβάλλον».

ΕΔΟΜΑΚ

Δύο στα δύο χρυσά μετάλλια ο Συκεώτης Παναγιώτης Θεοδώρου 
στους «Πανελλήνιους Αγώνες Special Olympics στο Λουτράκι

Στην πρώτη γραμμή της πυροπροστασίας 
και της πυρόσβεσης για μια ακόμη χρονιά
η ΕΔΟΜΑΚ του δήμου Νεάπολης-Συκεών

Γράφει η Γεωργία Δερμηντζάκη

Υπό την καθοδήγηση των ακούρα-
στων προπονητών τους Μαρτίνας 
Δάκου και Κώστα Κεφαλά τα μέλη 

της ομάδας που συμμετείχαν στους φετι-
νούς Πανελλήνιους Αγώνες Κολύμβησης 
Special Olympics επέστρεψαν με διακρίσεις 
και μετάλλια στις αποσκευές τους. 

Οι αγώνες που διοργανώθηκαν στο 
Λουτράκι είχαν έντονη τη συμμετοχή της 
Θεσσαλονίκης αλλά και των Συκεών, καθώς 
μέλος της ομάδας είναι ο Συκεώτης Πανα-
γιώτης Θεοδώρου που διανύει τα τελευταία 
χρόνια μία πορεία με συνεχείς συμμετοχές 
και διακρίσεις. Κατά τη διάρκεια του φετι-
νού κολυμβητικού 5ημέρου των Special 
Olympics «Λουτράκι 2024» η ομάδα είχε μία 
ευρεία συγκομιδή 15 μεταλλίων αλλά και 
διακρίσεων.

Ο Παναγιώτης συμμετείχε και φέτος 
στην κορυφαία διοργάνωση για αθλητές με 
αναπηρία παίρνοντας μέρος στα 400 μέτρα 
ελεύθερο ανδρών και στη σκυτάλη 4x50m 
medley relay.

Με την πολύτιμη στήριξη των γονιών 
του και φυσικά του προπονητικού team της 
ομάδας Θεσσαλονίκης κατάφερε να επιστρέ-
ψει στις Συκιές με δύο χρυσά μετάλλια και 
μία ακόμα διάκριση, τερματίζοντας πρώτος 
στα 400 μέτρα ελεύθερης κολύμβησης και 
συμμετέχοντας στην ομάδα της σκυτάλης 
4*50m μεικτής κολύμβησης η οποία ήρθε 
πρώτη. Επιπλέον ο Παναγιώτης κατέλαβε 
την 4η θέση στα 50m ελεύθερο ανδρών.

Πανελλήνιοι Αγώνες Special Olympics 
“Λουτράκι 2024”:  «Πέντε μέρες αθλητισμού 
και ένταξης»

Στη φετινή διοργάνωση, οι αθλητές 
αγωνίστηκαν σε 4 επίσημα αθλήματα των 
Special Olympics (Κολύμβηση, Bocce, 
Στίβος και για πρώτη φορά Powerlifting) 
ενώ περιλάμβαν πολλές αθλητικές και ψυ-
χαγωγικές δραστηριότητες καθώς και μία 
διαδραστική συνάντηση των μελών των 
οικογενειών, με στόχο την γνώση και τη σω-
στή ενημέρωσή τους από εξειδικευμένους 
επιστήμονες. H oμάδα της Θεσσαλονίκης 
και το προπονητικό team έδωσαν δυναμικό 
«παρών» στους αγώνες που καλλιεργούν 
την ισότιμη ένταξη των ΑμεΑ, την αλληλεγ-
γύη και τον σεβασμό στη διαφορετικότητα 
από τις 24 έως τις 29 Μαΐου 2024  και συμμε-
τείχε με 5 αθλητές και 3 αθλήτριες, οι οποίοι 
κατέκτησαν συνολικά 14 ατομικά μετάλλια, 
1 ομαδικό στην σκυτάλη 4x50m και μία 4η 
θέση.

Αναλυτικά οι διακρίσεις και τα μετάλλια:

5 ΧΡΥΣΑ ΜΕΤΑΛΛΙΑ:
50m ελεύθερο γυναικών – Φανερωμένου Γαλήνη
100m ελεύθερο ανδρών – Κυριακίδης Ισαάκ
100m πρόσθιο ανδρών – Καραγκιοζίδης Βαγγέλης
400m ελεύθερο ανδρών – Θεοδώρου Παναγιώτης
400m ελεύθερο γυναικών – Τσούνη Κωνσταντίνα

4 ΑΡΓΥΡΑ ΜΕΤΑΛΛΙΑ:
50m ελεύθερο ανδρών -  Αρζουμανίδης Γιάννης
50m πρόσθιο ανδρών – Καραγκιοζίδης Βαγγέλης
50m πεταλούδα ανδρών -  Αρζουμανίδης Γιάννης
25m ελεύθερο ανδρών – Κίσσας Σωτήρης

5 ΧΑΛΚΙΝΑ ΜΕΤΑΛΛΙΑ: 
50m ύπτιο ανδρών – Κυριακίδης Ισαάκ
50m ύπτιο γυναικών – Φανερωμένου Γαλήνη
100m ελεύθερο γυναικών – Τσούνη Κωνσταντίνα
25m ελεύθερο γυναικών – Καραγιάννη Ελισάβετ
25m ύπτιο γυναικών – Καραγιάννη Ελισάβετ

ΧΡΥΣΟ ΜΕΤΑΛΛΙΟ στη σκυτάλη 4x50m medley relay.

4η θέση στα 50m ελεύθερο ανδρών – Θεοδώρου Παναγιώτης

Περηφάνια και συγκίνηση για τις επιτυχίες του Παναγιώτη Θεοδώρου 

Οι αθλητές αγωνίστηκαν με πάθος, δίνοντας τον καλύτερο τους εαυτό υπό την καθοδήγηση των 
προπονητών Δάκου Μαρτίνας και Κώστα Κεφαλά. Την αποστολή ακολούθησαν εθελοντικά ως συνοδοί 
των παιδιών οι Γεωργιάδης Χρήστος, Θωμαΐδης Παύλος και Θωμαΐδου Δέσποινα. Για τη συμμετοχή του 
Παναγιώτη Θεοδώρου οι προπονητές της ομάδας δήλωσαν: «Ο Παναγιώτης είναι ένα παιδί  με όρεξη 
για αθλητισμό και αγάπη για την κολύμβηση. Ασχολείται με το άθλημα της κολύμβησης και είναι μέλος 
της ομάδας των Special Olympics Θεσσαλονίκης από το  2019 και η εξέλιξη  του σαν αθλητής όλα αυτά 
τα χρόνια είναι μεγάλη. Είναι η δεύτερη φορά που αγωνίζεται στους Πανελλήνιους Αγώνες των Special 
Olympics και κατάφερε και αυτή τη φορά να διακριθεί τόσο σε ατομικό επίπεδο κάνοντας προσωπικό 
ρεκόρ, όσο και σε ομαδικό επίπεδο. Του αξίζουν πολλά συγχαρητήρια για την υπομονή, την επιμονή, και 
τη συνέπεια στις προπονήσεις αλλά και την ευγενή άμιλλα που δείχνει στους αγώνες. Είμαστε σίγουροι 
ότι στο μέλλον θα μας κάνει πολλές ακόμα φορές υπερήφανους και αποτελεί παράδειγμα προς μίμηση, 
ότι καμία ιδιαιτερότητα δεν αποτελεί εμπόδιο στη άθληση.»  

Περήφανοι οι γονείς του Παναγιώτη που είδαν και πάλι το παιδί τους να  διαπρέπει δήλωσαν στο 
«ΕτΤ»: Είμαστε πολύ χαρούμενοι για τις νέες διακρίσεις του Παναγιώτη μας και ευχαριστούμε θερμά τους 
προπονητές και τους εθελοντές της ομάδας που μας στήριξαν σε όλη αυτή την προσπάθεια. Ο πρωτα-
γωνιστής της επιτυχίας Παναγιώτης Θεοδώρου δηλώνει φυσικά πολύ χαρούμενος με τις επιτυχίες του, 
ευχαριστεί θερμά τους προπονητές του, τους εθελοντές και όλη την ομάδα του που συνέδραμαν ώστε να 
ζήσει και πάλι αυτήν την εμπειρί».

Εμείς από την ομάδα του «Εκτός Των Τειχών» ευχόμαστε ολόψυχα στον Παναγιώτη καλή επιτυχία 
στους επόμενους στόχους του!

   15 μετάλλια συνολικά κατέκτησε η ομάδα της Θεσσαλονίκης στην κολύμβηση

   Καθημερινές περιπολίες στο Σέιχ Σου με δύο οχήματα   
   Η διασωστική ομάδα συμμετείχε ήδη σε τρεις επιχειρήσεις κατάσβεσης αγροτοδασικών πυρκαγιών
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ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΙΑΤΡΕΙΑ ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΙΑΤΡΕΙΑ

Ιδιαίτερα εντυπωσιακός είναι και φέτος ο απολογισμός χρήσης 
του Α’ εξαμήνου 2024 για τις ιατρικές υπηρεσίες και παροχές 
των Πολυϊατρείων και των Δημοτικών Ιατρείων των ΚΑΠΗ του 

δήμου Νεάπολης-Συκεών, αποδεικνύοντας με στοιχεία τη συνει-
σφορά τους στην αναβάθμιση της ποιότητας ζωής της τοπικής κοι-
νωνίας αλλά και στην ελληνική οικονομία. Σύμφωνα με τα επίση-
μα απολογιστικά στοιχεία, από την 1η Ιανουαρίου έως και την 30η  
Ιουνίου 2024 από τα Δημοτικά Ιατρεία Νεάπολης-Συκεών πραγ-
ματοποιήθηκαν 153.044 ιατρικές πράξεις (υπηρεσίες και παροχές) 
συνολικής αξίας 2.307.856,90 ευρώ. 

Όπως προκύπτει από τα στοιχεία, για το Α’ εξάμηνο του έτους, 
το σύνολο των 153.044 ιατρικών πράξεων που πραγματοποιήθη-
καν στα δημοτικά ιατρεία των ΚΑΠΗ αναλύεται σε έκδοση 112.601 
ιατρικών συνταγών, 34.319 ραντεβού διά ζώσης, 1.878 ηλεκτρο-
καρδιογραφημάτων, 833 βυθοσκοπήσεων, 249  γυναικολογικών 
τεστ ΠΑΠ, 68 τεστ κόπωσης, 500 σπιρομετρήσεων, 568 τονικών 
ακουογραμμάτων, 186 holter ρυθμού και 1.842 εξετάσεων echo. 

Τα οφέλη από τη λειτουργία και το έργο των δημοτικών ιατρεί-
ων είναι πολλαπλά για την ίδια την κοινωνία, τις κοινωνικά ευά-
λωτες ομάδες του πληθυσμού αλλά και το Εθνικό Σύστημα Υγείας. 
Επιπλέον, η οικονομική επιβάρυνση του ΕΟΠΠΥ είναι μηδενική 

καθώς απαλλάχθηκε από το κόστος της προβλεπόμενης συμμετο-
χής του σε υπηρεσίες και παροχές ύψους 2.307.856,90 ευρώ, ποσό 
που αντιστοιχεί στο έργο που έφεραν σε πέρας τα Δημοτικά Ιατρεία 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών. Η σημαντικότερη ελάφρυνση για τον 
ΕΟΠΠΥ προκύπτει από την απαλλαγή της δαπάνης για την έκδοση 
των 112.601 ιατρικών συνταγών, ύψους 1.126,010 ευρώ.

Αξίζει να σημειωθεί ότι στο πλαίσιο συνεργασιών των δημοτικών 
ιατρείων των ΚΑΠΗ με δημόσια ΙΕΚ και δημόσιες Σχολές, μαθητείας 
της ΔΥΠΑ (πρώην ΟΑΕΔ) και ιδιωτικά ΙΕΚ, οι ωφελούμενοι απόλαυ-
σαν υπηρεσίες ποδολογίας, κομμωτικής και αισθητικής. Ιδιαίτερα 
σημαντική είναι και η συνεργασία με την Πολυτεχνική Σχολή του 
ΑΠΘ και συγκεκριμένα το τμήμα Χημικών Μηχανικών και τον καθη-
γητή Δημοσθένη Σαρηγιάννη. Στο πλαίσιο της συνεργασίας με την 
συμβολή της Ιατρικής Σχολής πραγματοποιήθηκε έρευνα με τη συμ-
μετοχή 50 δημοτών μέσω του προγράμματος Urbanom που εξετάζει 
πώς οι περιβαλλοντικοί παράγοντες επηρεάζουν την υγεία και την 
ποιότητα της ζωής μας. Οι συμμετέχοντες υποβλήθηκαν σε έλεγχο 
αναπνευστικής λειτουργίας (σπιρομέτρηση), μέτρηση αρτηριακής 
πίεσης και μέτρηση σύστασης σώματος καθώς επίσης και αξιολόγη-
ση σωματικών δεικτών από γιατρούς του ΑΠΘ. Επίσης, στο πλαίσιο 
της Παγκόσμιας Ημέρας σακχαρώδη διαβήτη πραγματοποιήθηκαν 

μετρήσεις σακχάρου και στο πλαίσιο της παγκόσμιας Ημέρας πρό-
ληψης για τον καρκίνο του μαστού έγινε ψηλάφηση σε 80 δημότισ-
σες και εργαζόμενες του δήμου από χειρουργούς μαστού σε συνερ-
γασία με την αντιδημαρχία Κοινωνικής Πολιτικής. 

Η πρόταση του δημάρχου για συμβασιοποίηση με τον ΕΟΠΥΥ
«Για μια ακόμη χρονιά τα στοιχεία χρήσης των υπηρεσιών στα 

δημοτικά μας ιατρεία και πολυϊατρεία ήδη από το Α’ εξάμηνο του 
2024 αποδεικνύουν με τον πιο γλαφυρό τρόπο ότι το έργο της Πρω-
τοβάθμιας Φροντίδας της Υγείας είναι δουλειά της Τοπικής Αυτοδιοί-
κησης εφόσον η Πολιτεία διασφαλίσει τα κατάλληλα εργαλεία, όπως 
άλλωστε συμβαίνει εδώ και δεκαετίες σε προηγμένες χώρες της Ευ-
ρώπης», τονίζει ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης με 
αφορμή τον απολογισμό εξαμήνου και συνεχίζει: «Η Πρωτοβάθμια 
υγεία στην Τοπική Αυτοδιοίκηση είναι η ιδανική λύση τόσο για τους 
πολίτες που εξυπηρετούνται χωρίς ταλαιπωρία όσο και για την πε-
ριστολή των δαπανών του κρατικού προϋπολογισμού για την Υγεία 
και για την ενίσχυση του κράτους πρόνοιας. Για όλους αυτούς τους 
λόγους επανερχόμαστε ζητώντας να εξεταστεί σοβαρά η πρόταση 
που ήδη έχουμε καταθέσει για την συμβασιοποίηση των ιατρείων 
μας  με τον ΕΟΠΥΥ», καταλήγει ο κ. Δανιηλίδης.

Απόλυτη δικαίωση 
για τη δημοτική αρχή 
ο απολογισμός 
των δημοτικών ιατρείων 
και πολυϊατρείων 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών 
το Α’ εξάμηνο του 2024

153.044 ιατρικές πράξεις 
αξίας 2.307.856,90 ευρώ!

   Δεκάδες χιλιάδες ιατρικές πράξεις από την 1η Ιανουα-
ρίου έως και τις 30 Ιουνίου διενεργήθηκαν στις δομές και 
των τεσσάρων δημοτικών ενοτήτων, Συκεών, Νεάπολης, 
Πεύκων και Αγίου Παύλου διευκολύνοντας τους πολίτες 
να εξοικονομήσουν χρήματα και τον ΕΟΠΥΥ να απαλλαγεί 
από δαπάνες συνταγογράφησης, διαγνωστικών εξετάσε-
ων και θεραπειών 

   Σίμος Δανιηλίδης: Οι αριθμοί αποδεικνύουν την ορθό-
τητα της πρότασής μας να περάσει η Πρωτοβάθμια Φρο-
ντίδα Υγείας στην Τοπική Αυτοδιοίκηση με τα κατάλληλα 
εργαλεία και να συμβασιοποιηθούν τα δημοτικά ιατρεία 
με τον ΕΟΠΥΥ με τη δέσμευση μη καταβολής συμμετοχής 
για τους ασφαλισμένους
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Το προφίλ των δημοτικών ιατρείων 
Νεάπολης-Συκεών

Στα δημοτικά ιατρεία σήμερα απασχολούνται 43 ιατροί 17 
διαφορετικών ειδικοτήτων. Συγκεκριμένα, 4 γενικοί γιατροί, 
5 καρδιολόγοι, 3 νευρολόγοι, 3 ορθοπεδικοί, 3 ουρολόγοι, 4 
οφθαλμίατροι, 6 παθολόγοι, 2 πνευμονολόγοι, 2 ψυχίατροι, 
γαστρεντερολόγος, ενδοκρινολόγος, παιδίατρος(για τα ανα-
σφάλιστα τέκνα), ρευματολόγος, 2 ΩΡΛ, αγγειοχειρουργός, 
χειρουργός, 3 γυναικολόγοι καθώς και ένας διατροφολόγος.  

Αξίζει να σημειωθεί ότι μετά από πρόταση του δημάρχου 
Σίμου Δανιηλίδη εδώ και τρία χρόνια τα δημοτικά Ιατρεία εξυ-
πηρετούν και όλους τους εργαζόμενους (με οποιαδήποτε σχέ-
ση εργασίας) στο δήμο Νεάπολης-Συκεών και στη δημοτική 
επιχείρηση (ΚΕΥΝΣ). 

Υπενθυμίζεται ότι στον δήμο Νεάπολης-Συκεών λειτουρ-

γούν τέσσερα δημοτικά πολυϊατρεία/ιατρικά κέντρα, εξοπλι-
σμένα με τον πλέον σύγχρονο ιατροδιαγνωστικό εξοπλισμό, 
σε σύνολο 8 δημοτικών ιατρείων (ένα σε κάθε ΚΑΠΗ), εξυπη-
ρετώντας 11.000 μέλη των ΚΑΠΗ, με τις δωρεάν ιατρικές υπηρε-
σίες να παρέχονται επιπλέον στις ευπαθείς κοινωνικά ομάδες, 
όπως είναι οι άποροι, οι ανασφάλιστοι και τα παιδιά τους, μετα-
νάστες-πρόσφυγες και τα παιδιά τους.

Τ
ον δήμο Νεάπολης-Συκεών επισκέφθηκε 
προκειμένου να συζητήσει με τον δήμαρ-
χο Σίμο Δανιηλίδη όλα τα θέματα που 

άπτονται της ασφάλειας δημοτών, κατοίκων και 
επισκεπτών της περιοχής ο Γενικός Αστυνομικός 
Διευθυντής Θεσσαλονίκης υποστράτηγος Γεώρ-
γιος Παπαδόπουλος.

Όπως εξήγησε ο ίδιος, πρόθεσή του είναι να 
συναντηθεί με όλους τους δημάρχους της πόλης 
προκειμένου να τους εξηγήσει την κατάσταση 
που επικρατεί στη Θεσσαλονίκη και να απαριθ-
μήσει όσα έγιναν, όσα γίνονται και όσα προ-
γραμματίζονται να γίνουν για να εμπεδώσουν οι 
πολίτες το συνταγματικά κατοχυρωμένο δικαίω-
μά τους να νιώθουν ασφαλείς.

Υποδεχόμενος τον κ. Παπαδόπουλο ο δή-
μαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης εξή-
ρε την πρωτοβουλία του Γενικού Αστυνομικού 
Διευθυντή τονίζοντας πως είναι η πρώτη φορά 
που γίνεται κάτι ανάλογο. Στη συνέχεια του εξέ-
θεσε την παρούσα κατάσταση σε σχέση με την 
αστυνόμευση επισημαίνοντας ότι ο ίδιος πολλές 
φορές, είτε με αναφορές στην Αστυνομία είτε με 
έγγραφά του στον πρωθυπουργό, τους εκάστοτε 
συναρμόδιους υπουργούς και στην Εισαγγελία, 
έχει καταγγείλει την περιορισμένη αστυνόμευση 
στην ευρύτερη περιοχή του δήμου η οποία επι-
τρέπει τη δράση εγκληματικών στοιχείων αυξά-
νοντας κυρίως την μικροεγκληματικότητα, χωρίς 
να λείπουν και οι εμπρησμοί δημοτικών οχημά-
των αλλά και οι ανθρωποκτονίες που έγιναν στη 
διάρκεια ληστειών και έντονων αντιπαραθέσεων 
μεταξύ κατοίκων της περιοχής.

Όπως εξήγησε ο κ. Δανιηλίδης, ο δήμος Νε-
άπολης-Συκεών, με περίπου 100.000 κατοίκους, 
εκτείνεται σε μία μεγάλη περιοχή που ξεκινάει 

από τα πανεπιστήμια (Ευαγγελίστρια) και φτά-
νει μέχρι τα όρια με τον δήμο Πυλαίας-Χορτιάτη 
(Πεύκα), έχει στα όριά του περιοχές πολύ κοντά 
στην οδό Λαγκαδά (Νεάπολη) και περιλαμβάνει 
τμήμα του Σέιχ-Σου, το Φιλίππειο, το Θέατρο Δά-
σους, κ.λπ. (Συκιές), και άρα αντιμετωπίζει πολλές 
και διαφορετικές μορφές παραβατικότητας. 

Συγκεκριμένα, ο δήμαρχος αναφέρθηκε σε 
περιπτώσεις κλοπών αλεξικέραυνων από σχο-
λεία που σημειώθηκαν παλαιότερα, σε συστημα-
τικές κλοπές του περιεχομένου των κάδων ανα-
κύκλωσης, σε μικροκλοπές που γίνονται κατά τη 
διάρκεια των λαϊκών αγορών με θύματα κυρίως 
ηλικιωμένους, σε επιθέσεις εναντίον μαθητών 
έξω από σχολεία με στόχο το κινητό τους τηλέ-
φωνο, σε διαρρήξεις διαμερισμάτων, μαγαζιών 
και αυτοκινήτων. 

Ιδιαίτερη μνεία έκανε ο δήμαρχος στο απο-
δεκατισμένο Αστυνομικό Τμήμα της περιοχής το 
οποίο αδυνατεί να καλύψει τις ανάγκες των πολι-
τών αφού από τα υπηρεσιακά οχήματα που δια-
θέτει κανένα δεν είναι «μάχιμο». Επιπλέον επικε-
ντρώθηκε στο κτίριο που στεγάζει το Αστυνομικό 
Τμήμα μιλώντας για ένα άθλιο, παμπάλαιο, αν-
θυγιεινό και προβληματικό κτίριο που προσβά-
λει τους αστυνομικούς οι οποίοι εργάζονται σε 
αυτό υπό απαράδεκτες συνθήκες αλλά και τους 
πολίτες που το επισκέπτονται. «Έχουμε προτείνει 
συγκεκριμένο δημοτικό χώρο προκειμένου να 
αναγερθεί Αστυνομικό Τμήμα με τμήμα Ασφα-
λείας, Δίωξης Ναρκωτικών, Τροχαίας και Ενδο-
οικογενειακής βίας» είπε, απευθυνόμενος στον 
κ. Παπαδόπουλο. Επίσης αναφερόμενος στην 
επιτακτική ανάγκη αστυνόμευσης στο δάσος του 
Σέιχ-Σου, ο δήμαρχος πρότεινε να κυκλοφορούν 
δύο περιπολικά και 3-4 δίκυκλα της Αστυνομίας 

μέσα στο δάσος για την αποτροπή της δράσης 
επίδοξων εμπρηστών.

Σε ό, τι αφορά την Τροχαία ο κ. Δανιηλίδης 
υπογράμμισε ότι χρειάζεται ενίσχυση της Υπηρε-
σίας με ανθρώπινο δυναμικό εξαιτίας των εργα-
σιών του FlyOver, οι οποίες περνούν στην κύρια 
φάση τους και θα δημιουργήσουν περισσότερα 
και μεγαλύτερα προβλήματα στην κυκλοφορία. 
Μάλιστα ο κ. Δανιηλίδης αναφέρθηκε σε δύο 
ατυχήματα που έγιναν τις προηγούμενες ημέρες 
στις λεωφόρους Ανδρέα Παπανδρέου και Γε-
ωργίου Παπανικολάου στα οποία παραλίγο να 
θρηνήσουμε θύματα.

Ο Γενικός Αστυνομικός Διευθυντής Θεσσα-
λονίκης, ο οποίος αναφέρθηκε στις αυξημένες 
ανάγκες αστυνόμευσης που έχει η Δυτική Θεσ-
σαλονίκη, επισήμανε με έμφαση πως ο στόχος 
των επαφών του με τους αυτοδιοικητικούς είναι 
να διαπιστώσει αν η Αστυνομία είναι πλέον ορα-
τή στην πόλη κι αν παρατηρείται κάποια βελτίω-
ση σε σχέση με το παρελθόν, κάτι το οποίο επι-
βεβαίωσαν από την πλευρά τους ο  δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών και οι αντιδήμαρχοι Τεχνικών 
Έργων-Υποδομών και Πολιτικής Προστασίας-
Δημοτικής Αστυνόμευσης Στέλιος Γκατζές και 
Ιωάννης Ζαρίφης, αντίστοιχα, που ήταν παρό-
ντες στη συνάντηση. Μάλιστα οι αντιδήμαρχοι 
αναφέρθηκαν σε επιμέρους θέματα που στοι-
χειοθετούν την καλή συνεργασία μεταξύ του δή-
μου και της Αστυνομίας στη Θεσσαλονίκη. Όπως 
δεσμεύτηκαν τόσο ο κ. Δανιηλίδης όσο και ο κ. 
Παπαδόπουλος η συνάντηση θα επαναληφθεί 
σύντομα προκειμένου να γίνει ένας πρώτος απο-
λογισμός για το «που βρισκόμαστε» σε σχέση με 
το ζητούμενο που είναι οι ικανοποιημένοι και 
ασφαλείς πολίτες και δημότες. 

   Παρόντες στη συνάντηση οι 
αντιδήμαρχοι Τεχνικών Έργων 
και  Υποδομών Στέλιος Γκατζές και 
Πολιτικής Προστασίας και Δημοτικής 
Αστυνόμευσης Ιωάννης Ζαρίφης                                                            

   Στο επίκεντρο της συζήτησης η 
εμπέδωση του αισθήματος ασφαλεί-
ας μεταξύ των πολιτών

Στον δήμο Νεάπολης-Συκεών 
ο Γενικός Αστυνομικός Διευθυντής Θεσσαλονίκης
Ο λόγος της επίσκεψης και όσα συζήτησαν με τον δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη
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ΗΛΕΚΤΡΟΚΙΝΗΣΗ ΗΛΕΚΤΡΟΚΙΝΗΣΗ

Στην ηλεκτροκίνηση του ΟΑΣΘ εντάχθηκαν 
από τις αρχές του καλοκαιριού οι γραμμές 
25, 26 και 28 που εξυπηρετούν το επιβατικό 

κοινό από και προς το δήμο Νεάπολης-Συκεών. Η 
σχετική ανακοίνωση είχε πραγματοποιηθεί κατά 
τη διάρκεια συνάντησης που είχαν ο πρόεδρος 
και διευθύνων σύμβουλος του ΟΑΣΘ Κώστας Ταγ-
γίρης με τον δήμαρχο Νεάπολης-Συκεών Σίμο Δα-
νιηλίδη στο δημαρχείο Νεάπολης-Συκεών. Αρχικά 
μετά την προσπάθεια και τον επίμονο αγώνα του 
δήμου  εντάχθηκε η λεωφορειακή γραμμή 28 και 
στη συνέχεια ακολούθησε η ένταξη του 25, του 26 
και του 18 στην ηλεκτροκίνηση του ΟΑΣΘ. 

Ο Σίμος Δανιηλίδης υποδεχόμενος τον Κώστα 
Ταγγίρη στο δημαρχείο Νεάπολης-Συκεών έκα-
νε λόγο για μία νέα εποχή στην επικοινωνία του 
ΟΑΣΘ με τους ΟΤΑ και αναφέρθηκε στη διάθεση 
συνεννόησης που επιδεικνύει η σημερινή διοίκη-
ση του οργανισμού.

Στη συνέχεια, αφού καλωσόρισε τον εκσυγ-
χρονισμό του μοναδικού μέχρι στιγμής μέσου 
μαζικής μεταφοράς στην πόλη έθεσε αναλυτικά 
τα ζητήματα και τα αιτήματα του δήμου για κάθε 
λεωφορειακή γραμμή που διανύει τις τέσσερις δη-
μοτικές ενότητές του και παράλληλα μετέφερε τα 
παράπονα δημοτών και κατοίκων για τις υπερβο-
λικά μεγάλες καθυστερήσεις που παρατηρούνται 
σε ορισμένες γραμμές όπως το 26. 

Συγκεκριμένα πρότεινε την ενίσχυση με επιπλέ-
ον λεωφορεία της γραμμής 28 που εδώ και χρόνια 
εξυπηρετεί υπερτριπλάσιους επιβάτες και διανύει 

υπετριπλάσια διαδρομή με τον ίδιο αριθμό λεω-
φορείων, την αλλαγή του τέρματος του 26 στην 
Καλλιθέα με την καθιέρωση κυκλικής διαδρομής, 
την επέκταση της διαδρομής που εκτελεί το 18 
προς τα πανεπιστήμια μέσω περιφερειακής, την 
ενίσχυση με επιπλέον λεωφορεία του 23 και του 
57 και την ένταξη στην ηλεκτροκίνηση όλων των 
γραμμών. Επιπλέον, ο δήμαρχος αναφέρθηκε και 
στο πρόβλημα που υπάρχει στην Ευαγγελίστρια 
με την έλλειψη μικρών 9μετρων λεωφορείων τα 
οποία έχουν τη δυνατότητα να κινηθούν στα στε-
νά δρομάκια της περιοχής εξυπηρετώντας τις ανά-
γκες των κατοίκων. 

Ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος του 
Οργανισμού Κώστας Ταγγίρης επισήμανε ότι πολ-
λά προβλήματα του Οργανισμού θα επιλυθούν 
άμεσα με τη δρομολόγηση 164 λεωφορείων που 
θα μισθώσει με τη μέθοδο του leasing o οργανι-
σμός, ενώ οι ριζικές λύσεις θα επιτευχθούν με τη 
διάθεση εκ μέρους της πολιτείας 225 λεωφορείων 
από τα περίπου 700 που θα τεθούν στην υπηρεσία 
των αστικών συγκοινωνιών Αθήνας και Θεσσαλο-
νίκης. Επανέλαβε επίσης πως ο ΟΑΣΘ ξεκίνησε 
ήδη τις διαδικασίες για νέο διαγωνισμό (ο προη-
γούμενος ήταν άγονος) για την προμήθεια μικρών 
λεωφορείων (8- 9μετρων) προκειμένου να λυθεί 
οριστικά και το πρόβλημα με τις μετακινήσεις των 
κατοίκων της Ευαγγελίστριας. Ολοκληρώνοντας τη 
συνάντηση στην οποία έδωσαν το παρών οι αντι-
δήμαρχοι Οικονομικών, Λάζαρος Ωραιόπουλος, 
Τεχνικών Έργων Στέλιος Γκατζές και Πολεοδομι-

κών Εφαρμογών και Αστικού Σχεδιασμού Απόστολος Συμεω-
νίδης (φωτ. κάτω) καθώς και ο διευθυντής Κίνησης του ΟΑΣΘ 
Σίμος Παπαδόπουλος, ο Κ. Ταγγίρης δεν έκρυψε ότι φιλοδοξία 
του είναι ο ΟΑΣΘ να αγαπηθεί από τους πολίτες της Θεσσαλο-
νίκης. Σίμος Δανιηλίδης και Κώστας Ταγγίρης συμφώνησαν ότι 
πριν τη λειτουργία του μετρό Θεσσαλονίκης θα χρειαστεί να 
εκτιμηθεί εκ νέου η κατάσταση με την αστική συγκοινωνία της 
πόλης και να σχεδιαστεί η αναδιάρθρωση δρομολογίων σύμ-
φωνα με τη σχετική μελέτη που εκπονεί ο ΟΣΕΘ για την οποία 
ο δήμαρχος επισήμανε ότι έχει ήδη καθυστερήσει. 

Με αφορμή την ένταξη και του 26 στην ηλεκτροκίνηση 
ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
υπενθυμίζει ότι τα νέα ηλε-
κτροκίνητα λεωφορεία δεν 
διαθέτουν μηχανήματα 
έκδοσης εισιτηρίων, παρά 
μόνον μηχανήματα επικύ-
ρωσης, καθώς μέσα στους 
επόμενους μήνες αναμένε-
ται ο ΟΑΣΘ να «περάσει» 
στο ηλεκτρονικό εισιτήριο 
με νέο εξοπλισμό. Μέχρι 
τότε, για να μετακινηθούν οι 
επιβάτες με τα ηλεκτρικά λε-
ωφορεία θα πρέπει να δια-
θέτουν κάρτα απεριορίστων 
διαδρομών ή εισιτήρια, τα 
οποία μπορούν να προμη-
θεύονται σε περισσότερα 
από 800 σημεία πώλησης 
στη Θεσσαλονίκη.

Συνάντηση Δανιηλίδη-Ταγγίρη 
με αντικείμενο 
την αναδιάρθρωση
των δρομολογίων 
στις λεωφορειακές γραμμές 
του δήμου

Πρώτος στην ηλεκτροκίνηση του ΟΑΣΘ 
με τις γραμμές 28, 25, 26 και 18 ο δήμος Νεάπολης-Συκεών

   Με το βλέμμα στην 
λειτουργία του μετρό 
Θεσσαλονίκης και την 
αναγκαιότητα επέκτα-
σης ή αναδιάρθρωσης 
λεωφορειακών γραμ-
μών η συνάντηση στο 
δημαρχείο Νεάπο-
λης-Συκεών ανάμεσα 
στον δήμαρχο και τον 
πρόεδρο και διευθύ-
νοντα σύμβουλο του 
Οργανισμού
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ΚΕΝΤΡΑ ΠΡΟΛΗΨΗΣ ΚΕΝΤΡΑ ΠΡΟΛΗΨΗΣ

Του Σάκη Σταματόπουλου

Αποφασισμένοι να κλιμακώσουν τον αγώνα 
τους για τη συνέχιση της λειτουργίας των Κέ-
ντρων Πρόληψης των εξαρτήσεων και μετά 

το 2027, που λήγει η Προγραμματική Σύμβαση, δη-
λώνουν καθημερινά οι εργαζόμενοι σε αυτά, έχο-
ντας στο πλευρό τους την Τοπική Αυτοδιοίκηση και 
τους κοινωνικούς φορείς. 

Η αγωνιστική στάση των εργαζομένων κατα-
γράφηκε και κατά τη διάρκεια των πανελλαδικών 
κινητοποιήσεων, που διοργανώθηκαν με αφορμή 
την εισαγωγή και τη συζήτηση στην Ολομέλεια της 
Βουλής του Σχεδίου Νόμου για την «Ολοκλήρωση 
της Ψυχιατρικής Μεταρρύθμισης». Αυτό, εκτός των 
άλλων, δεν προβλέπει τη συνέχιση της λειτουργίας 
των Κέντρων Πρόληψης, γεγονός που έχει καταγ-
γείλει για μια ακόμη φορά με ψήφισμά του ο δήμο 
Νεάπολης-Συκεών.

Στο πλαίσιο των κινητοποιήσεων τη Δευτέρα 29 
Ιουλίου 2024, τα Κέντρα Πρόληψης σε όλη τη χώρα 
παρέμειναν, κλειστά συμμετέχοντας στην πανελλα-
δική απεργία, ενώ ταυτόχρονα οι εργαζόμενοι συμ-
μετείχαν σε συγκεντρώσεις και πορείες διαμαρτυρί-
ας με κύριο και αποκλειστικό αίτημα την απόσυρση 
του νομοσχεδίου. Στην Θεσσαλονίκη πραγματο-
ποιήθηκαν δύο συλλαλητήρια έξω από το υπ. Μα-
κεδονίας-Θράκης, στο οποίο συμμετείχαν επίσης η 
Ένωση Νοσοκομειακών Ιατρών Θεσσαλονίκης, οι 
εργαζόμενοι στο Ψυχιατρικό Νοσοκομείο Θεσσα-
λονίκης, οι εργαζόμενοι στο ΚΕΘΕΑ, ο Σύλλογος 

Οικογενειών ΚΕΘΕΑ-ΙΘΑΚΗ, εργαζόμενοι στο Εθνι-
κό Συμβούλιο κατά των Ναρκωτικών και εργατικά 
Σωματεία της πόλης.

«Τα Κέντρα Πρόληψης σε όλη τη χώρα έχουν 
αποδείξει με την προσφορά τους, εδώ και δεκαετί-
ες, το πόσο χρήσιμα είναι για τις τοπικές κοινωνίες, 
συμβάλλοντας αποφασιστικά στο συλλογικό αγώ-
να της πρόληψης. Η αποτελεσματικότητά τους έχει 
αξιολογηθεί με απτά και μετρήσιμα μεγέθη. Ως εκ 
τούτου, είναι αυταπόδεικτο ότι θα πρέπει να συνεχί-
σουν να λειτουργούν απρόσκοπτα και μετά το 2027, 
και μάλιστα μέσα σε ένα περισσότερο ενισχυμένο 
και βελτιωμένο πλαίσιο και περιβάλλον για ακόμη 
μεγαλύτερη αποτελεσματικότητα», ανέφερε μεταξύ 
άλλων στο μήνυμά της από το βήμα του συλλαλη-
τηρίου η κλινική-κοινωνική ψυχολόγος, και επιστη-
μονικό στέλεχος του Κέντρου Πρόληψης «Πυξίδα», 
Χρυσάνθη Κολύβα.

«Η προσφορά δεν διαγράφεται…»
«Τα Κέντρα Πρόληψης δημιουργήθηκαν σχεδόν 

πριν 30 χρόνια με πρωτοβουλία της Τοπικής Αυτο-
διοίκησης και ήρθαν να καλύψουν τα τεράστια κενά 
στον τομέα της πρόληψης των ναρκωτικών, αρχικά, 
και των ποικίλων άλλων εξαρτήσεων στη συνέχεια. 
Όλα αυτά τα χρόνια ο απολογισμός της προσφοράς 
τους στις τοπικές κοινωνίες μόνο θετικός χαρακτη-
ρίζεται, έργο που αναγνωρίζεται και από τους διε-
θνείς και ευρωπαϊκούς φορείς. Αυτή η προσφορά 
δεν μπορεί να διαγραφεί.  Έτσι, το μόνο που μπο-
ρούμε να συζητούμε είναι το πως θα ενισχύσουμε 

το υφιστάμενο πλαίσιο της λειτουργίας των Κέντρων 
Πρόληψης ώστε να δώσουμε περαιτέρω δυναμική ώθη-
ση στη δράση και την προσφορά τους, ενισχύοντας με 
νέες υπηρεσίες, προγράμματα και δράσεις τον αγώνα 
της πρόληψης χάριν της προστασίας των συμπολιτών 
μας, και ιδιαίτερα των νέων ανθρώπων. Σ’ αυτό το μέ-
τωπο ο δήμος μας θα παραμείνει πιστός και συνεπής 
αγωνιστής», δηλώνει ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών, 
και πρόεδρος του Κέντρου Πρόληψης «Πυξίδα», Σίμος 
Δανιηλίδης.

Να σημειωθεί ότι ο δήμος Νεάπολης-Συκεών, με δια-
δοχικά ψηφίσματά του, τάχθηκε κατά του νομοσχεδίου 
από την πρώτη φάση της εμφάνισής του στην επικαιρό-
τητα, με τον δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη να αναλαμβάνει 
πρωτοβουλίες για την κινητοποίηση των συλλογικών 
Οργάνων των δήμων. Στο πλαίσιο αυτό, με το τελευταίο 
ψήφισμά του (158/25.7.2024), μεταξύ άλλων, ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών ζητά να παραμείνει το θεσμικό πλαί-
σιο των Κέντρων Πρόληψης ως έχει και να διασφαλιστεί 
ο τοπικός χαρακτήρας της δράσης τους, αλλά και ο συ-
ντονισμός των δράσεων για το σύνολο της επικράτειας, 
όπως, επίσης, να διασφαλισθεί και η λειτουργία τους 
και μετά το 2027, που λήγει η τρέχουσα προγραμματική 
σύμβαση.

«Το νομοσχέδιο που συζητείται στη Βουλή ισοπε-
δώνει  την Πρόληψη, την Απεξάρτηση, την Επανένταξη 
και συνολικά τη ψυχική υγεία στην Ελλάδα. Γι’ αυτό και 
εμείς, σαν σωματείο εργαζομένων, έχουμε την θέση να 
αποσυρθεί και να γίνει ουσιαστικός διάλογος με όλη την 
κοινωνία και τους ωφελούμενους της Πρόληψης,  γονείς, 
εκπαιδευτικούς, νεολαία», δηλώνει από την πλευρά του 

ο Γιάννης Βυθούλκας, πρόεδρος των Εργαζομένων στα 
Κέντρα Πρόληψης των Εξαρτήσεων και Προαγωγής Ψυ-
χοκοινωνικής Υγείας.

Όπως εξηγεί, «στο νομοσχέδιο δεν γίνεται καμία ου-
σιαστική αναφορά στα Κέντρα Πρόληψης, παρότι τα 75 
συνολικά  Κέντρα  που λειτουργούν σε όλη την Ελλάδα, 
είναι σχεδόν 30 χρόνια οι επίσημοι φορείς πρόληψης, 
που παρέχουν δωρεάν υπηρεσίες πρόληψης των εξαρ-
τήσεων και της ψυχοκοινωνικής υγείας». 

«Τα Κέντρα Πρόληψης επιτελούν μέγιστης σημασίας 
έργο στο θέμα της ενημέρωσης-πρόληψης των εξαρτή-
σεων. Έχουν υποστηρίξει εκατοντάδες χιλιάδες συμπο-
λιτών μας (γονείς, εκπαιδευτικούς, μαθητές, νέους, κ.ά.), 
συχνά μάλιστα αποτελούν, ιδίως στις μικρές κοινότητες, 
τη μοναδική υπηρεσία ψυχικής υγείας που θα προστρέ-
ξει ο δημότης δωρεάν. Τα επιστημονικά προγράμματα 
που σχεδιάζουν και υλοποιούν, στηρίζονται στην ερ-
γαλειοθήκη των Ευρωπαϊκών Προδιαγραφών (ΕυΠρο) 
ποιότητας στον τομέα της πρόληψης», προσθέτει ο κ. 
Βυθούλκας, και τονίζει: «Γνωρίζοντας τις προθέσεις του 
υπουργείου από το πρώτο Σχέδιο Νόμου που διέρρευ-
σε, είμαστε ιδιαίτερα ανήσυχοι, για το αποτύπωμα του 
νομοσχεδίου αυτού στις τοπικές κοινότητες. Από το ρόλο 
και τη θέση μας θα υπερασπιστούμε τις θέσεις εργασίας 
μας, τη φιλοσοφία της πρόληψης και τα Κέντρα πρόλη-
ψης ως δομές 30 χρόνων. Προφανώς και λόγω του νο-
μοσχεδίου, απειλείται  η ίδια η φιλοσοφία της πρόληψης. 
Το τι είδους πρόληψη θα κάνουμε και με ποιο στόχο και 
σκοπό. Αν δεν αναφέρεται η ραχοκοκαλιά της πρόλη-
ψης σε αυτό το συνολικό υπό συζήτηση νομοθέτημα, 
ποιος θα κάνει την πρόληψη στην Ελλάδα;».

Κοινό μέτωπο για τη συνέχιση της λειτουργίας         των Κέντρων Πρόληψης
   Σίμος Δανιηλίδης: 

Συζητάμε μόνο για 
την ενίσχυση και 
βελτίωση του υφι-
στάμενου πλαισίου 
για τη συνέχιση της 
λειτουργίας των 
Κέντρων Πρόληψης

   Αποφασισμένοι 
να κλιμακώσουν τον 
αγώνα τους δηλώ-
νουν οι εργαζόμενοι 
μετά τις πανελλαδι-
κές κινητοποιήσεις
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Την άμεση ανάκληση και απόσυρση των επίμαχων 
διατάξεων από το υπό διαβούλευση Σχέδιο Νόμου 
«Ολοκλήρωση της Ψυχιατρικής Μεταρρύθμισης», 

που αφορούν το μέλλον των Κέντρων Πρόληψης των 
εξαρτήσεων, και οι οποίες προβλέπουν την κατάργησή 
τους, ζητά με ψήφισμά του ο δήμος Νεάπολης-Συκεών.

Η απόφαση (158/2024) ελήφθη στην τελευταία έκτα-
κτη συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών, με τη συντριπτική πλειοψηφία του 
Οργάνου να εγκρίνει την εισήγηση της υπό τον δήμαρχο 
Σίμο Δανιηλίδη δημοτικής Αρχής, η οποία για μια ακό-
μη φορά τάχθηκε κατά του νομοσχεδίου. Να σημειωθεί 
ότι ανάλογο ψήφισμα του δήμου Νεάπολης-Συκεών, και 
μάλιστα ομόφωνο, εκδόθηκε και στις αρχές του έτους 
(14/24.1.2024), τασσόμενος επιπλέον υπέρ της συνέχισης 
της λειτουργίας των φορέων και των Οργανισμών απε-
ξάρτησης από τα ναρκωτικά, όπως είναι το ΚΕΘΕΑ, κ.ά., 
όταν ακόμη το νομοσχέδιο βρισκόταν υπό σύνταξη και 
διαμόρφωση, ενώ ανάλογο ψήφισμα εξέδωσε και η ΚΕΔΕ 
(67/13.3.2024).

«Η πρωτοβουλία της κυβέρνησης να προχωρήσει 
στην κατάργηση των Κέντρων Πρόληψης στερείται λογι-
κής και επιστημονικής τεκμηρίωσης. Είναι εντυπωσιακό 
το γεγονός ότι αγνοεί προκλητικά τη μεγάλη προσφορά 
στην κοινωνία από τα 75 Κέντρα Πρόληψης των Εξαρ-
τήσεων και Προαγωγής της Ψυχοκοινωνικής Υγείας επί 
σειρά δεκαετιών, και τα οποία ιδρύθηκαν και υποστηρί-
ζονται από την Τοπική Αυτοδιοίκηση και τους τοπικούς 
φορείς. Χαρακτηριστική είναι η περίπτωση του Κέντρου 
Πρόληψης ‘‘Πυξίδα’’, που λειτουργεί στον δήμο μας από 
το 1998 και έχει καταστεί φορέας αναφοράς στο πανελ-
λήνιο, και όχι μόνο, για την πλούσια και αποτελεσματική 
δράση του. Αρκεί και μόνο να αναφέρουμε τα απολογι-
στικά στοιχεία του 2023, σύμφωνα με τα οποία εντός των 
σχολικών μονάδων και εντός της κοινωνίας αναπτύχθη-
καν εκατοντάδες δράσεις και προγράμματα, με τους ωφε-
λούμενους, μικρούς και μεγάλους, να αγγίζουν τις 4.500 
(4.485). Αντί, λοιπόν, η κυβέρνηση να 
υποστηρίξει αυτές τις ευαίσθητες και 
κρίσιμες δομές, έρχεται να τις καταρ-
γήσει χωρίς, ούτε στο ελάχιστο, να 
μπορεί το προτεινόμενο νομοσχέδιο 
να καλύψει τα τεράστια κενά που θα 
δημιουργηθούν στην κοινωνία», δη-
λώνει ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών 
Σίμος Δανιηλίδης.

Προτάσεις
«Δυστυχώς το Σχέδιο Νόμου 

αγνοεί παντελώς την πετυχημένη λει-
τουργία των Κέντρων Πρόληψης, τα 
οποία ιδρύθηκαν με πρωτοβουλία 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, και δεν 
προβλέπει τη συνέχισή τους», ανα-
φέρεται μεταξύ άλλων στο ψήφισμα 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών, επι-

σημαίνοντας ότι «σήμερα, τα 75 Κέντρα Πρόληψης των 
Εξαρτήσεων και Προαγωγής, που λειτουργούν πανελ-
λαδικά, είναι από τις πλέον αποτελεσματικές δομές στον 
τομέα της Πρωτογενούς Πρόληψης κατά των ουσιών και 
των εν γένει εξαρτήσεων, έχουν επιτελέσει ένα σημαντικό 
έργο που έχει αναγνωρισθεί από το Ευρωπαϊκό Παρατη-
ρητήριο για τα Ναρκωτικά και έχουν καταξιωθεί στις τοπι-
κές κοινωνίες». Όπως τονίζεται:

Τα Κέντρα Πρόληψης είναι σε θέση, μέσα από την 
αυτονομία των ΑΜΚΕ και τη σύνδεσή τους με την Τοπι-
κή Αυτοδιοίκηση και τις τοπικές κοινότητες, αλλά και τη 
συστηματική και συνεχή συνεργασία με τον ΟΚΑΝΑ 
έως σήμερα, και με τον ΕΟΠΑΕ (με τη δημιουργία του), 
να υπηρετήσουν το Εθνικό Σχέδιο Δράσης όπως έκαναν 
τόσα χρόνια. 

Στην υπηρεσία της πρόληψης δεν χρειάζονται άλλες 
νέες δομές, αλλά επιπλέον Κέντρα Πρόληψης, και η δη-
μιουργία νέων δομών δεν πρέπει να προκαλέσει επικα-
λύψεις. 

Στο πλαίσιο αυτό, το δημοτικό συμβούλιο του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών, εκτιμώντας ως αναγκαίες τις τροπο-
ποιήσεις στο Σχέδιο Νόμου, με στόχο τη «διασφάλιση της 
συνέχισης της λειτουργίας των Κέντρων Πρόληψης ως 
ΑΜΚΕ, αλλά και τη διασφάλιση της βιωσιμότητάς τους», 
ζητά:

Να παραμείνει το θεσμικό πλαίσιο των Κέντρων Πρό-
ληψης ως έχει, δηλαδή ως Αστικές Μη Κερδοσκοπικές 
Εταιρείες που θα συνάψουν σύμβαση με τον καινούριο 
φορέα Ε.Ο.Π.Α.Ε., ώστε και να διασφαλίζεται ο τοπικός 
χαρακτήρας της δράσης τους, αλλά και ο συντονισμός 
των δράσεων για το σύνολο της επικράτειας.

Να διασφαλισθεί η συνέχιση και η λειτουργία τους 
και μετά το 2027, που λήγει η τρέχουσα προγραμματική 
σύμβαση.

Να δοθεί η δυνατότητα στελέχωσης των Κέντρων 
Πρόληψης με επιπλέον προσωπικό και διεύρυνση των 
παρεχόμενων υπηρεσιών και σε άλλα θέματα ψυχικής 

υγείας της κοινότητας (π.χ. πρόληψη 
κατάθλιψης, άγχους, κ.ά.).

Να ενισχυθεί το υπάρχον Δί-
κτυο των 75 Κέντρων Πρόληψης με 
επιπλέον Κέντρα Πρόληψης, προ-
κειμένου να καλυφθούν οι ανάγκες 
του πληθυσμού.

Να αξιολογηθούν τα Κέντρα Πρό-
ληψης από συσταθείσα για το σκοπό 
αυτό Επιτροπή Παρακολούθησης με 
αυτονόητη τη συμμετοχή εκπροσώ-
πων της ΚΕΔΕ, των εργαζομένων, 
του Ε.Ο.Π.Α.Ε και των συναρμοδίων 
Υπουργείων, και να δοθούν συγκε-
κριμένοι άξονες για την αναβάθμιση 
της λειτουργίας τους και την αντιμε-
τώπιση τυχόν προβλημάτων χρηστής 
διοίκησης όπου προκύπτουν, στην 
κατεύθυνση εξυγίανσής τους. 

   Μετά την απόφαση για προσωρινή 
αναστολή της λειτουργίας της και την 
εκδίκαση των ασφαλιστικών μέτρων 
που κατέθεσαν οι κάτοικοι ακολούθη-
σε η απομάκρυνση της κεραίας

Η δικαίωση των κατοίκων των Πεύκων 
που έδωσαν έναν πολύμηνο αγώνα 
με τη διοίκηση του δήμου και τον δή-

μαρχο Νεάπολης-Συκεών δίπλα τους από την 
πρώτη στιγμή ήρθε με την απομάκρυνση της 
κεραίας κινητής τηλεφωνίας που είχε τοποθε-
τηθεί στον Κ6 (περιφερειακή οδός στο ύψος 
των Πεύκων). 

Η κεραία απομακρύνθηκε δύο εβδομάδες 
μετά την απόφαση του  Πρωτοδικείου Θεσσα-
λονίκης που έκανε έγινε δεκτή η αίτηση προ-
σωρινής αναστολής της λειτουργίας της. Μάλι-
στα τότε είχε αποφασιστεί ότι σε περίπτωση μη 
συμμόρφωσης η εταιρεία θα έπρεπε να κατα-
βάλει το ποσό των 30.000 ευρώ ενώ παράλλη-
λα θα βρίσκονταν αντιμέτωποι με προσωπική 
κράτηση οι νόμιμοι εκπρόσωποί της. Μάλιστα 
η διάρκεια της ποινής θα επιβαρυνόταν για 
κάθε ημέρα παράβασης της προσωρινής δια-
ταγής.

Στη συνέχεια ακολούθησε εκδίκαση των 
ασφαλιστικών μέτρων σε βάρος της εταιρίας 
ενώπιον του Μονομελούς Πρωτοδικείου Θεσ-
σαλονίκης και την Πέμπτη 27 Ιουνίου ήρθε η 
οριστική απομάκρυνσή της. 

Ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δα-

νιηλίδης βρέθηκε από την πρώτη στιγμή στο 
πλευρό των κατοίκων των Πεύκων που απαίτη-
σαν εξαρχής την μόνιμη διακοπή λειτουργίας 
της κεραίας και την απομάκρυνσή της από την 
ευρύτερη γειτονιά τους. Ήταν μάλιστα βασικός 
μάρτυρας σε όλες τις δικαστικές μάχες που 
δόθηκαν με πρωταγωνιστές τους κατοίκους γι’ 
αυτό και αισθάνθηκε δικαιωμένος με τη σημε-
ρινή έκβαση: «Είμαστε πάντα και με κάθε τρό-
πο στο πλευρό των κατοίκων μας όταν τα αι-
τήματά τους είναι δίκαια και οι απαιτήσεις τους 
λογικές. Στην περίπτωση της κεραίας στα Πεύ-
κα φυσικά και κατανοήσαμε τις ανησυχίες τους 
και συμπαρασταθήκαμε ενεργά στον αγώνα 
τους. Νιώθουμε ικανοποιημένοι που δικαιώ-
θηκαν και δικαιωθήκαμε γιατί πάνω από όλα 
είναι η υγεία μας και η υγεία των παιδιών μας», 
καταλήγει στη δήλωσή του ο κ. Δανιηλίδης.

«Όχι» στην κατάργηση των Κέντρων Πρόληψης 
και από το δημοτικό συμβούλιο Νεάπολης-Συκεών

Απομακρύνθηκε οριστικά από τα Πεύκα 
η κεραία κινητής τηλεφωνίας

Πλήρης δικαίωση του αγώνα των κατοίκων που είχαν στο πλευρό τους τη διοίκηση του δήμου    Νέο ψήφισμα του 
δήμου Νεάπολης-
Συκεών για το  Σχέδιο 
Νόμου «Ολοκλήρω-
ση της Ψυχιατρικής 
Μεταρρύθμισης», 
και τεκμηριωμένες 
προτάσεις για τη 
διατήρηση του υφι-
στάμενου καθεστώ-
τος με ταυτόχρονη 
ενίσχυση του πανελ-
λαδικού δικτύου των 
κρίσιμων κοινωνι-
κών δομών
 

   Σίμος Δανιηλίδης: 
Η πρωτοβουλία της 
κυβέρνησης, που 
αγνοεί τη μεγάλη 
προσφορά των 
Κέντρων Πρόληψης 
στην κοινωνία, 
στερείται λογικής 
και επιστημονικής 
τεκμηρίωσης
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Νίκος Χατζηαντωνίου / Πειραματικό Λύκειο  •  (3ος στο Μηχανολόγων-Μηχανικών Βόλου) 
«Η Γ΄ Λυκείου ήταν μια ιδιαίτερη χρόνια. Υπήρξαν στιγμές που αγχώθηκα και αμφέβαλα για τον εαυτό μου. Στο 
τέλος, όμως, με την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων κατάλαβα πως όλα είναι δυνατά με επιμονή και σκληρή 
δουλειά. Οι πανελλαδικές δεν είναι μόνο διαγωνισμός γνώσεων, όπως πολλοί πιστεύουν, αλλά και διαγωνι-
σμός ψυχραιμίας. Αυτό προτείνω και εγώ στους επόμενους υποψηφίους. Να είναι ψύχραιμοι και να πιστέψουν 
στον εαυτό τους». 

Παναγιώτης Φρεγγίδης / 1ο ΓΕΛ ΣΥΚΕΩΝ  •  (4ος στο Οικονομικών Επιστημών ΠΑ.ΜΑΚ.)
«Έχοντας ολοκληρώσει τον αγώνα για τις Πανελλαδικές εξετάσεις μπορώ να πω πως πρόκειται για μια ιδιαίτερα 
απαιτητική δοκιμασία στην οποία δυστυχώς η προσπάθεια δεν μετράει όταν αυτή δεν εκφράζεται στο αποτέ-
λεσμα. Είναι ένας αγώνας που απαιτεί πειθαρχία, συνέπεια, υπομονή καθώς και γερές βάσεις στα μαθήματα. 
Συμβουλεύω, λοιπόν, όσους διάλεξαν να διανύσουν τον δύσκολο αυτό δρόμο να αφοσιωθούν στον στόχο 
τους και να μην δώσουν σ αυτήν την προσπάθεια κάτι λιγότερο από το 100%. Τέλος θα ήθελα να ευχαριστήσω 
όλους εκείνους που με στήριξαν και με βοήθησαν να πετύχω πιστεύοντας σε μένα, διότι η συναισθηματική 
στήριξη είναι εξίσου σημαντική στον αγώνα αυτό!».

Ηλίας Τσαρουχάς / ΓΕΛ Πεύκων  •  (5ος στο Φυσικό του ΑΠΘ)
«Η επιτυχία, κατά τη γνώμη μου, οφείλεται κυρίως στην αφοσίωση στον στόχο μου, ανεξάρτητα από τις συν-
θήκες, τη στήριξη από το φροντιστήριο και τη βοήθεια των γονιών μου. Παρόλες τις ψυχολογικές επιβαρύνσεις 
από την πίεση των πανελληνίων, στο μυαλό μου κυριαρχούσε ο μοναδικός στόχος: να περάσω στο Φυσικό του 
Αριστοτελείου Πανεπιστημίου της Θεσσαλονίκης. Η χαμηλή βάση της Σχολής (14,5 περίπου) δεν αποτελούσε 
παράγοντα στο διάβασμα. Ήθελα να πετύχω το μεγαλύτερο δυνατό αποτέλεσμα ώστε να δω πού τελειώνουν 
τα όριά μου, και τα ξεπέρασα με 18.720 μόρια».

Δημήτρης Ζαϊρές / 2ο ΓΕΛ Συκεών   •   (Ιατρική ΑΠΘ)
«Οι πανελλήνιες εξετάσεις ήταν για μένα μια περιπέτεια, κατά την οποία το άγχος και η ανασφάλεια μετατράπηκαν 
σε αυτοπεποίθηση και εν τέλει σε ανέλπιστη χαρά. Στην επίτευξη του υψηλού αυτού στόχου μου καθοριστική 
ήταν η υποστήριξη της οικογένειάς μου, όπως και των καθηγητών του φροντιστηρίου μου, καθώς με τη βοήθεια 
που έλαβα η επιτυχία υπήρξε περισσότερο θέμα διαδικασίας απ’ όσο κατόρθωμα. Θα συμβούλευα τους μελλο-
ντικούς υποψηφίους να οπλιστούν με διάθεση και αισιοδοξία, να καταρρίπτουν μικρούς καθημερινούς στόχους 
και σε κάθε περίπτωση να μην υποτιμούν τις δυνατότητές τους».

Πασχαλίνα Καραγιοβάννη / 2ο ΓΕΛ Νεάπολης  •  (Ιατρική ΑΠΘ)
«Ήταν μία χρονιά με πολλές εκπλήξεις. 
Με προσαρμοστικότητα και ελπίδα ολοκληρώθηκε ομαλά. 
Καλή επιτυχία σε όλους όσοι ξεκινάνε φέτος! 
Δεν θα πρέπει κανείς να απογοητευτεί με την επίδοσή του, 
αν αυτή είναι η καλύτερη δυνατή του». 

Μαρία Τσαγκαράτου  / 1ο ΓΕΛ Νεάπολης  •  (Δημοσιογραφίας & ΜΜΕ ΑΠΘ)
«Όλοι μας χρειαζόμαστε ένα σκοπό στη ζωή μας να μας πυροδοτεί με έμπνευση και θέληση για ζωή. Αυτός ο 
σκοπός για εμένα είναι να γίνω δημοσιογράφος. Έτσι, άρχισα να προετοιμάζομαι για τις Πανελλήνιες, ώστε να 
ενταχθώ στο πανεπιστήμιο. Παρόλο το άγχος και την κούραση, όταν είδα τα θέματα ηρέμησα γιατί ήξερα ότι 
η υπέρμετρη προσπάθεια που κατέβαλα όλη τη χρονιά δεν μπορεί να αξιολογηθεί από μία τρίωρη εξέταση. 
Ωστόσο, ένιωσα μεγάλη ανακούφιση όταν επιτέλους είδα τη βαθμολογία μου, με την ένταση του προηγούμε-
νου διαστήματος να μετατρέπεται εύλογα σε ένα ξέσπασμα από κλάματα».
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ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ Η ΠΑΙΔΕΙΑ ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ Η ΠΑΙΔΕΙΑ

Γράφει ο Σάκης Σταματόπουλος

Σε υψηλά επίπεδα παρέμειναν και 
φέτος οι επιτυχίες των μαθητών και 
μαθητριών των Γενικών Λυκείων 

του δήμου Νεάπολης-Συκεών στις Πα-
νελλήνιες Εξετάσεις, καθώς από το σύνο-
λο των 707 υποψηφίων για τα ΑΕΙ οι 500 
πέτυχαν την είσοδό τους στην Τριτοβάθ-
μια Εκπαίδευση.

Πρόκειται για επιδόσεις που έρχονται 
να δικαιώσουν και να επιβραβεύσουν 
τον αγώνα των μαθητών και των μαθητρι-
ών, όπως επίσης και τις προσπάθειες των 
εκπαιδευτικών, που αναπτύχθηκαν σε 
ένα σύγχρονο σχολικό περιβάλλον που 
φροντίζεται με ιδιαίτερο ενδιαφέρον από 
τη διοίκηση του δήμου. Ενα περιβάλλον 
που όπως τονίζει συχνά ο δήμαρχος Σ. 
Δανιηλίδης δεν έχει να ζηλέψει τίποτε 
από τα ακριβότερα ιδιωτικά σχολεία.

Συγκεκριμένα, στο σύνολο των έξι Γε-
νικών Λυκείων και των δύο ΕΠΑΛ που λει-
τουργούν στον δήμο Νεάπολης-Συκεών, 
ο μέσος όρος της επιτυχίας των υποψη-
φίων για τα ΑΕΙ έφθασε στο 70,72%, με 
το μεγαλύτερο ποσοστό να καταγράφε-
ται από το ΓΕΛ Πεύκων (91,41%). Από τα 
ΕΠΑΛ Συκεών και Νεάπολης σε Σχολές 
των ΑΕΙ εισάγονται 35 υποψήφιοι, ενώ ο 
αριθμός των εισαχθέντων αυξάνεται συ-
νολικά στους 530 καθώς με το σύστημα 
του 10% στις πανεπιστημιακές σχολές 
εισάγονται επιπλέον 30 απόφοιτοι και 
απόφοιτες από τα Λύκεια του δήμου Νε-
άπολης-Συκεών.

Η εικόνα του συνολικού απολογι-
σμού των φετινών Πανελληνίων Εξετάσε-
ων αποκτά, ωστόσο, μεγαλύτερο θετικό 
πρόσημο καθώς υπάρχουν επιτυχόντες 
που εξασφάλισαν την εισαγωγή τους στη 
σχολή προτίμησής τους καταλαμβάνο-
ντας υψηλή θέση κατάταξης. 

Κορυφαίες διακρίσεις
Χαρακτηριστική είναι, μεταξύ άλλων, η περίπτωση των υποψηφίων από το ΓΕΛ Πεύκων Ευθυ-

μίας Παπαϊωάννου, Μαριάννας Πύργαρη και Καλλιόπης Λεωνάκη, οι οποίες κατέλαβαν 
την πρώτη θέση εισαγωγής η μεν πρώτη στη Γαλλική Φιλολογία του ΑΠΘ με 18.730 μόρια. η δεύτε-
ρη στη Σχολή Κινηματογράφου του ΑΠΘ με 17.925 μόρια και η δε τρίτη στη Σχολή Αστυφυλάκων 
με 17.480 μόρια, αντίστοιχα 

Επίσης, την πρώτη θέση κατάταξης κατέλαβαν ο Χρήστος Τσολάκης στο Τμήμα Βιοϊατρικών 
Επιστημών του ΑΠΘ (1ο ΓΕΛ Νεάπολης), ο Σωκράτης Παπαδόπουλος στο Τμήμα Επικοινωνίας & 
Ψηφιακών Μέσων (ΕΠΑΛ Συκεών), ο Γιώργος Κουτρούσης στο Τμήμα Εσωτερικής Αρχιτεκτονικής 
του ΑΠΘ (ΕΠΑΛ Νεάπολης) και η Δήμητρα Τριανταφυλλίδη στο Τμήμα Κοινωνιολογίας του ΑΠΘ 
(2ο ΓΕΛ Νεάπολης).

Την ίδια ώρα, σε σχολές της Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, μεταξύ άλλων, εισάγονται:
Η Ελένη-Μαρία Βλαχάβα εισάγεται ως 2η στη Σχολή Αξιωματικών Νοσηλευτικής (ΓΕΛ Πεύκων), 
Ο Χαράλαμπος Τσαγκαρίδης ως 2ος στη Σχολή Ευελπίδων (ΓΕΛ Πεύκων),
Η Στεφανία Κουτουρούσιου ως 2η στη Σχολή Δοκίμων Λιμενοφυλάκων (1ο ΓΕΛ Συκεών),
Ο Δημήτρης Κολέτσας ως 2ος στο Φυσικό του ΑΠΘ (1ο ΓΕΛ Νεάπολης),
Η Παπανικολάου Αλεξάνδρα ως 2η στο Τμήμα Δασολογίας & Επιστημών Ξύλου (1ο ΓΕΛ Συκεών),
Η Σαβίνα Ζαφειροπούλου ως 2η στο Τμήμα Εφαρμοσμένης Πληροφορικής/Πληροφοριακά 
Συστήματα του ΑΠΘ (2ο ΓΕΛ Συκεών),
Ο Νίκος Χατζηαντωνίου ως 3ος στη Σχολή Μηχανολόγων-Μηχανικών του παν. Θεσσαλίας/
Βόλος (Πειραματικό Λύκειο ΠΑ.ΜΑΚ. Νεάπολης),
Ο Σταύρος Νικολάου ως 3ος στη Σχολή Επιστήμης Υλικών στα Ιωάννινα (1ο ΕΠΑΛ Συκεών), 
Η Ευαγγελία Μακρογκίκα ως 3η στη Σχολή Βαλκανικών, Σλαβικών και Ανατολικών Σπουδών 
του ΠΑ.ΜΑΚ. (1ο ΓΕΛ Νεάπολης),
Ο Παναγιώτης Φρεγγίδης ως 4ος στη Σχολή Οικονομικών Επιστημών του ΠΑ.ΜΑΚ. (1ο ΓΕΛ Συκεών),
Η Μαρία Τζαντζούρη ως 4η στο Τμήμα Οργάνωσης και Διοίκησης Επιχειρήσεων του ΠΑ.ΜΑΚ. 
(ΕΠΑΛ Νεάπολης),
Ο Δημήτρης Μπιλίτσος ως 5ος στο Τμήμα Μηχανικών Πληροφορικής, Υπολογιστών και Τηλεπι-
κοινωνιών του ΑΠΘ (1ο ΓΕΛ Νεάπολης), 
Ο Ηλίας Τσαρουχάς ως 5ος  στο Φυσικό του ΑΠΘ (ΓΕΛ Πεύκων), 
Η Ανδρονίκη Λάζου ως 5η στη Σχολή Βιολογίας του ΑΠΘ (ΓΕΛ Πεύκων).
Η Νεφέλη Τσιώνου ως 5η στη Σχολή Εκπαιδευτικής-Κοινωνικής Πολιτικής του ΑΠΘ (1ο ΓΕΛ Συκεών)
Ο Συρανίδης Άγγελος ως 5ος στη Σχολή Μηχανολόγων-Μηχανικών του ΑΠΘ (ΕΠΑΛ Νεάπολης),
Ο Φίλιππος Φλώρος ως 5ος στη Σχολή Εφαρμοσμένης Πληροφορικής-Τεχνικός Η/Υ του ΑΠΘ 
(ΕΠΑΛ Νεάπολης)
Η Δομινίκη Λαμπάκη ως 5η στη Σχολή Οργάνωσης και Διοίκησης Επιχειρήσεων του ΠΑ.ΜΑΚ. 
(ΕΠΑΛ Νεάπολης),
Η Ζωή Σεβαστίδου ως 5η στη σχολή Φιλοσοφίας και Παιδαγωγικής του ΑΠΘ.

Από το 2ο ΓΕΛ Συκεών ο Δημήτρης Ζαϊρές, με τη μεγαλύτερη επίδοση στο σχολείο του (πρώ-
τος με 18.850 μ.), και έχοντας γράψει 20 στη Φυσική, εισάγεται στην Ιατρική του ΑΠΘ, όπως και ο 
Γιάννης Κουκουσάς από το ΓΕΛ Πεύκων ως 12ος στο Τμήμα Ψυχολογίας του ΑΠΘ με 18.780 μ. 
(πρώτος στο σχολείο του).

530 μαθητές 
και μαθήτριες 
από τον δήμο
Νεάπολης-Συκεών 
στην Τριτοβάθμια 
Εκπαίδευση

   Στο 70,72% έφθασε φέτος το ποσοστό των εισαχθέντων στα ΑΕΙ      Σίμος Δανιηλίδης: Χαρούμενοι και υπερήφα-
νοι για την επιτυχία των παιδιών μας      Δηλώσεις-μηνύματα από τους μεγάλους πρωταγωνιστές

Σίμος Δανιηλίδης
Δήμαρχος:

«Ο αγώνας που έδωσαν και φέτος τα παιδιά μας ήταν δύσκολος, και μάλιστα με ιδιαίτερα έντονα χαρακτη-
ριστικά σε κάποια πεδία. Τελικά, τα αποτελέσματα της εισαγωγής των υποψηφίων στις σχολές της προτίμησής 
τους συνιστούν μια μεγάλη επιτυχία. Είναι η δικαίωση και επιβράβευση των προσπαθειών, των θυσιών και των 
στερήσεών τους, για την οποία επιτυχία έχουν πολλούς λόγους να χαίρονται. Συμμεριζόμαστε τη χαρά τους και 
νιώθουμε ιδιαίτερα υπερήφανοι για τις επιτυχίες και τις επιδόσεις των παιδιών, τα οποία συγχαίρουμε από τα 
βάθη της ψυχής μας, όπως επίσης συγχαίρουμε τους γονείς και τους εκπαιδευτικούς που με κάθε τρόπο και με 
θυσίες στήριξαν και υποστήριξαν τα παιδιά στον μεγάλο τους αγώνα.

»Οι μεγάλες επιτυχίες των υποψηφίων από τη μια δικαιώνει τον αγώνα της διοίκησης του δήμου που σταθερά 
επιμένει να αγωνίζεται για σύγχρονα και πλήρως εξοπλισμένα σχολεία, και από την άλλη μάς δημιουργεί την ιερή 
υποχρέωση να εντατικοποιήσουμε τις προσπάθειές μας για τη διαρκή βελτίωση των εκπαιδευτικών υποδομών 
και την ολοένα και περαιτέρω αναβάθμιση της εκπαιδευτικής διαδικασίας».

Μιχάλης Βουλγαρίδης 
Αντιδήμαρχος Παιδείας:

«Ο αγώνας που δίνουν 
κάθε χρόνο τα παιδιά μας είναι 
σκληρός και αξίζουν τον έπαι-
νο και την επιβράβευση των 
κόπων και των θυσιών τους 
που μέσω αυτών εξασφάλισαν 
τις επιτυχίες με την εισαγωγή 
του στην Τριτοβάθμια Εκπαί-
δευση, ανοίγοντας έτσι τα φτε-
ρά τους ώστε το όνειρό τους να 
γίνει πράξη».
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O πολιτισμός είναι στο δήμο Νεάπολης-Συκεών!

«Μερκούρεια» και «Βαλκανική Πλατεία»                               
με παραστάσεις και συναυλίες - σημείο 

αναφοράς για το καλοκαίρι 2024!  

  Όλα τα ΔΗΠΕΘΕ της 
χώρας και το ΚΘΒΕ 
στα Μερκούρεια, 
με αφιέρωμα στον 
Μίκη Θεοδωράκη 
3 χρόνια από το 
θάνατο του ανοίγει η 
Βαλκανική Πλατεία 
και ολοκληρώνεται 
με συναυλία του 
Γιώργου Νταλάρα 
στις 9 Σεπτεμβρίου

  Σίμος Δανιηλίδης: 
Η αξιόλογη καλλι-
τεχνική παραγωγή 
του τόπου μας δεν 
μπορεί να είναι 
υπόθεση των λίγων 
γι’ αυτό και ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών 
επιμένει σταθερά να 
κάνει προσιτή στους 
πολλούς κάθε μορφή 
αληθινής τέχνης

Επιμέλεια: Γιάννης Ιωαννίδης

Το καλοκαίρι για τον δήμο Νεάπολης-Συκεών 
είναι αφιερωμένο στον πολιτισμό με αιχμή 
τις δύο σημαντικότερες διοργανώσεις του, 

τα «Μερκούρεια» και τη «Βαλκανική πλατεία».
Όπως κάθε χρόνο, η θεατρική συνάντηση όλων 

των ΔΗΠΕΘΕ της χώρας με το ΚΘΒΕ και τις θεατρι-
κές σκηνές του δήμου θα σηματοδοτήσει το τέλος 
του Αυγούστου στο Ανοιχτό Θέατρο 
Συκεών «Μάνος Κατράκης»   και 
η «Βαλκανική Πλατεία» θα 
είναι έτοιμη να γεμίσει 
την ευρύτερη περιοχή 
του Στρεμπενιώτη το 
πρώτο δεκαήμερο 
του Σεπτέμβρη.

Τα Μερκού-
ρεια κάνουν 
πρεμιέρα την 
Τετάρτη 21 Αυ-
γούστου για 
να ενώσουν 
επί σκηνής αν-
θρώπους του 
θεάτρου από 
ολόκληρη την 
Ελλάδα, ενώ η 
γιορτή για την ειρή-
νη και τη φιλία μεταξύ 
των Βαλκανικών λαών 
θα αρχίσει φέτος με αφιέ-
ρωμα στον Μίκη Θεοδωράκη, 
την ημέρα που συμπληρώνονται τρία 
χρόνια από το θάνατο του μεγάλου Έλληνα συν-
θέτη (2/9). 

Η διοργάνωση ολοκληρώνεται με μία μεγάλη 
συναυλία του Γιώργου Νταλάρα στο Ανοιχτό Θέ-
ατρο Νεάπολης τη Δευτέρα 9 Σεπτεμβρίου. Mαζί 
του στη σκηνή η Ασπασία Στρατηγού και ο Αλέ-
ξανδρος Τζουγανάκης.  

Όπως επισημαίνει ο δήμαρχος Νεάπολης-
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης στόχος των δύο διορ-

γανώσεων είναι να φέρουμε κοντά στους πολί-
τες όλες τις μορφές τέχνης χωρίς εκπτώσεις στην 
ποιότητα. «Τα Μερκούρεια είναι η συνάντηση των 
ΔΗΠΕΘΕ της χώρας με τις μεγάλες κρατικές σκηνές 
και τα θεατρικά εργαστήρια του δήμου μας. Όταν 
ξεκινούσαμε πριν από τριάντα χρόνια με στόχο να 
προβάλουμε το έργο των ΔΗΠΕΘΕ που ίδρυσε η 
Μελίνα της Ελλάδας η οποία μας ενέπνευσε και 
συνεχίζει να μας εμπνέει, αυτό ακριβώς είχαμε στο 

νου μας: Να γεννήσουμε ένα θεσμό 
αφιερωμένο στο καλό θέατρο 

και τους ανθρώπους του. 
Η φετινή συνάντη-

ση λοιπόν είναι και 
συμβολική αφού 

συμπίπτει με τις 
τρεις δεκαετίες 
του θεσμού». 

Σε ότι αφο-
ρά την Βαλκα-
νική πλατεία 
ο δήμαρχος 
επικεντρώνει 
το ενδιαφέ-
ρον στη ση-

μασία που έχει 
η ανάδειξη της 

φιλίας και της συ-
νεργασίας μεταξύ 

των λαών της περιο-
χής για να εμπεδωθεί η 

ειρηνική συνύπαρξη στη 
βαλκανική χερσόνησο. Μάλι-

στα ο Σίμος Δανιηλίδης επισημαίνει 
ότι «η ημέρα της επίσημης έναρξης των εκδηλώσε-
ων συμπίπτει με τα τρία χρόνια από το θάνατο του 
μεγάλου Έλληνα συνθέτη Μίκη Θεοδωράκη δίνο-
ντάς μας μία σπουδαία ευκαιρία να τον τιμήσουμε. 
Φυσικά και δεν ξεχνάμε ότι φέτος γιορτάζουμε τα 
50 χρόνια από την αποκατάσταση της Δημοκρα-
τίας στη χώρα μας, μία έννοια που ο παγκόσμιος 
Μίκης τίμησε, πρόβαλε και υπηρέτησε όσο ελάχι-
στοι Έλληνες». 

Δευτέρα 2 Σεπτεμβρίου 2024 
ΤΕΛΕΤΗ ΕΝΑΡΞΗΣ 
«Ταξιδεύοντας με τον Μίκη 
Θεοδωράκη» 
με τους Παναγιώτη Καραδημήτρη 
και Ζωή Τσινιάρη Αμοιρίδου 
(Ελλάδα)  
Ανοικτό Θέατρο Νεάπολης, περιοχή 
Στρεμπενιώτη – 9 μ.μ.

Είσοδος ελεύθερη

ΕΚΘΕΣΗ ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΑΣ 
«Παμμήτωρ - Γαία»  του Σάκη 
Βαβαλίδη
Εγκαίνια: Δευτέρα 2  Σεπτεμβρίου, 
ώρα 20:00 
Διάρκεια: 2 έως 7 Σεπτεμβρίου 2024 
Εκθεσιακός χώρος, περιοχή 
Στρεμπενιώτη 
    
Τρίτη 3 Σεπτεμβρίου 2024
Εκθεσιακός χώρος, περιοχή 
Στρεμπενιώτη, 7 μ.μ.
Βραδιά ποντιακής γευσιγνωσίας  
σε συνεργασία με τους συλλόγους 
Ποντιακή Εστία Νεάπολης, Σύλλογος 
Ποντίων Νεάπολης, Ποντιακός 
Πολιτιστικός Σύλλογος Καλλιθέας 
Συκεών, Σύλλογος Ποντίων Πεύκων 
«ΠΑΡΧΑΡ»

Αίθουσα Τέχνης Νεάπολης (Ελ. 
Βενιζέλου 125, Νεάπολη) 
International Bienale of Miniatur Art 
Graphics and Drawings Bìtola.
Εγκαίνια: Τρίτη 3 Σεπτεμβρίου, ώρα 
8μ.μ.
Διάρκεια: 3 έως 15 Σεπτεμβρίου 
Ώρες λειτουργίας 19:00 - 21:00 
Σε συνεργασία με την καλλιτεχνική 
ομάδα FireArt

Ανοιχτό θέατρο Νεάπολης (περιοχή 
Στρεμπενιώτη), 9 μ.μ. 
Κωνσταντίνος & Ματθαίος 
Τσαχουρίδης                           
«Ένα Τραγούδι είναι η Ψυχή» 
(Ελλάδα)

Τετάρτη 4 Σεπτεμβρίου 2024  
Παραδοσιακό γλέντι με τα 
συγκροτήματα 
BANDA ENTOPICA και ΡΟΥΜΠΑΓΙΑΤ 
(Ελλάδα)          
Ανοιχτό θέατρο Νεάπολης (περιοχή 
Στρεμπενιώτη), 9 μ.μ. 

Πέμπτη 5 Σεπτεμβρίου 2024  
Bojan Krstic Orchestra (Σερβία)
Ανοιχτό θέατρο Νεάπολης 
(περιοχή Στρεμπενιώτη), 9 μ.μ. 

Παρασκευή 6 Σεπτεμβρίου 2024  
Βέβηλος feat Παράφρων
Ανοιχτό θέατρο Νεάπολης 
(περιοχή Στρεμπενιώτη), 9 μ.μ. 

Σάββατο 7 Σεπτεμβρίου 2024  
“Egnatia Ensemble” 
Ανοιχτό θέατρο Νεάπολης 
(περιοχή Στρεμπενιώτη), 9 μ.μ. 

Κυριακή 8 Σεπτεμβρίου 2024
Εκθεσιακός Χώρος, περιοχή 
Στρεμπενιώτη – 7μ.μ.
Ημέρα Κύπρου

Γνωρίζουμε τη μεγαλόνησο  
μέσα από μουσικές,  χορούς 
και παραδοσιακά εδέσματα. Σε 
συνεργασία με την Ένωση Κυπρίων 
Β. Ελλάδος 

Ανοιχτό θέατρο Νεάπολης 
(περιοχή Στρεμπενιώτη), 9 μ.μ. 

Μαριώ και μαζί της ο Δημήτρης 
Λίβανος και η ορχήστρα «ΤΟ 
ΛΑΪΚΟΝ»

Δευτέρα 9 Σεπτεμβρίου 2024  
Συναυλία με τον Γιώργο Νταλάρα
Ανοιχτό θέατρο Νεάπολης 
(περιοχή Στρεμπενιώτη), 9 μ.μ. 

Γιώργος Νταλάρας
Μαζί του η Ασπασία Στρατηγού και 
ο  Αλέξανδρος Τζουγανάκης 

… ΚΑΙ ΠΑΙΔΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 
Κασταμονής με Μητροπόλεως 
(περιοχή Στρεμπενιώτη) 
(Η είσοδος είναι ελεύθερη σε όλες 
τις δράσεις) 

Καθημερινά από τις 7 το 
απόγευμα μέχρι τις 9 το βράδυ 
εργαστήρια κατασκευών ή 
ζαχαροπλαστικής, παραμύθια, 
βιωματικά εργαστήρια και 
διαδραστικά παιχνίδια για παιδιά 
προσχολικής και σχολικής ηλικίας 
και στις 9 το βράδυ κάθε βράδυ 
μία ξεχωριστή παράσταση για όλα 
τα παιδιά. 
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Σκανάρετε για να δείτε 
το πλήρες πρόγραμμα των Μερκουρείων 

και της Βαλκανικής Πλατείας

Προπώληση εισιτηρίων
ticketservices.gr
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ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ

 Τετάρτη 21 Αυγούστου 
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΣΕΡΡΩΝ 
«Λυσιστράτη» του Αριστοφάνη  

Σκηνοθεσία: Εύη Σαρμή 
Μουσική επιμέλεια: Γιώργος Ανδρέου 
Προσαρμογή: Ισιδώρα Μάλαμα 
Κινησιολογία: Αστέρης Πολυχρονίδης 
Σκηνικά: Εύη Σαρμή – Αστέρης 
Πολυχρονίδης  
Κοστούμια: Βάσω Κουνούπη 
Φωτισμοί: Μιχάλης Κουβόπουλους 
Χειρισμός Φωτισμών: Νίκος 
Παπαδόπουλος 
Ήχος: Γιώργος Δασκαλάκης

Παίζουν οι ηθοποιοί: 
Ελευθερία Ρήγου
Γιώργος Καρύδας
Αστέριος Πολυχρονίδης
Αστερόπη Χαριτίδου
Χριστίνα Αναγνώστου

 Πέμπτη 22 Αυγούστου 
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ 
«Σόδες και Ασπιρίνες» του Μιχάλη 
Κοβανίδη

Σκηνοθεσία: Όλγα Ζήση 
Σκηνικά: Ελένη Γκοντού
Σχεδιασμός φωτισμών: Μιχάλης 
Κοβόπουλος 
Ήχος: Δημήτρης Σιώρος
Χορογραφίες: Χαριτίνη Κούκου

Παίζουν οι ηθοποιοί:
Μαρία Κατσουλίδη
Κοσμάς Θεοφάνης
Ιωάννης Κοτσαρίνης
Λεωνίδας Μικρόπουλος
Νίκος Σφαιρόπουλος  
Χορεύει  η   Χαριτίνη  Κούκου

 Κυριακή 25 Αυγούστου 
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ
«Εκείνος κι Εκείνος» 

Σκηνοθεσία: Γιάννης Μαργαρίτης 
Σκηνικός χώρος - κοστούμια: Δημήτρης 
Κακριδάς
Βοηθός σκηνοθέτη: Ντίνος Ψυχογιός

Παίζουν οι ηθοποιοί: 
Έλενα Αρβανίτη
Άρης Τσαμπαλίκας
Δημήτρης Φραγκιόγλου

Δευτέρα  26 Αυγούστου
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΚΟΖΑΝΗΣ
«Σκοτσέζικο ντους» της Χρύσας Σπηλιώτη

Σκηνοθεσία: Λευτέρης Πλασκοβίτης
Σκηνικά - Κοστούμια: Αντώνης Χαλκιάς 
Χορογράφος - Βοηθός Σκηνοθέτη: 
Κωνσταντίνα Λάλλου

Παίζουν οι ηθοποιοί: 
Χρήστος Ευθυμίου
Νίκη Παλληκαράκη
Μιχάλης Μαρκάτης
Πηνελόπη Σεργουνιώτη
Κωνσταντίνος Μουταφτσής
Δανάη Σταματοπούλου
Παναγιώτης Δαβιδόπουλος.

 Τρίτη 27 Αυγούστου  
ΔΗΜΟΣ ΝΕΑΠΟΛΗΣ-ΣΥΚΕΩΝ
ΘΕΑΤΡΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙ «ΘΕΣΠΙΣ» 
«Εθνικότητα μου είναι το χρώμα του 
ανέμου» του Ματέι Βίζνιεκ

Σκηνοθεσία - σκηνικά κοστούμια - 
επιμέλεια μουσικής - αγωγή του λόγου - 
κινησιολογία:
Γιώργος Κιουρτσίδης, Άννα-Μαρία 
Αγγελίδου
Μετάφραση: Έρση Βασιλικιώτη

Παίζουν οι ηθοποιοί: 
Στέλιος Σουρβάς
Γρηγόρης Ζαγόρας 
Ροδούλα Αθανασίου 
Ευστρατία Καλογερούδη 
Μαρία Φαρμάκη 
Ιωάννα Τσουβελεκίδου 
Πετρούλα Κατσιμπέλη 
Θεοδώρα Πολυμέρη 
Γιώργος Βαρθόπουλος  

 Πέμπτη 29 Αυγούστου 
ΚΡΑΤΙΚΟ ΘΕΑΤΡΟ ΒΟΡΕΙΟΥ ΕΛΛΑΔΟΣ 
(Κ.Θ.Β.Ε.) σε συμπαραγωγή με το ΔΗ.ΠΕ.
ΘΕ. Σερρών

«Μαρίκα με είπανε - Μαρίκα με βγάλανε» 
Ιστορίες γυναικών του Λαϊκού Τραγουδιού 
των Γιώργου Ανδρέου – Οδυσσέα Ιωάννου

Μουσική Σύνθεση - Ενορχήστρωση: Γιώργος 
Ανδρέου 
Θεατρικό κείμενο: Οδυσσέας Ιωάννου 
Σκηνοθεσία: Αστέριος Πελτέκης 
Ερμηνεύουν: Ελένη Τσαλιγοπούλου, Κορίνα 
Λεγάκη 
Αφηγήτρια: Παναγιώτα Βιτετζάκη 
Σκηνικά: Δανάη Πανά
Κοστούμια: Νίκος Χαρλαύτης
Χορογραφίες: Στέλλα Εμίνογλου
Φωτισμοί: Στέλιος Τζολόπουλος
Video & graphics: Mike Rafail
Βοηθοί σκηνοθέτη: Λίλη Αδρασκέλα, Εύη 
Σαρμή 
Βοηθός φωτιστή στο πλαίσιο πρακτικής 
άσκησης: Τουλίν Οσμάν

Διανομή ρόλων: 
Λίλη Αδρασκέλα (Κλωθώ)
Παναγιώτα Βιτετζάκη (Κόρη)
Ηρώ Δημητριάδου (Άτροπος)
Εύη Σαρμή (Χαρτορίχτρα)
Χρύσα Τουμανίδου (Λάχεσις)
Έκτακτη αντικατάσταση: Εύη Κουταλιανού

Μουσικοί επί σκηνής: 
Τραϊανός Αλμπανούδης (κοντραμπάσο) 

Γιώργος Ανδρέου – Σάκης Κοντονικόλας 
(πιάνο) 
Μαριάνθη Θεμελή (τρομπέτα) 
Βαγγέλης Καλαμαράς (ντραμς) 
Χρήστος Μακρής (φλάουτο) 
Παύλος Παφρανίδης (μπουζούκι) 
Ζωγράφος Σταυρίδης (ακορντεόν) 
Σπύρος Χατζηκωνσταντίνου (κιθάρα) 
Κωνσταντίνος Σακαρέλης – Γιώργος 
Πουλιανίτης (όμποε)

 Παρασκευή 30 Αυγούστου 
ΔΗΜΟΣ ΝΕΑΠΟΛΗΣ-ΣΥΚΕΩΝ
ΘΕΑΤΡΙΚΑ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΑ «ΜΕΛΙΝΑ 
ΜΕΡΚΟΥΡΗ» - ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΣΚΗΝΗ 
«Ποια Ελένη» των Μιχάλη Ρέππα – 
Θανάση Παπαθανασίου                                                 

Προσαρμογή - Σκηνοθεσία: Σταμάτης 
Στάμογλου
Σκηνικά - Κοστούμια: Μαγδαληνή Σίγα
Πρωτότυπη Μουσική: Σοφία Ταρσένη
Μουσική Ενορχήστρωση: Κώστας 
Βόμβολος 

Παίζουν οι ηθοποιοί: 
Φωτεινή Νέτσικα, 
Αλέξης Ζουρνατζής 
Μιλτιάδης Παπαδόπουλος 
Ελένη Σεραφειμίδου 
Μαίρη Σαμανάδη 
Μαριάννα Διαμαντοπούλου
Στέφανος Παπακυριακίδης 
Γεωργία Αγγελίδου 
Άννα Αραμπατζή 
Γιώτα Παπαδοπούλου 
Άννα Βαλτατζή 
Μαρία Αποστολοπούλου 
Δήμητρα Χονδροπούλου 
Παύλος Παυλίδης 
Σοφία Τέντζου 
Καίτη Λάζου 
Ειρήνη Καραφωτιά
 Κωνσταντίνος Τουραντζίδης

 Σάββατο 31 Αυγούστου
ΘΕΣΣΑΛΙΚΟ ΘΕΑΤΡΟ 
«Μαλλιά κουβάρια» του Νικολάου 
Λάσκαρη

Διασκευή - Σκηνοθεσία: Kώστας Τσιάνος 
Σκηνικά - Κοστούμια: Γιώργος Ζιάκας  
Μουσική: Διονύσης Τσακνής  
Σχεδιασμός φωτισμών: Μάκης 
Παπατριανταφύλλου 
Βοηθός σκηνοθέτη: Ειρήνη Γκότση 
Υπεύθυνος Παραγωγής: Νίκος Γεωργάκης 
Κατασκευή κοστουμιών: Νικολέτα Καΐση 
Κατασκευή σκηνικού: Νίκος 
Ανδριανόπουλος - Παναγιώτης Καραχάλιος 

- Βασίλης Τσιούτρας  
Ήχος - Φως - Video: Γιώργος Γκόλαντας – 
Παναγιώτης Γιαννούλας

Παίζουν οι ηθοποιοί (αλφαβητικά): 
Νικολέτα Βλαβιανού
Βασίλης Καρμίρης
Χρήστος Κορδελάς
Λίλλυ Μελεμέ
Ηρακλής Τζαφέτας
Παναγιώτης Τόλιας
Αλίκη Τσάκου
Χάρης Φλέουρας

 Κυριακή 1 Σεπτεμβρίου 
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. ΒΕΡΟΙΑΣ 
«Οι Διδυμάνες» του Σπύρου Μπογδάνου

Διασκευή κειμένου - μουσική σύνθεση - 
μουσική διδασκαλία: Δήμητρα Τρυπάνη
Επιμέλεια σκηνοθεσίας - κίνησης: 
Καλλιόπη Σίμου
Σκηνογραφία - ενδυματολογία - εικαστικό 
αφίσας: Ιωάννα Στεφανοπούλου
Φωτισμοί: Γιώργος Βέγκος
Επιμέλεια ήχου: Αλέξανδρος Καροτσέρης
Βοηθός μουσικής διδασκαλίας: Ζωή 
Μάντζου
Φωτογραφίες - καλλιτεχνική επιμέλεια 
προγράμματος: Τάσος Θώμογλου
Βίντεο - μοντάζ: Παύλος Τσανακτσίδης
Βοηθός σκηνοθέτη / χορογράφου: Γιώργος 
Παπαδόπουλος
Βοηθός σκηνογράφου / ενδυματολόγου: 
Ελένη Τσίλη

Παίζουν οι ηθοποιοί: 
Μαρία Αηδονίδου 
Άννα-Μαρία Ακριτίδου 
Φωτεινή Γεωργουδάκη 
Αίθρα-Γεωργία Γραμματικού
Φωτεινή Κανελλίδου 
Αναστάσιος Κετίκογλου 
Ηλέκτρα Κόντογλου 
Ανθή Κυρτσόγλου 
Ζωή Μάντζου 
Έφη Μούζη
 Όλγα Παπαδοπούλου 
Μάγδα Πένσου 
Σάνυ Σερεμέτα 
Καλλιόπη Σίμου 
Μαρία Σίμου 
Ηλιάνα Τσίλη 
Αλεξία Φωτιάδου

Μουσικό σύνολο: 
Ανθή Κυρτσόγλου (βιολί)
Άννα-Μαρία Ακριτίδου (τσέλο)
Αναστάσιος Κετίκογλου (κρουστά)
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ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΠΑΡΑΣΤΑΣΕΩΝ



Τις τραγικές παραλείψεις στον σχεδιασμό των 
μεγάλων υποδομών και των οδικών έργων, 
αλλά ταυτόχρονα και τις αποκλειστικές ευ-

θύνες της Πολιτείας, που με επιδεικτική προκλητι-
κότητα αγνοεί τις προτάσεις και επισημάνσεις των 
φορέων και εκπροσώπων των τοπικών κοινωνιών 
έρχονται να αναδείξουν τα τροχαία ατυχήματα 
που καταγράφονται σχεδόν καθημερινά και με 
μεγάλη συχνότητα στους οδικούς άξονες των λε-
ωφόρων Ανδρέα Παπανδρέου και Γεωργίου Πα-
πανικολάου.

Τα πιο πρόσφατα τροχαία καταγράφηκαν το 
τελευταίο δεκαήμερο του Ιουλίου και το πρώτο 
δεκαήμερο του Αυγούστου περίπου στο ύψος 
του κόμβου της Περιφερειακής Οδού Κ6 (έξοδος 
προς Νεάπολη και Πεύκα), και συγκεκριμένα στο 
σημείο που ενώνεται η λεωφόρος Ανδρέα Παπαν-
δρέου με τη λεωφόρο Γεωργίου Παπανικολάου. 

«Από τον Δεκέμβριο του 2022, με κοινό υπό-
μνημά μας προς την πολιτική ηγεσία της χώρας, 
ο σεβασμιότατος Μητροπολίτης Νεαπόλεως και 
Σταυρουπόλεως κ. Βαρνάβας και οι τρεις δή-
μαρχοι Νεάπολης-Συκεών, Παύλου Μελά και 
Πυλαίας-Χορτιάτη τονίζαμε την ανάγκη ολοκλη-
ρωμένης παρέμβασης στους οδικούς άξονες που 
οδηγούν στο υπό κατασκευή Παιδιατρικό Νοσο-
κομείο Θεσσαλονίκης στο Φίλυρο, προκειμένου 
να διασφαλιστεί πλήρως η ασφάλεια στην κίνηση 
των οχημάτων. Ειδικά για τον Κ6 προτείναμε την 
κατασκευή ενός νέου πραγματικού και ολοκλη-
ρωμένου ανισόπεδου κόμβου και διαπλάτυνση 
της λεωφόρου Ανδρέα Παπανδρέου με την κα-
τασκευή ασφαλών πεζοδρομίων. Δυστυχώς οι 
αγωνιώδεις εκκλήσεις μας, που επαναλήφθηκαν 
και κατά τις εκδηλώσεις παρουσίασης της εξέλιξης 
του έργου, αγνοήθηκαν επιδεικτικά και προκλητι-
κά. Αντί αυτών, προωθήθηκε ένας ελλιπής και με-
ρικός σχεδιασμός σημειακών παρεμβάσεων στον 
άξονα Πεύκων-Φιλύρου, που ούτε στο ελάχιστο 
εξαλείφει τους παράγοντες επικινδυνότητας στην 

κίνηση των οχημάτων», επισημαίνει σε πρώτο 
σχόλιό του ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος 
Δανιηλίδης.

Το θέμα, ωστόσο, επανήλθε με μεγαλύτερη 
ένταση και κατά την τελική φάση της διαβούλευ-
σης για τη νέα υπερυψωμένη Περιφερειακή Οδό 
(FlyOver), και πολύ νωρίτερα από την ολοκλή-
ρωση του διαγωνισμού και τη συμβασιοποίηση 
του έργου. «Ο κόμβος Κ6, όπως σχεδιάστηκε, όχι 
μόνο δεν θα επιλύσει μέρος των υφιστάμενων 
αλλά αντίθετα θα δημιουργήσει επιπλέον νέα 
προβλήματα στην κίνηση των οχημάτων επί των 
λεωφόρων Ανδρέα Παπανδρέου και Γεωργίου 
Παπανικολάου, κατά την είσοδο και έξοδό τους 
προς την Περιφερειακή Οδό. Και τούτο διότι ο σχε-
διασμός του κόμβου περιορίζεται αυστηρότατα 
στο πλάτος του νέου άξονα, χωρίς να επεκτείνεται 
και να βελτιώνει τα τμήματα επί των δυο κεντρικό-
τατων αξόνων, που έχουν υπερτοπική αξία λόγω 
της εκτεταμένης χρήσης τους», υπογράμμιζε από 
την πρώτη ακόμη επιστολή του τον Μάρτιο του 
2023 στην πολιτική ηγεσία της χώρας και τους συ-
ναρμόδιους υπουργούς ο δήμαρχος Σίμος Δανι-
ηλίδης. Όπως, μεταξύ άλλων, επισήμανε: 

Στην Ανδρέα Παπανδρέου οι παρεμβάσεις 
δεν φθάνουν ούτε ως τα φανάρια του τερματι-
κού σταθμού των λεωφορείων του ΟΑΣΘ, ενώ θα 
έπρεπε να υπάρξει διαπλάτυνση της οδού έως και 
τη λεγόμενη οθωμανική γέφυρα, στο οποίο ση-
μείο γίνεται στένωση (λαιμός) χωρητικότητας ενός 
αυτοκινήτου ανά κατεύθυνση. Επίσης θα έπρεπε 
να προβλεφθεί κατάργηση των διαδοχικών στρο-
φών και του στενώματος του οδοστρώματος, με 
ταυτόχρονη κατασκευή πεζοδρομίων. Είναι ένα 
από τα πιο επικίνδυνα σημεία όπου δυστυχώς 
συχνά προκαλούνται σοβαρά τροχαία. Επίσης, 
επιβάλλεται η δημιουργία ασφαλούς κυκλικού 
κόμβου που θα διευκολύνει την έξοδο των οχη-
μάτων προς την περιφερειακή με προορισμό δυ-
τικά, όπως και την είσοδο στη λεωφόρο Ανδρέα 

Παπανδρέου των οχημάτων που προέρχονται 
από ανατολικά, είτε με προορισμό το κέντρο του 
δήμου και της πόλης είτε τον οικισμό των Πεύκων 
μέσω της λεωφόρου Γ. Παπανικολάου.

Επί της λεωφόρου Γ. Παπανικολάου, από την 
οποία λείπουν παντελώς τα πεζοδρόμια και περισ-
σεύουν οι κλειστές απότομες στροφές, διεξάγεται 
η κύρια κυκλοφορία για τον οικισμό των Πεύκων, 
το Φίλυρο όπου κατασκευάζεται το νέο Παιδια-
τρικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης, το νοσοκομείο 
«Γ. Παπανικολάου» και τους οικισμούς του δήμου 
Πυλαίας-Χορτιάτη. Κι όμως οι παρεμβάσεις εξα-
ντλούνται στα όρια της ήδη διαμορφωμένης δια-
πλάτυνσης της λεωφόρου. Έτσι μένουν εκτός με-
λέτης το τμήμα έως τη στροφή Φιλύρου, που είναι 
άκρως επικίνδυνο λόγω της στενότητας της οδού 
και των επικίνδυνων στενών απότομων στροφών. 
Είναι βέβαιο ότι θα παρατηρηθεί το φαινόμενο ο 
μεγάλος όγκος των προερχόμενων από τη νέα πε-
ριφερειακή οχημάτων, από δυτικά και ανατολικά, 
να «στριμώχνεται» στη λεωφόρο Γεωργίου Παπα-
νικολάου, με τις ανάλογες συνέπειες.

«Δύο μεγάλες χαμένες ευκαιρίες»
«Η κατάσταση στους δυο αυτούς κεντρικό-

τατους οδικούς άξονες, στο ύψος του Κ6, είναι 
τραγική. Και πιο τραγικό είναι το γεγονός ότι οι 
προτάσεις και οι εκκλήσεις μας αγνοούνται επι-
δεικτικά όλα αυτά τα χρόνια. Με τις εργασίες του 
FlyOver τα πράγματα έχουν γίνει πάρα πολύ 
δυσκολότερα και επικίνδυνα. Όλα φαίνονται να 
γίνονται με προχειρότητα καθώς οι αναγκαίες 
κυκλοφοριακές ρυθμίσεις δεν συνοδεύονται από 
την αναγκαία αστυνόμευση και επιτήρηση. Έστω 
και τώρα, ακόμη και στη φάση αυτή των έργων, 
υπάρχει η δυνατότητα να γίνουν προσθετικά οι 
απαιτούμενες ολοκληρωμένες παρεμβάσεις για 
να προλάβουμε και να αποτρέψουμε τα χειρότε-
ρα και να μη θρηνήσουμε θύματα», καταλήγει ο 
δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης.
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  Νέα παρέμβαση του Σ. Δανιηλίδη με αφορμή το τροχαίο ατύχημα που σημειώθηκε χθες με τρεις τραυματίες στο ύψος του Κ6

Δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών: 

Αναγκαίες και εφικτές 
οι συμπληρωματικές 
παρεμβάσεις 
στον κόμβο Νεάπολης 
και Πεύκων για την 
αποφυγή τροχαίων 
ατυχημάτων
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2οι ΓΗΡΙΑΤΡΙΚΟΙ ΑΓΩΝΕΣ 2οι ΓΗΡΙΑΤΡΙΚΟΙ ΑΓΩΝΕΣ

Γράφει η Γεωργία Δερμηντζάκη

Στους 2ους Γηριατρικούς Αγώνες Gery 
Olympics 2024 που διοργανώθηκαν και 
φέτος από το Εργαστήριο Ιατρικής Φυ-

σικής και Ψηφιακής Καινοτομίας του Αριστο-
τελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης, με επι-
κεφαλής τον καθηγητή κ. Παναγιώτη Μπαμίδη 
συμμετείχαν ωφελούμενοι και ωφελούμενες 
από τα Κέντρα Ημερήσιας Φροντίδας Ηλικιω-
μένων και τις Στέγες Υποστηριζόμενης Διαβίω-
σης του δήμου Νεάπολης-Συκεών. Οι αγώνες 
διεξήχθησαν σε συνεργασία με το Κέντρο 
Αποκατάστασης ΑΜΕΝ της Κύπρου και φέτος 
συνέπεσαν με την Ευρωπαϊκή Εβδομάδα Κίνη-
σης 2024 (28 Μαΐου – 2 Ιουνίου) LLM Care.

Οι συμμετοχές και τα αθλήματα που περι-
λάμβαναν και ασκήσεις με  τεχνολογικά χαρα-
κτηριστικά για την άνοια είχαν οριστεί λίγες μέ-
ρες πριν μέσω τηλεδιάσκεψης των τριών μερών. 

Σε πρώτη φάση συμμετείχαν ωφελούμενοι και 
ωφελούμενες των τριών ΚΗΦΗ Νεάπολης και 
Συκεών καθώς επίσης και ωφελούμενοι/ες από 
τις ΣΥΔ. Συνολικά 50 συνδημότες μας και συν-
δημότισσές μας, μέλη των συγκεκριμένων δο-
μών πήραν μέρος στους 2ους Gery Olympics 
2024 με το πρόγραμμα να ολοκληρώνεται με 
επιτυχία.

Τα αθλήματα που επιλέχθηκαν ήταν εφά-
μιλλα με τις δυνατότητες των ωφελούμενων. Σε 
συνεργασία με τις υπεύθυνες των δομών, της 
προϊσταμένης Κοινωνικής Προστασίας και Αλ-
ληλεγγύης της ΚΕΥΝΣ Κατερίνας Ζαγρή και των 
συνεργατών του Προγράμματος κ.κ. Μπαμίδη,  
Ρωμανοπούλου και Ζειλίδου, καταρτίστηκε 
πλάνο αθλημάτων, τέτοιων ώστε οι συμμετέχο-
ντες/ουσες να μπορούν να ανταποκριθούν με 
τη βοήθεια των φροντιστριών τους στις δομές. 

Επιλέχθηκε διεξαγωγή των αθλημάτων σε 
εσωτερικό περιβάλλον με αγωνίσματα: την επι-

τραπέζια αντισφαίριση, τον στόχο (darts), το 
bowling, το παζλ (puzzle), το end zone (παιχνί-
δι κατά το οποίο οι ασκούμενοι καλούνται να 
πετύχουν το στόχο και να ρίξουν τα μαξιλάρια 
μέσα σε μία τρύπα), το arm curl test (ασκήσεις 
για τα χέρια), το foot up and go test (παιχνίδι 
με κώνους για τα πόδια), το LLM care (μήλα), 
το golf (σε εσωτερικό χώρο), το LLM Care (ψά-
ρεμα), τις ελεύθερες βολές (μπάσκετ σε κλειστό 
χώρο), το ring toss (άθλημα με κρίκους και 
μπουκάλες). 

«Μόνο χαμόγελα έβλεπες όλη την εβδο-
μάδα ενώ τα άτομα με αναπηρίες πέρασαν 
υπέροχα! Ήταν μια πάρα πολύ ευχάριστη 
εμπειρία που είχε ως βάση τη συμπερίληψη, τη 
συμμετοχή και την ισότητα που επιδιώκει με τις 
πολιτικές του ο δήμος μας. Είναι αξιοσημείωτο 
ότι στους φετινούς 2ους Gery Olympics 2024 
συμμετείχαν πολλοί περισσότεροι ωφελούμε-
νοι και ωφελούμενες από αυτούς που αρχικά 

είχαμε δηλώσει», σημειώνει η αντιδήμαρχος Κοι-
νωνικής Πολιτικής Ειρήνη Καγιαμπίνη καθώς τα 
παιχνίδια τούς κέντρισαν το ενδιαφέρον. Χαρα-
κτηριστικό δε είναι ότι στη φετινή διοργάνωση 
συμμετείχαν 50 δήμοι από 17 που είχαν λάβει 
μέρος την πρώτη χρονιά διεξαγωγής τους ενώ 
υπήρξαν συμμετοχές και από ΚΑΠΗ, Κέντρα 
Αποκατάστασης και ιδιωτικές δομές. Στην επόμε-
νη διοργάνωση σύμφωνα με την αντιδήμαρχο ο 
δήμος Νεάπολης-Συκεών σκοπεύει να εμπλακεί 
με εκατοντάδες συμμετοχές «βάζοντας στο παι-
χνίδι» τους/ εγγεγραμμένους/ες των 8 ΚΑΠΗ του 
δήμου.

Όλοι οι συμμετέχοντες, που ήταν τελικά περισ-
σότεροι από όσους είχαν αρχικά δηλώσει συμμε-
τοχή, καθώς κατά τη διάρκεια των αθλημάτων η 
όλη διαδικασία κέντρισε το ενδιαφέρον και σε 
άλλους, έλαβαν για τη συμμετοχή τους αναμνη-
στικούς επαίνους και φυσικά μετάλλια όπως συμ-
βαίνει σε όλους τους Ολυμπιακούς Αγώνες  τους.

2οι Γηριατρικοί Αγώνες (Gery Olympics) 2024: 
Μετάλλια και έπαινοι στα μέλη των ΚΗΦΗ 
και των ΣΥΔ Νεάπολης-Συκεών
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ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Όταν η πρωτοβουλία έχει καλό σκοπό τότε δεν χρει-
άζεται παρά λίγος ενθουσιασμός και πολλή δου-
λειά για να αποδειχθεί επιτυχημένη. 

Στη δημοτική ενότητα Αγίου Παύλου οι επιχειρηματίες 
που διατηρούν κομμωτήρια και κέντρα αισθητικής αντα-
ποκρίθηκαν στην πρωτοβουλία των τοπικών συμβούλων 
μέσω της Αλεξάνδρας Βόζιου που ανέλαβε να «κουμπώ-
σει» τη διάθεση των επιχειρηματιών για προσφορά και 
την επιθυμία της ίδιας και των συναδέλφων της στο τοπι-
κό συμβούλιο να προσφέρουν ένα δώρο στα μέλη των 
ΚΑΠΗ Αγίου Παύλου και Ευαγγελίστριας.

Τα υπόλοιπα κύλησαν εύκολα. Το κυλικείο του ΚΑΠΗ 
Αγίου Παύλου με τη βοήθεια του κ. Πέτρου που το «τρέχει» 
και των συνεργατών του μεταμορφώθηκε γρήγορα σε ένα 
τεράστιο κομμωτήριο-κέντρο αισθητικής όπου κομμωτές, 
κομμώτριες, μανικιουρίστες και ποδολόγοι  πρόσφεραν 
ταυτοχρόνως τις υπηρεσίες τους σε δεκάδες μέλη των 
ΚΑΠΗ φτιάχνοντάς τους μαλλί, νύχι (θεραπευτικό πεντι-
κιούρ) και κυρίως τη διάθεση. Στη δράση συμμετείχαν με 
μεγάλη προθυμία οι τοπικές επιχειρήσεις  Κομμώσεις L.P. 
Λίτσα Παπαχρήστου (Άγιος Παύλος), Chic Saloni Φωτεινή 

Δαλαμήρα (Ευαγγελίστρια), Fetiche, Tάνια Τούλια (Άγιος 
Παύλος) με τους συνεργάτες της Hair Wish, Hair Salon 
Konstantinos Tsiarvoulas. 

Πολλές ακόμη επιχειρήσεις έδωσαν υπόσχεση συμμε-
τοχής στην επόμενη ανάλογη δράση που προγραμματίζε-
ται να γίνει στην Ευαγγελίστρια.

Στο σαλόνι της ομορφιάς Αγίου Παύλου έδωσαν το 
παρών και οι δημοτικοί σύμβουλοι Γιώργος Καστανίδης 
και Θανάσης Δεντσικιώτης, η επίτιμη πρόεδρος του σω-
ματείου κομμωτών Ειρήνη Σαλτσίδου, η γυναικολόγος-
συνεργάτιδα του δήμου Σοφία Γραμμένου και η προϊ-
σταμένη νοσηλεύτρια των Ιατρείων του Αγίου Παύλου 
Ευαγγελία Γάκη. 

Οι κύριοι και πολύ περισσότερο οι κυρίες που δέχθηκαν 
τη δωρεάν περιποίηση δεν έκρυψαν την ικανοποίησή τους 
για την πρωτοβουλία και ευχαρίστησαν τόσο τον δήμαρχο 
Νεάπολης-Συκεών Σίμο Δανιηλίδη που όπως είπαν «δεν 
παύει στιγμή να σκέφτεται πώς θα προσφέρει ό, τι καλύτερο 
για να διευκολύνει τη ζωή των ανθρώπων της τρίτης ηλι-
κίας» αλλά και τους δημοτικούς και τοπικούς συμβούλους 
που οργάνωσαν ένα όμορφο και ξεχωριστό πρωινό. 

Ένα σημαντικό εργαλείο για μαθητές/τριες και γονείς 
γίνεται χρόνο με το χρόνο το Κοινωνικό Φροντιστήριο 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών, ένας θεσμός που επα-

νήλθε δυναμικά στο προσκήνιο τα τελευταία δύο χρόνια με 
την πολύτιμη πρωτοβουλία και στήριξη του γραφείου Παιδεί-
ας της αντιδημαρχίας Παιδείας Νεάπολης-Συκεών. 

Η περσινή πετυχημένη λειτουργία του Κοινωνικού Φρο-
ντιστηρίου που ολοκλήρωσε θερινό και χειμερινό κύκλο 
κατά τη σχολική χρονιά 2023-2024 είχε δυναμική συνέχεια 
φέτος το καλοκαίρι. 

Μαθητές και μαθήτριες που αποφοίτησαν από το δημο-
τικό προετοιμάζονται καθ’ όλη τη διάρκεια του Ιουλίου και 
έως το τέλος Αυγούστου για τα βασικά μαθήματα της Α’ Γυ-
μνασίου. Οι εγγεγραμμένοι/ες με τη συνδρομή των δύο εθε-
λοντών εκπαιδευτικών Θεόδωρου Μήτσα και Γιάννη Χαρίση 
σε χαλαρή διάθεση και καλοκαιρινό κλίμα παρακολουθούν 
δύο φορές την εβδομάδα, κάθε Τρίτη και Πέμπτη, σε ειδικά 
διαμορφωμένη για τις ανάγκες των μαθημάτων του θερινού 
κοινωνικού φροντιστηρίου κλιματιζόμενη αίθουσα του δη-
μοτικού καταστήματος Νεάπολης (Ελ.Βενιζέλου 125) μαθή-
ματα προετοιμασίας, διάρκειας δύο διδακτικών ωρών, για 
την ύλη των Μαθηματικών και Φιλολογικών μαθημάτων που 
θα συναντήσουν στην Α’ Γυμνασίου.

Έχοντας ολοκληρώσει δύο επιτυχημένους κύκλους τόσο 
διδακτικής στήριξης για τους μαθητές και τις μαθήτριες γυ-
μνασίου και λυκείου όσο και προετοιμασίας για το γυμνάσιο 
το Κοινωνικό Φροντιστήριο του δήμου Νεάπολης-Συκεών 
αποτελεί πλέον δικαιωματικά ένα σημαντικό στήριγμα για 
τις οικογένειες που το επιλέγουν και που δυσκολεύονται να 
ανταπεξέλθουν οικονομικά σε ένα τέτοιο κόστος, πολύ δε πε-
ρισσότερο με την ακρίβεια που μαστίζει την ελληνική κοινω-
νία και σφυροκοπά την ελληνική οικογένεια.

Στο πλαίσιο εφαρμογής κοινωνικών πολιτικών στο δήμο 
Νεάπολης-Συκεών για τη στήριξη της οικογένειας δικαίωμα αί-

τησης στο κοινωνικό φροντιστήριο έχουν όλοι οι μαθητές που 
κατοικούν στο δήμο ανεξάρτητα από οικονομικά κριτήρια.

Αυξημένο το ενδιαφέρον για τα δωρεάν μαθήματα
Όπως επισημαίνει ο αντιδήμαρχος Παιδείας Μιχάλης 

Βουλγαρίδης «Συμμεριζόμενοι την αγωνία των οικογενειών 
με παιδιά σε αυτή την ηλικία κρατάμε ανοιχτή τη δράση και 
κατά τη διάρκεια του καλοκαιριού στηριζόμενοι στην εθε-
λοντική προσφορά των εκπαιδευτικών που στελεχώνουν το 
κοινωνικό φροντιστήριο και προετοιμάζουν τα παιδιά μας 
για την ύλη που θα συναντήσουν στο Γυμνάσιο. Πάντα δίπλα 
στην οικογένεια με καλοκαιρινή διάθεση, σε χαλαρό κλίμα 
ενισχύουμε στο βαθμό που ως Τοπική Αυτοδιοίκηση έχου-
με τη δυνατότητα να συνδράμουμε στην εκπαίδευση των 
παιδιών ελαφρύνοντας κατά το δυνατόν την ελληνική οικο-
γένεια από αυτού του είδους τα βάρη. Είμαστε χαρούμενοι 
που διαπιστώνουμε ότι γονείς και μαθητές εμπιστεύονται τη 
δράση μας κάτι που καταδεικνύεται από τις συνεχείς αυξανό-
μενες εγγραφές».

Υπενθυμίζεται ότι κατά την περσινή σχολική χρονιά, από 
τον περασμένο Οκτώβριο 2023 έως και τον Μάιο 2024 στο 
πλαίσιο του Κοινωνικού Φροντιστηρίου λειτούργησαν τμή-
ματα στα μαθήματα: Μαθηματικά, Φυσική, Χημεία, Αρχαία 
Ελληνικά και Νεοελληνική Γλώσσα για τις τρεις τάξεις του Γυ-
μνασίου καθώς και Άλγεβρας, Γεωμετρίας και Αρχαίων Ελλη-
νικών για την Α’ Λυκείου. 

Συνολικά παρακολούθησαν τα μαθήματα 70 μαθητές και 
μαθήτριες, αυξημένος αριθμός σε σχέση με την προηγούμε-
νη σχολική χρονιά, οι γονείς των οποίων ενημερώθηκαν με 
προσωπικές επιστολές στην ηλεκτρονική τους διεύθυνση για 
την επίδοση των παιδιών τους. 

Παράλληλα οι εθελοντές εκπαιδευτικοί παρείχαν τακτικά 
και προσωπικές ενημερώσεις στους γονείς δημιουργώντας 
ένα ζεστό και φιλόξενο κλίμα για γονείς και παιδιά.

Δωρεάν… beaute είχαν την ευκαιρία να απολαύσουν 
oι κυρίες και οι κύριοι των ΚΑΠΗ Αγίου Παύλου

Μία πρωτοβουλία των τοπικών συμβούλων σε συνεργασία 
με τις τοπικές επιχειρήσεις καλλωπισμού

Μέχρι τις 29 Αυγούστου στα θρανία οι μαθητές 
του θερινού Κοινωνικού Φροντιστηρίου του δήμου

  Μία δράση με καλό 
σκοπό και δεδομένη 
την επιτυχία 

   Οι υπηρεσίες 
κομμωτικής, θερα-
πευτικού πεντικιούρ 
και αισθητικής ήταν 
μία δωρεά στους 
ωφελούμενους και 
τις ωφελούμενες των 
ΚΑΠΗ από τους επιχει-
ρηματίες της περιοχής

  Δύο εθελοντές 
εκπαιδευτικοί 
προετοιμάζουν 
από τον Ιούλιο 
και ολόκληρο 
τον Αύγουστο 
τους μαθητές 
και τις μαθήτριες 
που αποφοίτη-
σαν από το δημο-
τικό σχολείο για 
τα φιλολογικά 
μαθήματα και τα 
μαθηματικά της 
Α’ Γυμνασίου
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ΚΟΙΝΩΝΙΑ ΚΟΙΝΩΝΙΑ

Γράφει ο Σάκης Σταματόπουλος

Ζουν χρόνια στην Ελλάδα, και συγκε-
κριμένα στη Θεσσαλονίκη, έχουν κάνει 
οικογένειες, συμμετέχουν ενεργά στο 

παραγωγικό και οικονομικό γίγνεσθαι, κυρίως 
στον τομέα της καθαριότητας και της εστίασης, 
αλλά ακόμη αισθάνονται ότι δεν έχουν ενσω-
ματωθεί ισότιμα στην κοινωνία, ότι δεν έχουν 
γίνει πλήρως αποδεκτές σε τοπικές κοινωνικές 
ομάδες ανθρώπων πέραν αυτών της χώρας 
καταγωγής τους. Εν πολλοίς αισθάνονται ότι 
ζουν αποκλεισμένες σε ιδιότυπα «γκέτο» και 
βιώνουν μια περιθωριοποίηση στην καθημε-
ρινότητά τους. 

Έτσι, και παρά του ότι έχουν βελτιωθεί σε 
μέγιστο βαθμό οι δείκτες των προσφερόμενων 
υπηρεσιών από τους δήμους, και ειδικότερα 
από τον δήμο Νεάπολης-Συκεών, κυρίαρχο 
ζητούμενο παραμένει ακόμη το άνοιγμα στην 
κοινωνία και η ένταξή τους στις τοπικές κοινό-
τητες με όρους αποδοχής της διαφορετικότη-
τας που παράγει η καταγωγή και η πολιτιστική 
τους κουλτούρα. 

Ο λόγος για τις γυναίκες μετανάστριες που 
ζουν στην πόλη της Θεσσαλονίκης, οι οποίες 
αξιολόγησαν τις ανάγκες τους καλούμενες να 
συμπληρώσουν ειδικό ερωτηματολόγιο στο 

πλαίσιο της υλοποίησης ευρωπαϊκού προ-
γράμματος, στο οποίο συμμετέχει και ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών, ως ο μόνος από τους δή-
μους της χώρας.

Πρόκειται για το πρόγραμμα «PITCHing» 
(Pitch: Μοντέλο για στρατηγικές ένταξης με ευ-
αισθησία ως προς το φύλο που βασίζονται σε 
εξατομικευμένες προσεγγίσεις», το οποίο απο-
τελεί έναν τοπικό οδηγό με στόχο την ανάπτυ-
ξη των επαγγελματικών δεξιοτήτων των μετα-
ναστριών που κατοικούν στον δήμο αλλά και 
στην ευρύτερη περιοχή, έτσι ώστε να ενισχυθεί 
η κοινωνική συνοχή και η εξάλειψη των φαινο-
μένων αποκλεισμού πληθυσμιακών ομάδων. 
Με την υλοποίηση-αξιοποίησή του, ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών εμπλουτίζει και ενισχύει 
ακόμη περισσότερο το πλαίσιο των ολοκλη-
ρωμένων παρεμβάσεών του για την επιτάχυν-
ση της ομαλής ένταξης των προσφυγισσών και 
μεταναστριών στην κοινωνία.

Το πρόγραμμα είναι διάρκειας 36 μηνών 
(1.1.2022-31.12.2024) και στο πρώτο του στάδιο 
έχουν ήδη «εκπαιδευτεί» 38 μετανάστριες για 
την ανάπτυξη ψηφιακών και γλωσσικών δεξι-
οτήτων για τη βελτίωση του επαγγελματικού 
τους προφίλ. Και ο πρώτος απολογισμός μόνο 
ως θετικός αξιολογήθηκε, σύμφωνα με τα απο-
τελέσματα και τις απαντήσεις των γυναικών 

στο ειδικό ερωτηματολόγιο, που παρουσίασαν 
τα στελέχη της Μ.Κ.Ο. «Symplexis» Ευαγγελία 
Κουλιακιώτη και Κατερίνα Πρανέντζη, η οποία 
συμμετέχει στο πρόγραμμα και συνεργάζεται 
με τον δήμο Νεάπολης-Συκεών.

Η παρουσίαση του προγράμματος και τα 
αποτελέσματα του πρώτου κύκλου έγιναν σε 
ειδική εκδήλωση (3.7.2024) στη Αίθουσα Συ-
νεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου στη 
Νεάπολη, με αποδέκτες περισσότερους από 
40 εργαζομένους και εργαζόμενες στις Κοι-
νωνικές Υπηρεσίες του δήμου, που καλούνται 
να παραλάβουν τη σκυτάλη για τον επιπλέον 
σχεδιασμό εξατομικευμένης πολιτικής. Με 
βάση τα συμπεράσματα-κατευθύνσεις του 
«PITCHing», τα «εργαλεία» των δημοτικών Υπη-
ρεσιών εμπλουτίζονται με στόχο την ακόμη πε-
ρισσότερο αναβάθμιση της εξυπηρέτησης και 
διευκόλυνσης των μεταναστριών στο πλαίσιο 
της γενικότερης προσπάθειας για την ομαλή 
ένταξή τους στην τοπική κοινωνία. 

Εξατομικευμένη πολιτική
Να σημειωθεί ότι από τις Κοινωνικές Υπη-

ρεσίες του δήμου Νεάπολης-Συκεών (Σχολείο 
Ελληνικής Γλώσσας, Κέντρο Ένταξης Μετανα-
στών [στο πλαίσιο της λειτουργίας του Κέντρου 
Κοινότητας], το Κοινωνικό Φαρμακείο και το 

δίκτυο των Δημοτικών Ιατρειών), όπως ανέφερε η 
ψυχολόγος και αναπλ. προϊσταμένη του Τμήματος 
Κοινωνικής Προστασίας & Ισότητας του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών, Μάρω Βασσάρα, «εξυπηρε-
τούνται περισσότεροι από 500 μετανάστες και 
μετανάστριες, απολαμβάνοντας χωρίς διακρίσεις 
και αποκλεισμούς τις υπηρεσίες υποστήριξης της 
βελτίωσης της καθημερινότητάς τους».

«Ο δήμος μας έχει δημιουργήσει πλέον παρά-
δοση στη φιλοξενία, στην υποδοχή, στη στήριξη 
και υποστήριξη των προσφύγων και μεταναστών. 
Είναι οι συνάνθρωποί μας που κάτω από τραγικές 
και δύσκολες συνθήκες στη χώρα τους αναγκά-
στηκαν να αναζητήσουν μια καλύτερη τύχη στη 
χώρα μας, και χαιρόμαστε, όταν μέσα από προ-
γράμματα, δράσεις και υπηρεσίες του δήμου μας 
αξιοποιείται προς όφελός τους αυτή η δεύτερη ευ-
καιρία που με ευαισθησία και πνεύμα αλληλεγγύ-
ης τούς προσφέρεται», επισήμανε η αντιδήμαρχος 
Κοινωνικής Πολιτικής Ειρήνη Καγιαμπίνη κατά τον 
χαιρετισμό της στην εκδήλωση, η οποία μετέφερε 
και μήνυμα του δημάρχου Σίμου Δανιηλίδη κάνο-
ντας λόγο για έναν «δήμο που θα παραμείνει μια 
μεγάλη αγκαλιά για όλους τους πρόσφυγες και 
τους μετανάστες».

Αυτός είναι και ο λόγος που οι υπεύθυνοι 
του προγράμματος επέλεξαν τον δήμο Νεάπο-
λης-Συκεών ως μοναδικό συμμετέχοντα από τον 
χώρο της Τοπικής Αυτοδιοίκησης στην Ελλάδα, 
καθώς, όπως ανέφερε η Ευαγγελία Κουλιακιώτη 
εκ μέρους της «Symplexis», «είναι γνωστός στο 
πανελλήνιο για το πλούσιο και ωραίο έργο που 
προσφέρει στις ευαίσθητες ομάδες των προσφύ-
γων και μεταναστών», εκφράζοντας ταυτόχρονα 
τις «ευχαριστίες προς τον δήμαρχο Σίμο Δανιηλί-
δη και συνολικά στους ανθρώπους του δήμου για 
την υποστήριξή τους».

Σύμφωνα με την κα. Κατερίνα Πρανέντζη, «από 
τον πρώτο κύκλο υλοποίησης του προγράμματος 
προέκυψε η καθολική επιθυμία των μεταναστριών 
για συνέχισή του παρόλες τις δυσκολίες που ανέ-
κυπταν από την προσπάθεια συγκερασμού των 
πολλαπλών ρόλων των γυναικών». Το μήνυμα 
αυτό μετέφερε και η αλβανικής καταγωγής μετα-
νάστρια Μανουσάκη Τσάκα-Μπαλχίσα, η οποία 
ανέφερε ότι «το πρόγραμμα μάς πρόσφερε πολλά, 
μάθαμε πολλά και πιστεύουμε ότι ο δήμος μπορεί 
να μας προσφέρει ακόμη περισσότερα στο μέλ-
λον, για αυτό και πρέπει να συνεχιστεί».   

Νέες προσεγγίσεις από τον δήμο Νεάπολης-Συκεών 
για την ομαλή ένταξη των μεταναστριών στην κοινωνία

  Στη δεύτερη φάση της υλοποίησής του το ευρωπαϊκό πρόγραμμα «PITCHing», 
που αποβλέπει στη βελτίωση και ανάπτυξη των δεξιοτήτων των γυναικών προσφυγισσών και μεταναστριών

Το «PITCHing»…
…(Pitch: Μοντέλο για στρατηγικές ένταξης με ευαισθησία ως προς το 

φύλο που βασίζονται σε εξατομικευμένες προσεγγίσεις», είναι ένα έργο τρι-
ετούς διάρκειας το οποίο ξεκίνησε την 1η Ιανουαρίου 2022. Αποτελεί έναν 
τοπικό οδηγό με στόχο την ανάπτυξη των επαγγελματικών δεξιοτήτων των 
μεταναστριών που κατοικούν στον δήμο αλλά και στην ευρύτερη περιοχή, 
έτσι ώστε να ενισχυθεί η κοινωνική συνοχή και η εξάλειψη των φαινομένων 
αποκλεισμού πληθυσμιακών ομάδων. 

Στο πρόγραμμα, το οποίο χρηματοδοτείται από το Ευρωπαϊκό Ταμείο 
Ασύλου, Μετανάστευσης και Ένταξης, συμμετέχουν ο δήμος Νεάπολης-
Συκεών, ο μοναδικός από την Ελλάδα, η Union of the Baltic Cities (Ένωση 
Βαλκανικών Πόλεων με έδρα το Γκντανσκ της Πολωνίας [με μέλη δήμους 
από τη Δανία, την Εσθονία, τη Φινλανδία, τη Γερμανία, τη Λετονία, τη Λιθου-
ανία, τη Νορβηγία, την Πολωνία και τη Σουηδία]), ο δήμος του Παλέρμο 
της Ιταλίας (Citta di Palermo), ο δήμος Κόπερ Σλοβενίας (Comune Citta di 
Capodistria), ο δήμος της Σεβίλλης (Ισπανία), ο δήμος Υψώνα (Κύπρος) και 
Μ.ΚΟ., μεταξύ των οποίων η Symplexis από την Ελλάδα.

Συνολικά 210 γυναίκες στην Ευρώπη θα λάβουν μέρος σε 10 συναντή-
σεις μεταναστριών («cozy corners»), σε μαθήματα σχετικά με τη βελτίωση 
δεξιοτήτων, τον εμπλουτισμό γνώσεων σχετικά με το τοπικό πλαίσιο και συμ-
μετοχή σε κοινωνικές δραστηριότητες. Οι δραστηριότητες αυτές περιλαμβά-
νουν περιπάτους στις γειτονιές της περιοχής, όπως ο ιστορικός περίπατος 
που πραγματοποιήθηκε στις Συκιές κατά μήκος του Βυζαντινού Τείχους, 
προκειμένου να ολοκληρώσουν στην πράξη τον εξατομικευμένο χάρτη 
τους μέσω της συμμετοχής σε εκπαιδευτικές και κοινωνικές δραστηριότητες 
με βάση τα ενδιαφέροντα και τις ανάγκες τους. 
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Ο χορός και το τραγούδι 
που συνδέουν την παρά-
δοση με τον σύγχρονο 

πολιτισμό σε συνδυασμό με το 
αστείρευτο κέφι κατοίκων και επι-
σκεπτών κυριάρχησαν στα φετινά 
Αγιοπαυλίτικα του δήμου Νεάπο-
λης-Συκεών που πραγματοποιή-
θηκαν με αφορμή τη γιορτή των 
πολιούχων Αποστόλων Πέτρου 
και Παύλου. 

Σε όλες τις εκδηλώσεις, θρη-
σκευτικές όπως το αρχιερατικό 
συλλείτουργο και η περιφορά της 
εικόνας αλλά και στις κοσμικές 
όπως οι δύο συναυλίες των Banda 
Entopica και του Μπάμπη Τσέρτου 
η παρουσία του κόσμου ήταν με-
γαλύτερη από κάθε προσδοκία δί-
νοντας μεγάλη ικανοποίηση τόσο 
στη διοίκηση του δήμου όσο και 
στο Τοπικό συμβούλιο του Αγίου 
Παύλου που συνέβαλε στη διορ-
γάνωση. Μάλιστα η συμμετοχή 
των νέων ανθρώπων ήταν αυτή 
που πολλαπλασίασε το κέφι και τις 
δύο ημέρες. 

Επιπλέον για πρώτη χρονιά 

φέτος στις λατρευτικές εκδηλώσεις 
και στην περιφορά της εικόνας 
συμμετείχε ο νέος μητροπολίτης 
Θεσσαλονίκης κ. Φιλόθεος.

Την ικανοποίησή του για τη με-
γάλη συμμετοχή του κόσμου στις 
εκδηλώσεις εξέφρασε ο δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιη-
λίδης ο οποίος έδωσε το παρών 
και τις δύο γιορτινές ημέρες τονί-
ζοντας την παρουσία του κόσμου 
και ιδιαίτερα της νεολαίας: «Ο κό-
σμος έχει μεγάλη ανάγκη να γε-
λάσει, να χορέψει να τραγουδήσει 
και ο δήμος προσπαθεί να δώσει 
χαμόγελο ελπίδα και αισιοδοξία. 
Ήταν μεγάλη η ικανοποίηση μας 
που είδαμε τον κόσμο και κυρίως 
τη νεολαία να χορεύει και να τρα-
γουδάει ελληνικούς παραδοσι-
ακούς και σύγχρονους ρυθμούς 
στο πλαίσιο των Αγιοπαυλίτικων». 

Στο ίδιο μήκος κύματος και ο 
πρόεδρος της ΚΕΥΝΣ Δημήτρης 
Απατσίδης αναφέρθηκε με μεγά-
λη χαρά στη συμμετοχή του κό-
σμου ανεξαρτήτως ηλικίας που 
επιβεβαίωσε την επιλογή του προ-

γράμματος και ευχαρίστησε τους 
εργαζόμενους για την οργάνωση 
των εκδηλώσεων. 

Το «παρών» στις εκδηλώσεις 
έδωσαν πολλοί αντιδήμαρχοι, 
δημοτικοί σύμβουλοι ο πρόεδρος 
του τοπικού Συμβουλίου Κ. Ταχτα-
τζής και όλοι οι τοπικοί σύμβουλοι 
της δημοτικής ενότητας του Αγίου 
Παύλου.

Πώς κύλησε το πρόγραμμα
Αμέσως μετά τον πανηγυρικό 

αρχιερατικό εσπερινό της Παρα-
σκευής στον ιερό ναό του Αγίου 
Παύλου, στη σκηνή των Αγιοπαυ-
λίτικων ανέβηκαν αρχικά τα χο-
ρευτικά συγκροτήματα των ΚΑΠΗ 
του Αγίου Παύλου και της Ευαγ-
γελίστριας και της ομάδας Αγίου 
Παύλου «Χορόσημο».

Στη συνέχεια ήρθε η ώρα της 
Banda Entopica, της παραδοσι-
ακής μπάντας δρόμου με έδρα 
τη Θεσσαλονίκη, που ενώνει την 
παραδοσιακή με την μοντέρνα 
βαλκανική μουσική. Την επόμενη 
μέρα το πρωί τελέστηκε αρχιερατι-

κό συλλείτουργο, στις 7 το απόγευμα έγινε 
η περιφορά της εικόνας του Αποστόλου 
Παύλου και ακολούθησε ο μέγας αρχιερα-
τικός εσπερινός.

Τη σκυτάλη στη σκηνή των Αγιοπαυλί-
τικων πήρε ο Μπάμπης Τσέρτος ο οποίος 
παρουσίασε ένα μουσικό αφιέρωμα στον 
Πάνο Γαβαλά, τον Στέλιο Καζαντζίδη, τον 
Γρηγόρη Μπιθικώτση και τον Στράτο Διο-
νυσίου, μέσα από τις συνεργασίες τους με 
κορυφαίους συνθέτες όπως τον Βασίλη 
Τσιτσάνη, τον Απόστολο Καλδάρα, το Θό-
δωρο Δερβενιώτη, τον Μπάμπη Μπακάλη 
και τον Μίκη Θεοδωράκη. Μαζί του ήταν 
η Ελεωνόρα Ζαχαριά και πενταμελής ορ-
χήστρα.

«ΑΓΙΟΠΑΥΛΙΤΙΚΑ» «ΑΓΙΟΠΑΥΛΙΤΙΚΑ»
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Παράδοση, 
κέφι χορός και τραγούδι 

στα Αγιοπαυλίτικα του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών 

Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκαν οι διήμερες εκδηλώσεις 
με αφορμή τη γιορτή των Αποστόλων Πέτρου και Παύλου

  Έντονη η παρου-
σία της νεολαίας στο 
εορταστικό διήμερο 

  Σίμος Δανιηλί-
δης: Ο κόσμος έχει 
ανάγκη ανάλογες 
προσεγμένες εκ-
δηλώσεις με ελεύ-
θερη είσοδο για να 
χαρεί, να χορέψει 
να τραγουδήσει να 
διασκεδάσει
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Της Αλεξίας Τσαουλίδου

  «Έσπασε τα κοντέρ» η Τάνια με Πανευρωπαϊκό 
ρεκόρ στο Δίσκο, 3 νέα πανελλήνια ρεκόρ και 4 χρυσά 
μετάλλια σε Ακόντιο, Σφαίρα και Δίσκο – Άνοδος στην 
5η θέση του παγκόσμιου ranking

  Δύο χρυσά μετάλλια στη Σφαίρα και ασημένιο στο 
Δίσκο για τον δις Παραολυμπιονίκη Ηλία- Ασταμάτητο 
σερί 18 χρόνων στην πρώτη θέση

«Σαρωτικές» ήταν για ακόμα μία φορά 
οι επιδόσεις και οι διακρίσεις των 
συνδημοτών μας, Τάνιας Κεραμυδά 

και Ηλία Ναλμπάντη κατά τη διάρκεια του αγωνι-
στικού τριημέρου για αθλητές με αναπηρίες, από 
την 1 έως και τις 3 Ιουνίου, στο Καυτανζόγλειο 
Στάδιο της Θεσσαλονίκης. 

Τόσο στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Παρά 
Στίβου της ΕΑΟΜ-ΑμεΑ, με τη συμμετοχή 450 κο-
ρυφαίων αθλητών και αθλητριών, όσο και στην 
Ημερίδα Στίβου ΑμεΑ «ΕΛΠΙΔΑ 2024», τα «δικά 
μας παιδιά» επιβεβαίωσαν την αθλητική τους 
κλάση και υπεροχή, με ένα σερί μεταλλίων και 
ρεκόρ, με αποκορύφωμα το νέο Πανευρωπαϊκό 
ρεκόρ της Τάνιας στη Δισκοβολία. 

Με σύνολο τέσσερα χρυσά μετάλλια, ένα πα-
νευρωπαϊκό και τρία νέα πανελλήνια ρεκόρ σε 
τρία διαφορετικά αθλήματα, 5η θέση του παγκό-
σμιου ranking στο Ακόντιο, καλύτερη επίδοση 
στον κόσμο στο Δίσκο F56, η Τάνια «σάρωσε» 
και στις δύο διοργανώσεις και στη συνέχεια πήρε 
το εισιτήριο για τη συμμετοχή της στους Ολυμπι-
ακούς Αγώνες.

Η συμπολίτισσά μας ξεπέρασε τον εαυτό της 
και με βολή στα 24.89 μ. σημείωσε ρεκόρ Ευρώ-
πης στη Δισκοβολία (κατά τη διάρκεια της Ημερί-
δας), ενώ μία μόλις ημέρα πριν (στο Πρωτάθλημα) 

είχε ήδη καταρρίψει με επίδοση 21.83 μ. το δικό 
της προηγούμενο πανελλήνιο ρεκόρ (20.48μ. 
από 3/2024) και έκανε την καλύτερη στον κόσμο 
στην κατηγορία F56. Και μάλιστα, όπως μας λέει 
η ίδια «σε ένα αγώνισμα με το οποίο δεν ασχο-
λούμαι πολύ, μιας και δεν μου ταιριάζει καθόλου 
σε σχέση με την πάθηση μου, με κουράζει πάρα 
πολύ. Το αφιερώνω στην προπονήτρια μου για 
τον κόπο που κάνουμε καθημερινά».

Στο Ακόντιο, αγγίζοντας τα 22.40 μ., κατέρρι-
ψε το προηγούμενο δικό της πανελλήνιο ρεκόρ 
(19.83μ. από 3/2024) και κατέγραψε νέο, ανεβαί-
νοντας ταυτόχρονα στην 5η θέση στο παγκόσμιο 
ranking (η τέταρτη απέχει μόλις 20 εκατοστά), ενώ 
πανελλήνιο ρεκόρ έκανε και στη Σφαίρα με ρίψη 
στα 7, 04μ.. 

 «Χαίρομαι που η σκληρή δουλειά φάνηκε 
στον αγωνιστικό χώρο. Δεν είναι καθόλου εύκο-
λο να ξεπερνάς τον εαυτό σου κάθε φορά, είναι 
όμως αυτό που πρέπει να προσπαθείς με όλες 
σου τις δυνάμεις! Όταν αγωνίζομαι στη Θεσσα-
λονίκη, φέρνω στο μυαλό τους συντοπίτες μας 
και όλο αυτό μου δίνει δύναμη για να πηγαίνω 
ακόμα πιο μακριά! Συνεχίζουμε και προσβλέ-
πουμε στο καλύτερο από τη συμμετοχή μας 
στους Παραολυμπιακούς αγώνες, εκεί που οι δι-
ακρίσεις είναι το όνειρο κάθε αθλητή».

Υπενθυμίζουμε ότι η Τάνια Κεραμυδά κα-
τέχει στον Ακοντισμό ευρωπαϊκό ρεκόρ (2023, 
F57) και 2η σε παγκόσμιο επίπεδο επίδοση, ενώ 
είναι χρυσή πανελληνιονίκης και κάτοχος πα-
νελληνίων ρεκόρ (2020,2021,2022, 2023, 2024). 
Νέο πανελλήνιο ρεκόρ (2024) σημείωσε και στη 
Δισκοβολία, στην οποία έχει αναδειχθεί δύο 
φορές Πανελληνιονίκης (2022, 2023). Επιπλέον 
είναι 1η Πανελληνιονίκης στη Σφαιροβολία F57 
(2022, 2023), ενώ αγωνίστηκε και στα 100μ. όπου 

κατετάγη επίσης 1η Πανελληνιονίκης το 2020 και 
το 2021.

Η συνδημότισσά μας Τάνια Κεραμυδά ξε-
κίνησε σε πολύ μικρή ηλικία την ενασχόλησή 
της με τον αθλητισμό στα τμήματα του ΣΑΠΚ 
Νεάπολης, αρχικά στην κολύμβηση και αμέσως 
μετά στις ακαδημίες του στίβου, για περίπου 10 
χρόνια μέχρι που πήρε μεταγραφή στην ομάδα 
του ΠΑΟΚ. Πρότυπο δύναμης και θέλησης για 
τη νέα γενιά και όχι μόνο, η Τάνια, μη θέλοντας 
να υποκύψει στις διαταραχές της σπάνιας αυ-
τοάνοσης νευρολογικής νόσου (Μυασθένεια 
Gravis) που της παρουσιάστηκε στην πορεία, 
συνέχισε από το 2020, την ενασχόλησή της με το 
στίβο, ως αθλήτρια ΑμεΑ πια. Έκτοτε, τα χρυσά 
μετάλλια και τα πανελλήνια και πανευρωπαϊκά 
ρεκόρ σε πανελλήνια, πανευρωπαϊκά και πλέον 
παγκόσμια Πρωταθλήματα έρχονται το ένα μετά 
το άλλο.

Ηλίας Ναλμπάντης- για 18η χρονιά 
στην πρώτη θέση του βάθρου 

Με δύο ακόμα Χρυσά μετάλλια στην Σφαί-
ρα, όπου δεν αποχωρίζεται την πρώτη θέση του 
βάθρου από το 2006, διατηρώντας, μάλιστα και 
το  πανελλήνιο ρεκόρ από το 2011, αλλά και με 
ασημένιο μετάλλιο στον Δίσκο και διατήρηση 
του πανελλήνιου ρεκόρ από το 2015, συνέχισε 
το ασταμάτητο σερί του στην κορυφή του Πα-
νελληνίου Πρωταθλήματος Στίβου ΑμεΑ, αλλά 
και της Ημερίδας «ΕΛΠΙΔΑ 2024», ο συνδημότης 
μας, δις Παραολυμπιονίκης Ηλίας Ναλμπάντης. 
Στέλνοντας τη σφαίρα στα 10.15 μ. (10η επίδοση 
στον κόσμο για το 2024) και το δίσκο στα 28,25 
μ., ο Ηλίας πρωταγωνίστησε για ακόμα μία χρο-
νιά στο βάθρο και το χορό των μεταλλίων, επιβε-
βαιώνοντας την αθλητική του κλάση.

  Από τα Πανελλήνια Πρωταθλήματα Παίδων 
στα Πανελλήνια Πρωταθλήματα Νέων Ανδρών

Τρία χάλκινα μετάλλια στο Πανελλήνιο 
Πρωτάθλημα Άρσης Βαρών Νέων Ανδρών 
(Δεκέμβριος 2023) ήταν η πιο πρόσφατη 
κατάκτηση του 22χρονου συνδημότη μας 
Ιωάννη Καρυπίδη, αθλη-
τή του Σπόρτινγκ Πυλαίας, 
που βαδίζει σταθερά, εδώ 
και χρόνια, από διάκριση 
σε διάκριση, αλλάζοντας 
απλά ηλικιακές κατηγορίες 
και μην εγκαταλείποντας τα 
σκαλιά του βάθρου.

Από 14 χρονών, μέλος 
της Εθνικής Ομάδας Άρσης 
Βαρών Παίδων, θεωρήθηκε 
ένα από τα κορυφαία τα-
λέντα της κατηγορίας του στην Ελλάδα και 
ξεκίνησε να εκπροσωπεί τη χώρα μας σε πα-
νευρωπαϊκές και παγκόσμιες διοργανώσεις 
σημειώνοντας υψηλές επιδόσεις. Το 2018, 
μάλιστα, κατέκτησε την τρίτη θέση και το χάλ-
κινο μετάλλιο στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
Παίδων. Το 2019 σημειώθηκε βροχή μεταλ-
λίων, με τον Ιωάννη να κατακτά τη δεύτερη 
θέση και το ασημένιο μετάλλιο τόσο στο Πα-
νελλήνιο Πρωτάθλημα Παίδων όσο και στο 
Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Εφήβων, καθώς 
και την τρίτη θέση και το χάλκινο μετάλλιο 
στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Νέων Αν-

δρών, ενώ κατατάχθηκε 6ος στο Παγκόσμιο 
Πρωτάθλημα Παίδων στο Λας Βέγκας. Το 
2021 κατέκτησε και πάλι ασημένιο μετάλλιο, 
στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Εφήβων, ενώ 
το 2022 αναδείχθηκε πρωταθλητής Ελλάδος 
Εφήβων, κατακτώντας το χρυσό μετάλλιο 
στην κατηγορία των 102 κ.. Παράλληλα, την 

ίδια χρονιά, κέρδισε άλλα 
τρία ασημένια μετάλλια 
στο Πανελλήνιο Πρωτά-
θλημα Νέων Ανδρών.

Ε π ι β ρ α β ε ύ ο -
ντας, την αθλητική αλλά 
και την κοινωνική προσφο-
ρά του διεθνούς αυτού 
αθλητή, πρωταθλητή, μέ-
λους των Εθνικών Ομάδων 
της άρσης βαρών, και εθε-
λοντή πυροσβέστη, η  Ελλη-

νική  Ολυμπιακή  Επιτροπή τον επέλεξε φέτος 
και τον τίμησε ως λαμπαδηδρόμο που μετέφε-
ρε την Ολυμπιακή Φλόγα στην Καβάλα.

«Στόχος μου είναι να παραμείνω σε υψη-
λό επίπεδο με απώτερο σκοπό το επόμενο 
Πανελλήνιο Πρωτάθλημα. Ευχαριστώ πολύ 
τον Σύλλογό μου, τον Σπόρτινγκ Πυλαίας, 
καθώς και τον δήμαρχό μας Σίμο Δανιηλίδη, 
για τη σταθερή υποστήριξή τους» σημειώνει 
ο Ιωάννης, με τον δήμαρχο να εκφράζει τα 
συγχαρητήριά του «για τη λαμπρή πορεία 
και το ήθος του» και τις ευχές του «για ακόμα 
περισσότερες επιτυχίες».

Πρωταθλήτριες των Πανελληνίων Σχολικών Αγώνων Χειροσφαίρι-
σης αναδείχθηκαν τα κορίτσια της ομάδας Χειροσφαίρισης του 1ου ΓΕΛ 
Συκεών, με μία καταπληκτική παρουσία στο σχολικό Πρωτάθλημα και 
νίκη με σκορ 33-23 επί του 1ου ΓΕΛ Καματερού στον τελικό, που πραγ-
ματοποιήθηκε την Πέμπτη 18 Απριλίου στην Αθήνα.

«Πρόκειται για το αποτέλεσμα της άψογης συνεργασίας τριών χρό-
νων με την ομάδα Χειροσφαίρισης του Πανελληνίου Συκεών, της γυ-
μνάστριας του σχολείου Μαριάννας Χατζάκη και της προπονήτριας 
Κέλλυς Καραπαναγιωτίδου» σημειώνουν οι ιθύνοντες.

Για μια «τεράστια επιτυχία για το σχολείο και κατ’ επέκταση για το 
δήμο μας, καθώς ένα δημόσιο σχολείο έφτασε, και μάλιστα εύκολα, 
στην κορυφή του Πρωταθλήματος» κάνει λόγο ο διευθυντής του 1ου 
ΓΕΛ Συκεών Ζουμπούλης Παπαπαρασκευάς.

Συγχαρητήρια στα κορίτσια μας!!! 

ΤΖΕΝΗ-ΜΑΡΙΝΑ ΦΙΛΙΠΠΙΑΔΟΥ, ΝΙΚΗ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ, ΔΟΜΝΑ ΟΜΗ-
ΡΙΔΟΥ, ΑΘΑΝΑΣΙΑ ΧΑΤΖΗΔΑΚΗ, ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ ΤΣΑΚΟΠΟΥΛΟΥ, ΕΛΙΣ-
ΣΑΒΕΤ ΣΤΑΝΚΙΔΟΥ, ΣΑΒΙΝΑ ΜΠΑΡΔΙ, ΜΑΡΙΑ ΜΠΑΖΑΚΑ, ΑΝΤΕΛΑ ΦΙ-

ΡΑΚΟΥ, ΚΑΤΕΡΙΝΑ ΝΙΚΟΛΑΪΔΟΥ, ΖΩΗ ΣΕΡΚΕΛΙΔΟΥ, ΙΩΑΝΝΑ ΚΟΡΠΕΤΗ, 
ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΧΡΥΣΑΦΗ, ΚΑΤΕΡΙΝΑ ΑΡΒΑΝΙΤΑΚΗ

Προπόνησαν, συνόδευσαν και εμψύχωσαν οι Μαριάννα Χατζάκη, 
Σούζη Παπαδοπούλου, Κέλλυ Καραπαναγιωτίδου

Τα μετάλλια παρέλαβε ο Ναλμπάντης junior, 
στον οποίο ήταν, άλλωστε, και αφιερωμένα. 
Όπως, μάλιστα, τόνισε ο Ηλίας «Όταν έχω δίπλα 
μου τη γυναίκα μου, το γιο μου, την οικογένεια 
μου και τους φίλους μου, όλα είναι δυνατά».

Ο «γίγαντας», όπως τον αποκαλούν, Ηλίας 
Ναλμπάντης, δις Ολυμπιονίκης των Παραολυμπι-
ακών Αγώνων του Πεκίνου και του Λονδίνου στη 
Σφαιροβολία, είναι κάτοχος του πανελλήνιου ρε-
κόρ στο άθλημα της σφαιροβολίας, συνεχόμενα 
από το 2011 έως και σήμερα, και στο δίσκο από το 
2015 έως και σήμερα, με συνεχή πανελλήνια χρυ-
σά μετάλλια, ενώ έχει στο ενεργητικό του και μία 
πλούσια συλλογή από πανευρωπαϊκές και παγκό-
σμιες διακρίσεις και μετάλλια. Το 2012, μάλιστα, η 
Βουλή των Ελλήνων τού απένειμε το ασημένιο 
μετάλλιο της Βουλής των Ελλήνων και το υπουρ-
γείο Πολιτισμού τον συμπεριέλαβε στο λεύκωμα 
με τους κορυφαίους του αθλητισμού 100 Χρόνια 
Ελεύθερης Θεσσαλονίκης. 

Σίμος Δανιηλίδης: 
«Πρότυπα θέλησης- κορυφαίοι αθλητές»

«Ασταμάτητοι οι αγαπημένοι μας αθλητές, 
φίλοι και συνδημότες, η Τάνια και ο Ηλίας, πρό-
τυπα δύναμης και θέλησης, ξεπέρασαν πάλι 
τον ίδιο τους τον εαυτό και μας γέμισαν με θαυ-
μασμό, περηφάνια και συγκίνηση για τις αξιο-
θαύμαστες κορυφαίες διακρίσεις τους που δεν 
έχουν πια οροφή δικαιώνοντας με τις επιδόσεις 
τους τον συνεχή αγώνα που δίνουμε για ουσια-
στική συμπερίληψη των ΑμεΑ σε όλες τις εκφάν-
σεις της ζωής» δήλωσε ο δήμαρχος Νεάπολης-
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης.

Παράλληλα, ο κ. Δανιηλίδης εξέφρασε τα 
θερμά συγχαρητήριά του στους αθλητές και τις 
οικογένειες που τους στηρίζουν μαζί με τις ευχές 
του για ακόμη περισσότερες επιτυχίες.

«Βροχή» τα μετάλλια στους πρωταθλητές συνδημότες μας
Τάνια Κεραμυδά και Ηλία Ναλμπάντη 

Ιωάννης Καρυπίδης
Σταθερά στο χορό των μεταλλίων

Τα κορίτσια του 1ου ΓΕΛ Συκεών 
κατέκτησαν το Πανελλήνιο Σχολικό Πρωτάθλημα Χειροσφαίρισης
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Με μεγάλη συμμετοχή γονέων και εκπαιδευ-
τικών ολοκληρώθηκε ο κύκλος των εκδηλώσεων 
που υλοποίησε το Κέντρο Πρόληψης «Πυξίδα» 
μέσα στα σχολεία του δήμου Νεάπολης-Συκεών 
κατά τη σχολική περίοδο που ολοκληρώθηκε, 
με στόχο την ευαισθητοποίηση και ενημέρωσή 
τους πάνω σε κρίσιμα θέματα των παιδιών.

 «Ο δρόμος προς την αποδοχή…» ήταν 
το θέμα της συζήτησης με γονείς και εκπαι-
δευτικούς που συμμετείχαν στην εκδήλωση η 
οποία διοργανώθηκε από τα 4ο & 11ο Δημο-
τικά Σχολεία Συκεών (24.4.2024). Η εισηγήτρια 
του θέματος Μαρία Κυριακίδου, ψυχολόγος και 
αναπλ. επιστημονικά υπεύθυνη της «Πυξίδας», 
ανέπτυξε το θέμα και με το συντονισμό βιωμα-
τικών δραστηριοτήτων προσκάλεσε τους γο-
νείς να κατανοήσουν την ανάγκη του παιδιού 
για αποδοχή χωρίς όρους, αλλά με όρια από 
το γονιό. Ταυτόχρονα τούς παρότρυνε να είναι 
σε εγρήγορση ώστε έγκαιρα να αναγνωρίσουν 
μια δυσκολία του παιδιού, να αποδεχτούν την 
ύπαρξή της και να ζητήσουν βοήθεια για αυτή 
πριν εξελιχθεί σε σοβαρότερο πρόβλημα

 «Εφηβεία και μετάβαση στο Γυμνά-
σιο» ήταν το θέμα που συζητήθηκε στο 
10ο Δημοτικό Σχολείο Συκεών (15.5.2024), 
που φιλοξένησε την τελευταία για τη φετινή 
σχολική χρονιά επιμορφωτική συνάντηση για 
γονείς και εκπαιδευτικούς  του δικτύου των 

1ου ,2ου ,3ου , 5ου , 6ου, 8ου  και 10ου Δημ. 
Σχολείων Συκεών, και 1ου & 2ου Δημ. Σχολείων 
Αγίου Παύλου. Η εισηγήτρια του θέματος Μα-
ρία Κυριακίδου, ψυχολόγος και αναπλ. επιστη-
μονικά υπεύθυνη της «Πυξίδας», ανέπτυξε το 
θέμα της εφηβείας και των αλλαγών που φέρνει 
στη ζωή των παιδιών, μαζί με τη μεγάλη αλ-
λαγή της μετάβασης στο Γυμνάσιο, που γεννά 
πλήθος συναισθημάτων και σκέψεων σε παιδιά 
και γονείς. Το μήνυμα ήταν σαφές: η εφηβεία 
δεν είναι ασθένεια! Είναι μία άλλη φάση ζωής 
με νέες δυνατότητες για παιδιά και γονείς, αλλά 
και δυσκολίες και κρίσεις. Η καλή σχέση και η 
επικοινωνία γονέα παιδιού/εφήβου λειτουργεί 
ως μια ασφαλής γέφυρα για να περπατήσουν 

μαζί την εφηβεία και να προχωρήσουν σιγά 
σιγά προς την ενηλικίωση.

 «Μετάβαση στο Δημοτικό Σχολείο» ήταν 
το θέμα που συζητήθηκε στο 11ο Νηπιαγωγείο 
Συκεών (22.5.2024), καθώς οι μεταβάσεις θέ-
λουν την προσοχή των γονέων ώστε να είναι 
ομαλές και θετικές για τα παιδιά. Τα επιστημο-
νικά στελέχη της «Πυξίδας» Κική Φυλακτού, 
κοινωνική ανθρωπολόγος, και Γαβριέλα Τερ-
ζοπούλου, ψυχολόγος, εισηγήθηκαν το θέμα 
και βοήθησαν τους συμμετέχοντες γονείς να 
κατανοήσουν καλύτερα τα νηπιάκια τους, τους 
φόβους και τις προσδοκίες τους για το Δημο-
τικό Σχολείο και να προετοιμαστούν για τη με-
τάβαση.

Εκδηλώσεις ευαισθητοποίησης και ενημέρωσης
 γονέων και εκπαιδευτικών

Ολοκλήρωση δράσεων στα Γυμνάσια των Πεύκων

Διευρυμένη συζήτηση για ένα Ασφαλές Σχολείο

Η «Πυξίδα» στο Connect Family Festival

ΚΕΝΤΡΟ ΠΡΟΛΗΨΗΣ «ΠΥΞΙΔΑ»
Γ. Τσαρούχη 3, Συκιές – Τηλ.: 2310.202015 & 2310.204453  •  www.pyxida.org.gr – email: info@pyxida.org.gr

Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 8 1   |   Α Υ Γ Ο Υ Σ Τ Ο Σ  2 0 2 4

47

 «Όταν λέμε νωρίς, εννοούμε νωρίς»… 
Για αυτό εδώ και χρόνια το Κέντρο Πρόλη-
ψης «Πυξίδα» συμμετέχει στα σεμινάρια 
προετοιμασίας μητρότητας του δήμου Νεά-
πολης Συκεών, γιατί η πρόληψη είναι αυτή 
που φροντίζει εκ των προτέρων ώστε να επη-
ρεάσει θετικά την ανάπτυξη των παιδιών.

     Στο πλαίσιο αυτό, η ψυχολόγος και 
αναπλ. επιστημονικά υπεύθυνη της «Πυ-
ξίδας» Μαρία Κυριακίδου συνάντησε 
(8.5.2024), μια υπέροχη ομάδα 16 υποψήφι-
ων μαμάδων και μπαμπάδων και συνομίλη-
σε μαζί τους για τις ψυχολογικές αλλαγές που 
φέρνει η εγκυμοσύνη στη γυναίκα, αλλά και 
στο ζευγάρι, την αξία ενός υποστηρικτικού 
για την εγκυμονούσα περιβάλλοντος κατά 
τη διάρκεια της εγκυμοσύνης και για τον δε-
σμό με το βρέφος. Στη συνάντηση  συζητή-
θηκαν τα βασικά συστατικά του ασφαλούς 
δεσμού που τρέφει το βρέφος, αλλά και το 
γονιό, κι αποτελεί πολύτιμη κληρονομιά για 
τις μετέπειτα σχέσεις του.

     Ο κύκλος των σεμιναρίων προετοι-
μασίας μητρότητας διοργανώθηκε (20.3-
8.5.2024) από την αντιδημαρχία Κοινωνικής 
Πολιτικής του δήμου Νεάπολης-Συκεών στη 
Δημοτική Βιβλιοθήκη Νεάπολης, στο πλαί-
σιο του δωρεάν προγράμματος του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών «Μια μαία για σένα» με 
υπεύθυνη την πιστοποιημένη μαία Νατάσα 
Σταμκοπούλου. Τα σεμινάρια-μαθήματα, δε, 
κάλυψαν τις ανάγκες ενημέρωσης για την 
εγκυμοσύνη, τον τοκετό και το θηλασμό, 
μάθημα Πρώτων Βοηθειών για τη βρεφική 
ηλικία και τη συνάντηση για την ψυχολογία 
της εγκύου και τον δεσμό με το βρέφος.

     Υποστηρίζοντας ότι «γονιός δεν γεν-
νιέσαι, γίνεσαι», η «Πυξίδα» προτρέπει τους 
νέους γονείς να φροντίσουν εγκαίρως το 
γονεϊκό τους ρόλο και να αξιοποιήσουν τη 
βοήθεια που δικαιούνται, τόσο από το προ-
σωπικό τους περιβάλλον, όσο και από τις 
τοπικές Κοινωνικές Υπηρεσίες.

     Με τη νέα χρονιά νέοι κύκλοι ομάδων 
γονέων θα ξεκινήσουν στην «Πυξίδα» και 
θα δώσουν την ευκαιρία σε γονείς παιδιών 
διαφορετικών ηλικιών να ενισχύσουν το γο-
νεϊκό τους ρόλο και να φροντίσουν τη σχέση 
με τα παιδιά τους. Σας περιμένουμε να τους 
παρακολουθήσετε.

Η «Πυξίδα» στο πλευρό και 
των υποψήφιων γονέων…

Σε κλίμα ιδιαίτερης ικανοποίησης ολο-
κληρώθηκε η συνεργασία του Κέντρου 
Πρόληψης «Πυξίδα» με το 1ο Γυμνάσιο 
Πεύκων και την φετινή σχολική χρονιά. Οι 
δράσεις αφορούσαν τους γονείς, με τους 
οποίους η συνεργασία ξεκίνησε τον Οκτώ-
βρη με την ενημέρωσή τους πάνω στο 
θέμα της μετάβασης των παιδιών στο Γυ-
μνάσιο, και ολοκληρώθηκε στη συνέχεια 
με την Ομάδα Γονέων που συζήτησε για 
την εφηβεία και το ρόλο της οικογένειας.

Η σχολική μονάδα του δήμου Νεά-
πολης-Συκεών συμμετείχε, επίσης, στο 
πρόγραμμα πρόληψης «ΓΙΑ ΕΝΑ ΑΣΦΑ-
ΛΕΣ ΣΧΟΛΕΙΟ» που ενέπλεξε Συμβούλους 
Σχολικής Ζωής και μαθητικούς συμβού-
λους, ενώ έγινε και διάχυση σε Τμήματα 
του σχολείου. Στις τελευταίες μέρες της 

σχολικής χρονιάς (16 & 17 Μαΐου 2024) 
υλοποιήθηκαν σύντομες παρεμβάσεις 
πρόληψης της κατανάλωσης αλκοόλ και 
του καπνίσματος στα τμήματα της Β΄ Τά-
ξης.

Με το αίσθημα της γενικής ικανοποί-
ησης και χαράς ολοκληρώθηκε και η συ-
νεργασία της «Πυξίδας» με το 2ο Γυμνάσιο 
Πεύκων. Η δράση ξεκίνησε με μια υπέρο-
χη Ομάδα Γονέων και Εκπαιδευτικών, με 
την οποία τα επιστημονικά στελέχη της 
«Πυξίδας» συζήτησαν για την εφηβεία και 
το ρόλο της οικογένειας και του σχολείου, 
και ολοκληρώθηκε με σύντομες παρεμ-
βάσεις πρόληψης της κατανάλωσης και 
κατάχρησης αλκοόλ και του καπνίσματος, 
σε τέσσερα Τμήματα μαθητών της Ά  και 
της Β΄ Τάξης.

«ΓΙΑ ΕΝΑ ΑΣΦΑΛΕΣ ΣΧΟΛΕΙΟ» συνομίλησαν 
και προβληματίστηκαν τη σχολική χρονιά που 
ολοκληρώθηκε 41 Σύμβουλοι Σχολικής Ζωής Γυ-
μνασίων και Λυκείων της περιοχής ευθύνης του 
Κέντρου Πρόληψης «Πυξίδα», στο πλαίσιο Ομά-
δας Ενδυνάμωσης και Υποστήριξης που συντονί-
στηκε από τα επιστημονικά στελέχη της. 

Οι δράσεις και το ευρύ πρόγραμμα παρεμβά-
σεων της «Πυξίδας» υλοποιήθηκε με τη συνεργα-
σία και υποστήριξη της Διεύθυνσης Δευτεροβάθ-
μιας Εκπαίδευσης Δυτικής Θεσσαλονίκης, στην 
οποία συμμετείχαν 23 σχολεία. Τα θέματα που 
συζητήθηκαν στην Ομάδα αφορούσαν το ρόλο 
των Συμβούλων στη σχολική κοινότητα και στην 
προσέγγιση και διαχείριση καταστάσεων και πε-
ριστατικών που χρειάζονται παρέμβαση.

Πιο συγκεκριμένα, η Ομάδα πραγματοποίη-
σε πέντε βιωματικές υποστηρικτικές συναντήσεις, 
όπου συζητήθηκαν τα εξής:

 Ο ρόλος του Συμβούλου Σχολικής Ζωής,
Η προσέγγιση ευάλωτων μαθητών και των 

γονέων τους,
 Η βία στο σχολείο και η διαχείριση περιστα-

τικών,
 Η κατανάλωση και κατάχρηση αλκοόλ από 

εφήβους στις εκδρομές και η διαχείριση περιστα-
τικών,

 Η βία στις συντροφικές σχέσεις των εφήβων 

και η πρόληψή της,
 Η απώλεια στην εφηβική ηλικία και η στά-

ση της σχολικής κοινότητας.
Παράλληλα, και συνδυαστικά με την εν λόγω 

δράση, τα επιστημονικά στελέχη της «Πυξίδας», 
μαζί με τους Συμβούλους Σχολικής Ζωής, δούλε-
ψαν με τα 15μελή Μαθητικά Συμβούλια των σχο-
λείων τους προκειμένου να ευαισθητοποιήσουν 
τους μαθητικούς συμβούλους για την πρόληψη 
της βίας και την ασφάλεια στο σχολείο και την 
υλοποίηση παρέμβασης για την ενίσχυση του 
θετικού κλίματος, στη συνέχεια, στο σύνολο της 
μαθητικής κοινότητας. 210 μαθητές-μέλη Μαθητι-
κών Συμβουλίων στα σχολεία τους έλαβαν μέρος 
σε αυτές τις παρεμβάσεις, οι οποίοι στη συνέχεια 
συντόνισαν παρέμβαση διάχυσης του προγράμ-
ματος στις σχολικές κοινότητές τους.

Η τελευταία δράση στο πλαίσιο του προ-
γράμματος πραγματοποιήθηκε στο 1ο Γυμνάσιο 
Λαγκαδά (20.5.2024) και αφορούσε κηδεμόνες, 
γονείς και εκπαιδευτικούς που προσκλήθηκαν 
να συζητήσουν το θέμα «Ο ανεμοστρόβιλος της 
εφηβείας και ο ρόλος των γονέων», με εισηγήτρια 
την ψυχολόγο, και αναπλ. επιστημονικά υπεύθυ-
νη της «Πυξίδας», Μαρία Κυριακίδου, και με την 
παρουσία του αντιδημάρχου Λαγκαδά, και εκ-
προσώπου στο Δ.Σ. της «Πυξίδας», Χαράλαμπου 
Κυργιάννη.

Μήνυμα ενίσχυσης της οικογένειας με-
τέφερε το Κέντρο Πρόληψης «Πυξίδα», 
μέσα από τη συμμετοχή του στο διήμερο 1ο 
Connect Family Festival που διοργανώθηκε 
στον δήμο Νεάπολης-Συκεών.

Στο Φεστιβάλ, που κορυφώθηκε το Σάββα-
το 18 Μαΐου 2024 στο Ανοιχτό Δημοτικό Θέατρο 
Νεάπολης με ειδικές δράσεις και πάρτι, η «Πυξί-
δα» συμμετείχε με περίπτερο ενημέρωσης, δίνο-
ντας την ευκαιρία στα δεκάδες παιδιά να ζωγρα-
φίσουν τον εαυτό τους και την οικογένειά τους 
μέσα σε ένα περιβάλλον γιορτής και παράλληλα 
ενημερώνοντας τους γονείς για το πρόγραμμα 
οικογένειας της «Πυξίδας», τις Ομάδες Γονέων, 
για τις ενημερωτικές συναντήσεις και για τη συμ-
βουλευτική.

Κέντρο Πρόληψης «Πυξίδα»
Επιμέλεια: Σάκης Σταματόπουλος
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Ένα εξαιρετικά ενδιαφέρον τμήμα της συλλογής χαρακτικών του εικαστικού κέντρου ΗΛΙ-
ΟΣ θα εκτέθηκε στην αίθουσα πολιτισμού (Λαγκαδά 120 και Δ. Κομνηνού) από την Τετάρτη 10 
Ιουλίου  ως την Τρίτη 13 Αυγούστου 2024.  

Πρόκειται για χαρακτικά που δημιουργήθηκαν στον χώρο του ΗΛΙΟΣ από σημαντικούς 
καλλιτέχνες από πολλές χώρες του κόσμου και από την Ελλάδα.

Τα εγκαίνια της έκθεσης έγιναν μέσα στον Ιούλιο ενώ οι επισκέπτες της είχαν την ευκαιρία 
να δουν από κοντά, έργα φτιαγμένα με πολλές διαφορετικές τεχνικές της χαρακτικής.

Στην έκθεση συμμετείχαν οι: Σαχίνης Ξενής, Γιανναδάκης Εμμανουήλ, Παναγιωτάκης 
Σταύρος, Γκουντενσβάγκερ Έρρικα, Βλασσόπουλος Γιώργος, Καρλαφτόπουλος Δημήτρης, 
Maria Chakarova, Αρβανίτης Ζαχαρίας, Δεσεκόπουλος Νίκος, Manescu, Matthes Ruud, 
Modhiir Ahmed, Koenders Caroline, Ζούνη Όπυ, Καλλιγά Λίζη, Βιδάλη Λεώνη, Ηλιοπούλου 
Κριστιάνα, Γουρζής Γιάννης, Καψιδάκης Γιάννης, Krstic

Velizar, Steffanof Valentin, Kovacheva Nina, Φόρτωμα Σοφία, Szewczyk Jasek, Kardi 
Alesmaa, Βλάχου Ελένη, Διόνας Βαγγέλης, Ελευθεριάδης Μάριος, Κατσαδιώτης Χριστόφο-
ρος, Βιτάσταλη Αριάδνη, Nowak Katarzyna, Mladovic Miodrag, Asharf Abbas, Barzin Michel, 
Todovic Zoran, Nowicki Christopher, Bulacu Aurel, Jaak Visnap, Vukovic Biljana.
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Δύο γιατροί του Τμήματος Δημόσιας Υγείας 
της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας 
μίλησαν για τα ενοχλητικά τσιμπήματα των 
κουνουπιών και έλυσαν  απορίες σχετικά 
με τον Ιό του Δυτικού Νείλου

«Τα κουνούπια δεν μπορούν να εξαφανι-
στούν από τη γη γιατί και αυτά, όπως και όλα 
τα έμβια όντα, επιτελούν έναν ρόλο. Υπάρχουν 
όμως κάποια πράγματα που μπορούμε να κά-
νουμε για να προστατευτούμε από τα ενοχλητικά 
και μερικές φορές επικίνδυνα τσιμπήματά τους». 
Αυτή ήταν η ουσία της ενημέρωσης που έκαναν 
στα μέλη του ΚΑΠΗ Αγίου Παύλου δύο γενικοί 
γιατροί του τμήματος Υγείας της Περιφέρειας Κ. 
Μακεδονίας, η Ιωάννα Παύλου και η Γλυκερία 
Δαδάκου.

Όπως χαρακτηριστικά είπε η κ. Παύλου, κου-
νούπια δεν υπάρχουν μόνο όπου υπάρχει πάγος, 

άρα πρέπει να μάθουμε να ζούμε μαζί με αυτά. 
Στη συνέχεια έδωσε ορισμένες οδηγίες προφύ-
λαξης οι οποίες σε γενικές γραμμές είναι γνωστές 
όπως π.χ να μην ποτίζουμε γλάστρες και κήπους 
το σούρουπο γιατί η υγρασία «τραβάει» τα κου-
νούπια, να προτιμούμε τις κίτρινες λάμπες για τα 
μπαλκόνια και τις αυλές, να μην φοράμε έντονα 
χρώματα και αρώματα γιατί λειτουργούν σαν μα-
γνήτης για τα κουνούπια και να χρησιμοποιούμε 
αντικουνουπικές λοσιόν, σπρέι ή ταμπλέτες.

Σε ό, αφορά τον Ιό του Δυτικού Νείλου οι δύο 
παθολόγοι ξεκαθάρισαν ότι από τους 10 ανθρώ-
πους που θα τσιμπήσει ένα μολυσμένο κουνού-
πι οι δύο ενδέχεται να παρουσιάσουν κάποια 
συμπτώματα όπως κακουχία ή κόπωση, και σε 
μικρότερο ποσοστό πυρετό και πτώση επιπέ-
δου συνείδησης. Σε αυτές τις περιπτώσεις, ειδικά 
για όσους λαμβάνουν φαρμακευτική αγωγή σε 
σταθερή βάση, ενδείκνυται η εξέτασή τους από 

γιατρό. 
Όλα τα αντικουνουπικά που κυκλοφορούν 

στο εμπόριο (σούπερ μάρκετ και φαρμακεία) εί-
ναι εγκεκριμένα σύμφωνα με τις γιατρούς. Απα-
ντώντας σε ερώτηση για πιο «οικολογική» αντι-
κουνουπική προστασία η κ. Δαδάκου είπε ότι 
την παρέχουν συγκεκριμένα αρωματικά φυτά τα 
οποία βέβαια έχουν περιορισμένη αποτελεσμα-
τικότητα. 

Καταλήγοντας, τόσο η κ. Παύλου όσο και η κ. 
Δαδάκου διαβεβαίωσαν ότι το τριετές πρόγραμ-
μα κουνουπιών εκτελείται κανονικά από την Πε-
ριφέρεια και τόνισαν ότι εφόσον κάνουμε όσα 
πρέπει δεν χρειάζεται πανικός για την πιθανότη-
τα μολυσματικού τσιμπήματος από κουνούπια.

Τις γιατρούς υποδέχθηκαν εκ μέρους του 
ΔΚΚΠΑ η αντιπρόεδρος Σοφία Ανδριανίδου και 
η νοσηλεύτρια του δημοτικού Ιατρείου Αγίου 
Παύλου Ευαγγελία Γάκη. 

Χάλκινο μετάλλιο ο Πανελλήνιος Νεάπολης-Συκεών 
στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Χειροσφαίρισης Νεανίδων

Την 3η θέση στο 35ο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Χειροσφαίρισης Νε-
ανίδων κατέκτησαν τα κορίτσια του Πανελλήνιου Νεάπολης-Συκεών, 
με την Τζένη Φιλιππιάδου να διακρίνεται ως η καλύτερη αμυντικός και 
τη Βαρβάρα Φιράκου ως το καλύτερο αριστερό εξτρέμ. Μετά από μία 
πολύ απαιτητική –λόγω εξετάσεων- χρονιά, τα κορίτσια του Πανελ-
ληνίου έφτασαν στη 2η θέση του Πρωταθλήματος Νεανίδων της ΕΣΧ 
Θεσσαλονίκης, παράλληλα, πρωταγωνίστησαν στην Α2 Γυναικών στα 
play off ανόδου για την Α1, ενώ τα ίδια κορίτσια κατέκτησαν με το 1ο 
ΓΕΛ Συκεών το Πανελλήνιο Σχολικό Πρωτάθλημα. «Περήφανη για το 
ταλέντο και τη δουλειά  των κοριτσιών» δηλώνει η προπονήτριά τους 
Κέλλη Καραπαναγιωτίδου και «σίγουρη ότι θα τις δούμε κάποια σεζόν 
στην Α1 Γυναικών».

Πρωταθλήτρια Ελλάδος η 8χρονη Μαργαρίτα 
Κουγιουμτζόγλου από  το 10ο Δημοτικό Σχολείο Συκεών

Πρωταθλήτρια Ελλάδος στους 35ους Πανελλήνιους Σχολικούς 
Αγώνες Σκακιού αναδείχθηκε η μαθήτρια της Β’ Δημοτικού του 10ου 
Δημοτικού σχολείου Συκεών και αθλήτρια του Σ.Ο. Πολίχνης, Μαργα-
ρίτα Κουγιουμτζόγλου. 

Στη διοργάνωση συμμετείχαν περισσότεροι από 700 αθλητές και 
αθλήτριες από όλη τη χώρα, ενώ, εκτός από την πρώτη θέση και το χρυ-
σό μετάλλιο, η Μαργαρίτα κατάφερε να σκαρφαλώσει και στη 12η θέση 
της γενικής κατάταξης ανάμεσα σε 84 μαθητές.

Παράλληλα, η Μαργαρίτα προκρίθηκε στο 21ο Πανελλήνιο Ατομικό 
Πρωτάθλημα Παγκορασίδων Κ.8 που διεξήχθη τον Ιούνιο στην Αθήνα, 
όπου κατατάχθηκε 4η, σε ισοβαθμία με τη 2η και την 3η.

Συγχαρητήρια Μαργαρίτα! Ακόμα περισσότερες επιτυχίες!

Τα μέλη του ΚΑΠΗ Αγίου Παύλου έμαθαν πώς να προστατεύονται 
από τα τσιμπήματα των κουνουπιών

Δήμος Νεάπολης-Συκεών: Θερινή έκθεση χαρακτικής 
από το εικαστικό κέντρο Ήλιος στην αίθουσα πολιτισμού της οδού Λαγκαδά



Πόσιμο νερό και τροφή για τα αδέσποτα του Σέιχ Σου 
εξασφάλισε ο δήμος Νεάπολης-Συκεών
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Του Γιάννη Ιωαννίδη

  Η δημοτική αρχή προμηθεύτηκε 
και τοποθέτησε ήδη δύο δεξαμενές 
συνολικής χωρητικότητας 2.000 λί-
τρων, στο Καρά Τεπέ και στην πηγή 
του Μπάρμπα-Γιώργη

  Υδροφόρες του δήμου θα γεμί-
ζουν τις δεξαμενές από τις οποίες οι 
φιλοζώοι θα μπορούν να παίρνουν 
νερό για ποτίζουν τα αδέσποτα που 
έχουν βρει καταφύγιο στο περιαστι-
κό δάσος της Θεσσαλονίκης

Λύση στο πρόβλημα με την έλλειψη 
πόσιμου νερού για τα αδέσποτα 
ζώα στο Σέιχ Σου δίνει ο δήμος Νε-

άπολης-Συκεών καθώς με πρωτοβουλία 
της αντιδημαρχίας Πολιτικής Προστασίας, 
Φροντίδας Αδέσποτων και Δεσποζόμενων 
Ζώων Συντροφιάς εγκαταστάθηκαν ήδη 
δύο δεξαμενές χωρητικότητας 1.000 λί-
τρων η κάθε μία, στο Καρά Τεπέ και στην 
πηγή του Μπάρμπα-Γιώργη.

Μετά τις επισημάνσεις μελών φιλοζωικών 
σωματείων ότι αδυνατούν να μεταφέρουν 
ικανές ποσότητες νερού για να καλύψουν 
τις ανάγκες των αδέσποτων ζώων και με δε-
δομένο το ότι οι βρύσες που υπάρχουν στο 
περιαστικό δάσος παραμένουν κλειστές κα-
θώς το νερό τους δεν είναι πόσιμο, ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών προέβη στην αγορά δύο 
δεξαμενών τις οποίες και τοποθέτησε αφού 
έλαβε σχετική άδεια από το Δασαρχείο Θεσ-
σαλονίκης.

Εδώ και χρόνια ο δήμος Νεάπολης-
Συκεών εξασφαλίζει τις απαραίτητες ποσό-
τητες τροφής για τη σίτιση των αδέσποτων 
που βρίσκουν καταφύγιο στο περιαριστικό 
δάσος της Θεσσαλονίκης και τις προωθεί 
στις ομάδες των φιλόζωων οι οποίες με τη 
σειρά τους φροντίζουν για την διανομή 
τους.

Με το ίδιο μοντέλο συνεργασίας αντι-
μετωπίζεται και το θέμα του νερού καθώς 
ο δήμος θα φροντίσει ώστε οι δεξαμενές να 
είναι πάντοτε γεμάτες προκειμένου οι φιλό-

ζωοι με τη σειρά τους να γεμίζουν τις ποτί-
στρες που έχουν στη διάθεσή τους.

«Με την παρέμβαση αυτή δίνουμε λύση 
σε ένα πρόβλημα που αφορά τα ζώα αλλά 
η αντιμετώπισή του αποτελεί δείκτη για την 
ανθρωπιά μας» αναφέρει ο αρμόδιος αντι-
δήμαρχος Ιωάννης Ζαρίφης και διευκρινίζει 
ότι το νερό θα μεταφέρεται στις δεξαμενές 
με υδροφόρες του δήμου.

Σημειώνει τέλος ότι ήδη έχουν γίνει ενέρ-
γειες προκειμένου ο δήμος να προμηθευτεί 
το επόμενο διάστημα και ποτίστρες τις οποί-

ες θα θέσει στη διάθεση των φιλόζωων διευ-
κολύνοντας το έργο τους. 

«Ο σεβασμός της φύσης και της ζωής 
αποτελούν πυξίδα την οποία ακολουθούμε 
με ευλάβεια» αναφέρει από την πλευρά του 
ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανι-
ηλίδης ο οποίος ευχαριστεί εκτός από την 
αντιδημαρχία Πολιτικής Προστασίας, Φρο-
ντίδας Αδέσποτων και Δεσποζόμενων Ζώων 
Συντροφιάς και τις αρμόδιες υπηρεσίες του 
δήμου και τη δασάρχη Θεσσαλονίκης Φιλο-
θέη Μελά για την άψογη συνεργασία.
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Έφυγε πρόωρα από τη ζωή
ο πρώην δήμαρχος Συκεών Γιάννης Πανόπουλος

Κηδεύτηκε δημοσία δαπάνη από τον ιερό ναό Αγίου Δημητρίου Ροδοχωρίου Συκεών. 
Ο Γιάννης Πανόπουλος διετέλεσε δήμαρχος από το 1989 έως το 1994 

ενώ είχε πρωτοεκλεγεί δημοτικός σύμβουλος στις αυτοδιοικητικές εκλογές του 1982

Δημοτική δαπάνη έγινε από τον ιερό ναό Αγίου Δημητρίου 
Ροδοχωρίου Συκεών η κηδεία του πρώην δημάρχου Συκεών 
Γιάννη Πανόπουλου. Ο Γιάννης Πανόπουλος έφυγε πρόωρα 
από τη ζωή το Σάββατο 27 Ιουλίου μετά από μεγάλη μάχη που 
έδωσε ενάντια στα σοβαρά προβλήματα υγείας που αντιμετώ-
πιζε, σκορπίζοντας θλίψη στους οικείους του και κυρίως στην 
οικογένειά του.

Ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης εξέφρασε 
τα θερμά του συλλυπητήρια στην οικογένεια του Γιάννη Πα-
νόπουλου τονίζοντας ότι επρόκειτο για έναν αυτοδιοικητικό ο 
οποίος συνέχισε να ασχολείται ακόμη και μέχρι πρόσφατα με τα 
κοινά. «Παρά τις διαφορές μας και τις πολιτικές μας αντιθέσεις 
ήταν ένας άνθρωπος της Αυτοδιοίκησης τον οποίο μάλιστα οι 
δημότες τίμησαν με την ψήφο τους εκλέγοντάς τον στο αξίωμα 
του δημάρχου. Λυπάμαι ειλικρινά για τον πρόωρο χαμό του, 
συλλυπητήρια στην οικογένειά του, τη σύζυγο, τα δύο του παι-
διά, τον αδελφό και τα εγγόνια του καθώς και στους στενούς του 
συνεργάτες».

Ο Γιάννης Πανόπουλος γεννήθηκε στη Σόφια της Βουλγα-
ρίας από γονείς πολιτικούς πρόσφυγες πριν από 73 χρόνια και 
πρωτοεκλέχθηκε δημοτικός σύμβουλος στις αυτοδιοικητικές 
εκλογές του 1982. Από τον Ιανουάριο του 1983 έως το καλοκαί-
ρι του 1989 ήταν αντιδήμαρχος Συκεών ενώ αντικατέστησε τον 
αείμνηστο Παναγιώτη Αφαλή όταν αυτός παραιτήθηκε από τη 
θέση του δημάρχου. 

Στις δημοτικές εκλογές του 1990 οι δημότες και οι δημότισσες 
των Συκεών εμπιστεύθηκαν στον Γιάννη Πανόπουλο τη θέση 
του δημάρχου την οποία και υπηρέτησε ως το 1994 δίνοντας 
έμφαση στην κοινωνική μέριμνα, την ανάπτυξη της τοπικής οι-
κονομίας και τη βελτίωση των υποδομών στον δήμο του. Αξίζει 
επίσης να σημειωθεί ότι συνέβαλε αποφασιστικά στην ίδρυση 
και τη λειτουργία του «Παναθλητικού» Συκεών, ενός σημαντικού 
τοπικού σωματείου με σημαντικές πανελλαδικές διακρίσεις μέ-
χρι και σήμερα. 

Ο Γιάννης Πανόπουλος ήταν αρχικά στέλεχος του ΚΚΕ και 
στη συνέχεια αυτοδιοικητικό στέλεχος του Συνασπισμού και του 
ΣΥΡΙΖΑ.

Στην κηδεία του έδωσαν το «παρών» πέρα από την οικογέ-
νεια, συγγενείς και φίλοι του εκλιπόντος καθώς και στενοί του 
συνεργάτες σε διάφορες φάσεις της ζωής του. Τον δήμο εκπρο-
σώπησε ο δήμαρχος με πολυμελή αντιπροσωπεία αντιδημάρ-
χων και δημοτικών συμβούλων ενώ παρόντες ήταν και εκπρό-
σωποι των άλλων δύο παρατάξεων του δημοτικού συμβουλίου 
«Λαϊκή Συσπείρωση» και «Πόλη Αλλιώς» καθώς και πολυμελής 
αντιπροσωπεία της Νομαρχιακής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ.

Τον επικήδειο εκφώνησε εκ μέρους του δημάρχου και του 
δημοτικού συμβουλίου ο συγγραφέας ερευνητής Κωνσταντίνος 
Νίγδελης ο οποίος έκανε λόγο για έναν οραματιστή δήμαρχο 
που άφησε μεγάλη παρακαταθήκη στον δήμο που υπηρέτησε 
ως δήμαρχος. 

Ένα απόσπασμα από τον επικήδειο του κ. Νίγδελη: 

Αγαπημένε μας Γιάννη, φίλε Δήμαρχε!

Πάνω από όλα ήσουν άνθρωπος, με κεφαλαία γράμματα.
Έχουν να το λένε όλοι για την ξεχωριστή παρουσία και συμβολή σου 

… αλλά και το πάθος σου να βοηθήσεις ειδικές ομάδες να ενταχθούν σε 
μια καλύτερη κοινωνία. Από όπου πέρασες, φίλοι και συνεργάτες έχουν 
να λένε για σένα τα καλύτερα λόγια. Και είναι γεγονός πως ήσυχα, καθώς 
όπως πρέπει για τους ανθρώπους με το δικό σου ήθος και ταμπεραμέντο, 
έδωσες έναν πολύ δύσκολο αγώνα ζωής, με τόλμη, αποφασιστικότητα και 
παλληκαριά. Σήμερα λοιπόν αυτή τη ζεστή μέρα του εφετινού καλοκαι-
ριού, ήρθαμε εδώ εκατοντάδες φίλοι για να σε αποχαιρετήσουμε. Για να σε 
ευχαριστήσουμε. Για να σου απευθύνουμε το ύστατε χαίρε. Για να σε ευ-
χαριστήσουμε γι’ αυτά που προσέφερες στη πόλη της καρδιάς σου και τον 
πολιτισμό της. Ναι φίλε μου καλέ, τώρα εκεί ψηλά που θα πας, είμαι σίγου-
ρος ότι θα συναντήσεις πολλούς καλούς σου φίλους… Θα έχετε ατέλειωτα 
να πείτε. … Πολιτιστικά, πολιτικά, αθλητικά, βλέπεις είχες και αυτό το πάθος: 
του ευ αγωνίζεσθαι και συνέβαλες αποφασιστικά και καταλυτικά στη δημι-
ουργία ενός εκ των καλυτέρων του δήμου μας: του «Παναθλητικού».

Στην ανάρτησή του στο fb με αφορμή την απώλεια του Γ. Πανόπουλου 
ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης έγραψε: Έφυγε το Σάβ-
βατο από τη ζωή μετά από μεγάλη μάχη που έδωσε με τα σοβαρά προβλή-
ματα υγείας που τον ταλαιπωρούσαν ο πρώην δήμαρχος Συκεών Γιάννης 
Πανόπουλος. Προσωπικά, εκφράζω τη λύπη μου για τον πρόωρο χαμό 
ενός αυτοδιοικητικού που διετέλεσε μάλιστα δήμαρχος Συκεών. 

Τον ευχαριστούμε για όσα προσέφερε στον λαό και την κοινωνία των 
Συκεών. Καλό του ταξίδι και τα ειλικρινή μου συλλυπητήρια σε ολόκληρη 
την οικογένειά του, τους φίλους και τους στενούς του συνεργάτες. 

ΑΠΩΛΕΙΕΣ

Πέθανε ο «πατριάρχης» της Τοπικής Αυτοδιοίκησης
πρώην δήμαρχοςΠορταριάς Πηλίου Βασίλης Κοντορίζος

Μέσα στο καλοκαίρι από τη ζωή ένας ξεχωριστός σύντροφος, ένας 
μοναδικός συνάδελφος-αυτοδιοικητικός που τάχθηκε στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση και της αφιέρωσε τη ζωή του προσφέροντας στον τόπο 
και τους συμπολίτες του. 

Όπως έγραψε στην προσωπική σελίδα του στο fb ο δήμαρχος Νε-
άπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης, ο Βασίλης Κοντορίζος «φίλος ζωής 
και οραματιστής πρώην δήμαρχος Πορταριάς Πηλίου έχασε τη ζωή 
του μπαίνοντας στη θάλασσα στο Σουτραλί Αγριάς όπου βρέθηκε με 
φιλική παρέα. Δυστυχώς οι προσπάθειες να κρατηθεί στη ζωή δεν έφε-
ραν αποτέλεσμα κι έτσι άφησε την τελευταία του πνοή στο Αχχιλοπού-
λειο νοσοκομείο Βόλου. 

»Ο Βασίλης με τον οποίο είχα τακτική επικοινωνία ακόμη και πριν 
από λίγες μέρες αφού με εμπιστευόταν και ένιωθε τις ανησυχίες μου 
ως δημάρχου, απολάμβανε πλήρη πνευματική διαύγεια ακόμη και 
στα πρόθυρα της 9ης δεκαετίας της ζωής του. Αποχώρησε από την 
ενεργό δράση πριν από 10 χρόνια αφού είχε συμπληρώσει μισό αιώ-
να παρουσίας και σημαντικής δράσης στα αυτοδιοικητικά πράγματα 
έχοντας δικαίως κερδίσει τον χαρακτηρισμό «πατριάρχης της τοπικής 
αυτοδιοίκησης». Υπήρξε επί 40 συναπτά χρόνια κοινοτάρχης και δή-
μαρχος Πορταριάς, του πανέμορφου χωριού του Πηλίου που τόσο 
αγάπησε αλλά και αγαπήθηκε από τους κατοίκους του που τον τιμού-
σαν ανελλιπώς με την ψήφο τους. Κατάφερε να μεταμορφώσει ένα χω-
ριό που ελάχιστοι γνώριζαν σε διακεκριμένο τουριστικό προορισμό 
για Έλληνες και ξένους επισκέπτες. 

»Ο Βασίλης Κοντορίζος εκλέχτηκε στο τιμόνι της Πορταριάς επί δέκα 
τετραετίες. Από το 1964 έως το 1967, οπότε τον καθαίρεσε η Χούντα και 
μετά την αποκατάσταση της Δημοκρατίας και μέχρι το 2010 συνέχισε 
να υπηρετεί τον τόπο του και να βρίσκεται πάντα δίπλα στα προβλήμα-
τα των πολιτών. Μετά τον «Καλλικράτη» και τη συνένωση του δήμου 
Πορταριάς με τον δήμο Βόλου εκλέχθηκε από τους πρώτους σε ψή-
φους δημοτικούς συμβούλους με τον Πάνο Σκοτινιώτη, ενώ το 2014, 
έβαλε ο ίδιος τελεία στην αυτοδιοικητική του πορεία. 

Αγαπημένε μου σύντροφε Βασίλη θα σε θυμόμαστε πάντα ως 

τον πατριάρχη της Τοπικής Αυτοδιοίκησης στην Ελλάδα, θα κρατάμε 
ζωντανό το παράδειγμα της αφοσίωσής σου στον τόπο σου και της 
μαχητικότητας σου με μόνο κίνητρο την πρόοδο της αγαπημένης σου 
Πορταριάς. Ακόμη και πριν από λίγες μέρες ανησυχούσες για το πού 
πάει η Αυτοδιοίκηση σήμερα αλλά και το ΠΑΣΟΚ το οποίο πιστά υπη-
ρέτησες…Συλλυπητήρια στην οικογένεια και τους οικείους σου και 
καλό σου Παράδεισο φίλε».

Η εξόδιος ακολουθία εψάλη στον ιερό ναό του Αγίου Νικολάου 
στην Πορταριά όπου συγγενείς φίλοι και παλιοί συνεργάτες τον απο-
χαιρέτησαν μαζί με τους χιλιάδες συντοπίτες του.

Στην κηδεία έδωσε το «παρών» ο Σ. Δανιηλίδης ο οποίος εκφώνη-
σε και επικήδειο.

Έφυγε από κοντά μας ο Αλέξανδρος Τσακίρης
Τον ηθοποιό του ΚΘΒΕ αποχαιρέτησε 

μέσω του fb ο δήμαρχος Σ. Δανιηλίδς: Με 
μεγάλη θλίψη πληροφορήθηκα ότι πριν 
από λίγες μέρες έφυγε από τη ζωή ένας ξε-
χωριστός άνθρωπος και ηθοποιός ένας αγα-
πημένος δημότης μας ο οποίος έδινε ανελλι-
πώς το παρών στους πολιτιστικούς θεσμούς 
του δήμου, τιμώντας τα «Μερκούρεια» και 
εκφράζοντας πάντα την πολύτιμη άποψή 
του. Ο Αλέξανδρος Τσακίρης εκτός τη ση-
μαντική πορεία που διέγραψε στο Κρατικό 
Θέατρο Βορείου Ελλάδος συνεργάστηκε για 
πολλά χρόνια με όλα τα ΔΗΠΕΘΕ και τους 
περισσότερους Έλληνες σκηνοθέτες.  

Αν και το θέατρο ήταν κυρίως το πεδίο 
της δουλειάς του οι περισσότεροι τον γνώ-

ρισαν μέσα από την σπονδυλωτή ταινία 
σε σκηνοθεσία Παντελή Βούλγαρη και σε-
νάριο Γιώργου Σκαμπαρδώνη «Όλα είναι 
δρόμος» όπου υποδυόταν τον ιδιοκτήτη 
του σκυλάδικου στο οποίο βάζει φωτιά ο 
πρωταγωνιστής Γιώργος Αρμένης.

Από τα κύρια χαρακτηριστικά του Αλέ-
ξανδρου ήταν η αγάπη στους νέους αν-
θρώπους τους οποίους χαιρόταν να βοηθά 
ακούγοντάς προηγουμένως τις ανησυχίες 
και τους προβληματισμούς τους.

O Aλέξανδρος κηδεύτηκε στην γενέτει-
ρά του τη Νέα Ζίχνη Σερρών αφήνοντας 
φτωχότερη την ελληνική καλλιτεχνική οικο-
γένεια. Καλό του παράδεισο και κουράγιο 
στους οικείους του. 
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ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ

Της Αλεξίας Τσαουλίδου

Πολιτικός επιστήμονας, διδάκτωρ Διε-
θνών Σχέσεων του Πανεπιστημίου της Ιένας, 
επιστημονικός συνεργάτης του Στρατιωτικού 
Πανεπιστημίου του Αμβούργου, ερευνητής 
του ρόλου της Τεχνητής Νοημοσύνης στις δη-
μόσιες σχέσεις και στον πολιτικό διάλογο.

Ο Δρ. Μπάμπης Καρπουχτσής ανήκει στη 
γενιά της Κρίσης. Έφυγε από τη Θεσσαλονί-
κη το 2007, σπούδασε πολιτικές επιστήμες 
στο Βερολίνο, διεθνείς σχέσεις στο Μπαθ της 
Αγγλίας και σήμερα ζει και εργάζεται στο Βε-
ρολίνο.

Το έργο του έχει βραβευτεί στο παρελθόν 
σε ελληνικούς διαγωνισμούς.

Η ποιητική συλλογή ‘Βράδυ, σκέψεις, Βε-
ρολίνο’ είναι το πρώτο του ολοκληρωμένο 
βιβλίο. 

Πώς συνδυάζεται η έρευνα για τις πολιτι-
κές επιστήμες και τις διεθνείς σχέσεις με 
την ποίηση;

Ειδικά οι διεθνείς σχέσεις επηρεάζουν πάρα 
πολύ τις ζωές μας, είτε αυτό το βλέπουμε άμε-
σα είτε όχι … μπορεί να είναι ένα καράβι που 
έκλεισε τη διώρυγα του Σουέζ και μείναμε χω-
ρίς προϊόντα για δύο εβδομάδες, μπορεί να 
είναι ένας πόλεμος πολύ μακριά που ξαφνικά 
φέρνει ανθρώπους εδώ κοντά, ή ένας πόλεμος 
που έφερε εδώ τη δική σου οικογένεια από μα-
κριά που ήταν πρόσφυγες πριν τρεις τέσσερις 
γενιές … 

Αυτά όλα τα πολιτικά γεγονότα και οι διε-
θνείς σχέσεις βρίσκουν χώρο στην Τέχνη, σε 
οποιαδήποτε μορφή της, είτε αυτό είναι μία πο-
ντιακή λίρα που ακούγεται το 2024 στο Ρετζίκι, 
είτε είναι η ποίηση που θα γράψει ένας νεαρός 
μετανάστης. 

Ως πρώτος αναγνώστης του βιβλίου σας θα 
λέγατε για αυτό ότι ... ;

Ότι είναι αρκετά στενόχωρο, αλλά μέσα από 
τα σύννεφα καταφέρνει και περνάει λίγο το φως.

Η ποιητική αυτή συλλογή αποτελεί μία 
«προσωπική κατάθεση» με αυτοβιογραφι-
κά στοιχεία. 
Η γενιά της κρίσης, η νεολαία που έφυγε, της 
οποίας ήσασταν κι εσείς μέρος, οι αποχωρι-
σμοί, τα αεροδρόμια βλέπουμε ότι κατέχουν 
δεσπόζουσα θέση στα ποιήματά σας. 
Τι θέλετε να πείτε στον κόσμο αλλά και στον 
ίδιο σας τον εαυτό;

Οι χώροι αποχωρισμού των αεροδρομίων εί-
ναι όντως από τα αγαπημένα μου ‘σχήματα’. 

Τα περισσότερα, πιστεύω, ποιητικά έργα, απο-
τελούν ένα μίγμα αυτοβιογραφικών στοιχείων 
και παρατηρήσεων του περιβάλλοντός μας που 

φιλτράρονται από τα μάτια και την πένα του κάθε 
δημιουργού.

Ουσιαστικά ήθελα να καταγράψω ένα ταξίδι, 
μία πορεία και στο χώρο και στο χρόνο, αλλά και 
μία πορεία ενός χαρακτήρα που ξεκινάει φεύγο-
ντας από τη Θεσσαλονίκη, ζορίζεται αρκετά από 
αυτή τη «μετανάστευση», αλλά στην πορεία βρί-
σκει τον τρόπο και να ζήσει καλά και να επουλώ-
σει όσες περισσότερες πληγές γίνεται. 

Αυτό θεωρώ δεν είναι μόνο μία δική μου ιστο-
ρία. Είναι η ιστορία πολλών ανθρώπων που με-
ταναστεύουν, ιδιαίτερα ίσως της γενιάς που έφυγε 
θέλοντας και μη από την Ελλάδα ανάμεσα στο 
2010 και στο 2017. 

Θέλω να πιστεύω πως βρήκα τρόπο να τα 
γράψω έτσι, ώστε κι άλλοι να δουν τη ζωή τους ή 
πτυχές της ζωής τους μέσα από τους στίχους μου.

Αυτό είναι δηλαδή το κέντρο βάρους του έρ-
γου σας;

Ναι, θα το χαρακτήριζα και θα τόνιζα ότι εί-
ναι ένα έργο που βγαίνει μέσα από τη γενιά της 
κρίσης. Η οικονομική κρίση είναι γεγονός ότι έχει 
δημιουργήσει πολλή Τέχνη στην Ελλάδα.

Πόσο δύσκολοι είναι αυτοί οι αποχωρισμοί 
και αυτές οι αλλαγές ζωής, όπως το έχετε βι-
ώσει εσείς;

Ο αποχωρισμός και ο αποχαιρετισμός είναι 
πολύ δύσκολα στοιχεία ανά τον χρόνο. Το να 
αποχαιρετάς ένα αγαπημένο πρόσωπο, όχι για 
ένα ταξίδι αναψυχής, αλλά ενώ δεν ξέρεις αν ο 
άλλος θα γυρίσει και πότε, το να βλέπεις γονείς να 
κλαίνε στο αεροδρόμιο, σχέσεις να διαλύονται, 
είτε ερωτικές, είτε φιλικές, είτε οικογενειακές, είναι 
πολύ δύσκολες αυτές οι καταστάσεις. Οι εικόνες 
αυτές, άμα τις παρατηρήσεις χωρίς παρωπίδες, 
στα αεροδρόμια, στα λιμάνια, στα ΚΤΕΛ, με τους 
ανθρώπους αυτούς να γίνονται σμπαράλια, σε 
χαράσσουν.

Η ποίηση μπορεί να κλείσει τέτοιου είδους 
πληγές;

Ναι. Πιστεύω πολύ στη θεραπευτική δύναμη 
της Τέχνης που σε μένα λειτουργεί καταλυτικά και 
νομίζω σε όλους τους ανθρώπους.

Από πότε ξεκίνησε αυτό το ταξίδι σας στην 
ποίηση; Ποια ήταν τα ερεθίσματά σας; 

Ξεκίνησε από πολύ νωρίς, στα 14 -15. Από την 
εφηβεία μου, μάλιστα, ήθελα πάρα πολύ να μπω 
μια μέρα σε ένα βιβλιοπωλείο και να βρω ένα 
δικό μου βιβλίο.

Γενικώς υπήρχε πολλή ανάγνωση στο σπίτι, 
η μητέρα μου έγραφε ποιήματα, ο πατέρας μου 
διηγήματα, όμως η μεγαλύτερη πηγή έμπνευσης 
ήταν η μουσική, αρχικά η ελληνική μελοποιημένη 
ποίηση, αλλά και η σύγχρονη ‘έντεχνη’ και η ραπ 
σκηνή.

Αρχικά, έγραφα στιχάκια με ομοιοκαταληξία. 
Η πρώτη μου, μάλιστα, δημοσίευση ήταν ένα 

μικρό ποίημα το οποίο είχε βραβευτεί σε έναν δι-
αγωνισμό Ελλήνων του εξωτερικού όταν ήμουν 
10 χρονών, Δ Δημοτικού. Το πήγα ο ίδιος στην 
εκδότρια και το συμπεριέλαβαν σε ένα δίγλωσσο 
βιβλίο με τίτλο «Γερμανία, οι Έλληνές σου» ενός 

ελληνικού εκδοτικού οίκου στη Γερμανία. 
Για μένα ήταν πολύ σημαντική αυτή η έκδοση 

γιατί με έκανε να καταλάβω ότι πρόκειται για κάτι 
εφικτό, που δεν είναι μακριά από σένα και που 
μόνο συγκεκριμένοι άνθρωποι, με πολύ ιδιαίτε-
ρες γνώσεις καταφέρνουν να μπουν στο άσπρο- 
μαύρο ενός βιβλίου.

Ποιες ήταν οι επιρροές της γραφής και της 
θεματολογίας σας;

Καταρχάς η ραπ μουσική. Ήμουν, μάλιστα, μέ-
λος ενός συγκροτήματος εδώ στο Ρετζίκι, των Lost 
Dreams, περίπου 15 με 19 χρονών. Εξίσου μεγάλη 
επιρροή ασκούσε πάνω μου η μελοποιημένη ποί-
ηση, αλλά και η ανάγνωση ποιημάτων  του Σεφέ-

ρη, του Καβάφη, της Δημουλά, του Σαχτούρη, του 
Μπουκόφσκι.

Ως θεματολογία, η έννοια του ταξιδιού, η Ιθά-
κη (του Καβάφη) ως κλειδί, μου ασκούσε ανέκα-
θεν γοητεία. Είναι εξαιρετικά ενδιαφέρον το σχή-
μα ενός ταξιδιού και ότι από κάπου ξεκινάς, όπου 
στην πραγματικότητα θες να επιστρέψεις, αλλά 
μπορεί τελικά και να μην επιστρέψεις ποτέ γιατί 
ο στόχος του ταξιδιού να μην είναι η επιστροφή 
στον τόπο αναχώρησης ή να έχει αλλάξει… και 
όλος ο μεταφορικός λόγος γύρω από το ταξίδι. 

Διαβάζουν σήμερα οι Έλληνες ποίηση?
 Πιστεύω πως γενικότερα δεν διαβάζουν οι 

άνθρωποι, όπως άλλωστε μαρτυρούν τα στατιστι-
κά στοιχεία των δέκα τελευταίων ετών στην Ελλά-
δα. Πιστεύω, όμως, ότι ‘ακούνε ποίηση’ και εννοώ 
την μελοποιημένη ποίηση, αλλά και την ραπ και 
χιπ χοπ σκηνή που έχουν πολλά δυνατά ποιητικά 
στοιχεία.

Τι συμβολίζει για εσάς η ποίηση;
Συμβολίζει το να μπορείς να είσαι άνθρωπος 

έστω για λίγο. 
Συμβολίζει και ένα καταφύγιο και έναν τρόπο 

έκφρασης αλλά και κάτι που είναι απτό για όλους 
τους ανθρώπους. Δεν χρειάζεται, δηλαδή, να εί-
ναι ούτε ελιτίστικο, ούτε για λίγους, αλλά πρέπει 
να μπορείς εκείνες τις στιγμές που τη διαβάζεις, να 
νιώθεις καλύτερα, να είσαι εσύ ο ίδιος πιο ανθρώ-
πινος, πιο εντάξει.

 
Υπάρχει κάποιος συγκεκριμένος στίχος ή 
ποίημα που θα μπορούσατε να πείτε ότι έχει 
σημαδέψει τη ζωή σας;

Η Ιθάκη του Καβάφη, ο Κάβο-Γάτα του Σεφέ-
ρη και ένας στίχος από ένα ποίημα της μητέρας 
μου, του 1995, “Τόσο ανυποψίαστοι τα καλοκαί-
ρια μπρος στη σκληρότητα του Χειμώνα που ακο-
λουθεί!”.

Αν έπρεπε να διαλέξετε ένα ποίημα από τη 
συλλογή σας ποιο θα ήταν αυτό και γιατί;

Επειδή έρχεται καλοκαίρι και τα ατελείωτα κα-
λοκαίρια στην Ελλάδα είναι ένα από τα βασικά 
‘σχήματα’ της ποιητικής μου συλλογής, θα επέλε-
γα την ‘Προφητεία’ που περιγράφει για μένα κινη-
ματογραφικά σκηνές από ένα ιδανικό καλοκαίρι.

Πόσες από αυτές έχετε ζήσει;
Πάρα πολλές… ατελείωτες

Βερολίνο ή Θεσσαλονίκη
Βερολίνο. Οι περισσότεροι άνθρωποί μου 

βρίσκονται πλέον εκεί. Έχω, όμως, διαμορφώσει 
τη ζωή μου με τέτοιο τρόπο, ώστε να περνάω πολύ 
καιρό στη Θεσσαλονίκη, ενώ ζω στο Βερολίνο. 

Και πιστεύω ότι όσο περνάει ο καιρός αυτό το 
μοντέλο των ανθρώπων που ζουν έτσι, ταξιδεύ-
οντας, κινούμενοι από χώρα σε χώρα ή και μέσα 
στην ίδια χώρα, θα συνεχίσει να μεγαλώνει.

Έχετε σκεφτεί την επόμενή σας καλλιτεχνι-
κή στάση;

Το επόμενο μου έργο θα ήθελα να είναι μια 
συλλογή διηγημάτων.

Μπάμπης Καρπουχτσής
‘Βράδυ, σκέψεις, Βερολίνο’
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Μια ενδιαφέρουσα συζήτηση περί ποίησης, έρωτα, αποχωρισμού, μετανάστευσης, νοσταλγίας και άλλων… δεινών 
με τον συνδημότη μας Δρ. Μπάμπη Καρπουχτσή, με αφορμή την έκδοση της πρώτης του ποιητικής συλλογής

Η θεραπευτική 
δύναμη της Τέχνης 
μπορεί να λειτουργήσει 
καταλυτικά 
για τις πληγές μας
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Παρατάξεις

Η
μέρα ορόσημο για τη χώρα μας η 
24η Ιουλίου, καθώς σηματοδοτεί 
την Αποκατάσταση της Δημοκρα-
τίας, και η οποία εορτάζεται από το 

1974 έως και σήμερα. Ήταν η μέρα που οι επί-
ορκοι συνταγματάρχες των Αθηνών, μετά την 
προδοσία και τη τραγωδία της Κύπρου, που 
συντελέστηκε με την εισβολή των τουρκικών 
στρατευμάτων στη Μεγαλόνησο τέσσερις 
ημέρες νωρίτερα (20 Ιουλίου 1974, «Αττίλας 
Ι), αναγκάστηκαν να παραδώσουν την ηγεσία 
του κράτους στους πολιτικούς, για να ορκιστεί 
κυβέρνηση  «Εθνικής Ενότητας» υπό τον Κων-
σταντίνο Καραμανλή.

Η φετινή 50η επέτειος της Αποκατάστασης 
της Δημοκρατίας, 50 χρόνια μετά την πτώση 
της χούντας των συνταγματαρχών και του τυ-
ραννικού δικτατορικού καθεστώτος, με όλα 
όσα δεινά επισυσσώρευσαν στη χώρα μας 
κατά τα πέτρινα χρόνια της βίας, των δολοφο-
νικών διώξεων των αγωνιστών της Ελευθερίας 
και της Δημοκρατίας, καθώς και της καταπά-
τησης κάθε ανθρώπινου δικαιώματος, δυστυ-
χώς φέτος τιμήθηκε με φόντο τη συμπλήρωση 
50 χρόνων από την τουρκική εισβολή στην 
Κύπρο και τη συνέχιση της στρατιωτικής κατο-
χής σχεδόν του 40% των εδαφών της. Κι αυτό 
συμβαίνει ενώ η Κύπρος είναι ισότιμο κράτος-
μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης και ως τέτοιο 
βρίσκεται υπό κατοχή, κάτι που αποτελεί στίγ-
μα ντροπής για όλη την παγκόσμια και διεθνή 
τάξη και νομιμότητα!

Πενήντα χρόνια, λοιπόν, Δημοκρατίας στη 
χώρα μας! Κάνοντας τον απολογισμό αυτής 
της περιόδου, θα πρέπει να ομολογήσουμε 
ότι πολλά θετικά συντελέστηκαν στη διάρκεια 
του μισού αυτού αιώνα, όπως επίσης και πολ-
λά αρνητικά. Βέβαια, είναι ένας πλατύς ιστορι-
κός και πολιτικός διάλογος που δεν ολοκλη-
ρώνεται τόσο εύκολα και γρήγορα, και μέσα σ’ 
αυτόν οι συμφωνίες θα βαδίζουν αντάμα με 
τις διαφωνίες.

Μία, όμως, διαπίστωση παραμένει γενικά 
αποδεκτή και τυγχάνει της πλήρους αποδοχής 
και συμφωνίας: ένας από τους βασικούς -εάν 
όχι ο βασικότερος- πυρήνες της Δημοκρατί-
ας και του δημοκρατικού πολιτεύματος είναι 
η Τοπική Αυτοδιοίκηση, κυρίως του Πρώτου 
Βαθμού. Δεν θα πρόκειται για υπερβολή να 
υποστηρίξει κανείς ότι η Τοπική Αυτοδιοίκηση 
είναι η καρδιά της Δημοκρατίας, καθώς σ’ αυ-

τόν τον βαθμό εκφράζονται πλήρως οι αρχές 
της εγγύτητας και της επικουρικότητας. Είναι 
ο πιο άμεσος, πιο κοντινός βαθμός επαφής 
των πολιτών με αυτό που έχει επικρατήσει ως 
πολιτικό σύστημα διακυβέρνησης, ως πρώτη 
αντιληπτή μορφή συστήματος εξουσίας, στην 
οποία οι πολίτες προστρέχουν καθημερινά για 
όλα τα θέματα της καθημερινότητάς τους, από 
τα πλέον σοβαρά έως και τα λιγότερο σοβαρά. 
Είναι ο πρώτος βαθμός από τον οποίο εξαρ-
τάται η ποιότητα ζωής των ανθρώπων και της 
κοινωνικής και οικονομικής τους ανάπτυξης.

Μέσα σ’ αυτή τη μεγάλη, αλλά όσο και μι-
κρή, χρονική περίοδο των 50 χρόνων, μέσα 
σ’ αυτόν τον πυκνό πολιτικό χρόνο, η Πρω-
τοβάθμια Τοπική Αυτοδιοίκηση μπορεί να 
καυχάται για πολλές κατακτήσεις, οι οποίες, 
όμως, υστερούν έναντι του ευρωπαϊκού κε-
κτημένου και έναντι των διαρκώς αυξανόμε-
νων αναγκών των πολιτών. Δεν αρκεί πλέον 
που οι δήμοι άφησαν πίσω τους το ρόλο του 
«τοπικού κομματαρχικού μηχανισμού» για 
να εξελιχθούν σε αυτόνομες και ανεξάρτητες 
οντότητες-παράγοντες κοινωνικής ανάπτυξης, 
τις οποίες, όμως, οντότητες η κεντρική εξουσία 
με κάθε τρόπο προσπαθεί να χειραγωγήσει 
και να υποβαθμίσει.

Τ.Α.: ΠΕΤΥΧΕ ΠΟΛΛΑ, 
ΜΠΟΡΕΙ ΚΑΙ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ…

Ναι, η Τοπική Αυτοδιοίκηση μέσα σε αυτήν 
την πολιτικά μεστή περίοδο, χάρις στους αγώ-
νες και τις συντεταγμένες διεκδικήσεις της δια 
των συλλογικών της Οργάνων, πέτυχε πολλά, 
αλλά της αξίζουν ακόμα πολλά περισσότερα. 

Αναστοχαζόμενοι την περίοδο από την 
Αποκατάσταση της Δημοκρατίας έως και σή-
μερα, και εμβαθύνοντας πολιτικά στην έννοια 
της Δημοκρατίας, δεν έχουμε παρά να συμ-
φωνήσουμε, ανεξαρτήτως της αφετηρίας ενός 
εκάστου αυτοδιοικητικού ή πολιτικού προσώ-
που, ότι:

Δεν νοείται πλατιά Δημοκρατία χωρίς ισχυ-
ρούς δήμους σε πόρους και αρμοδιότητες,

Δεν μπορεί η Δημοκρατία να αισθάνεται 
ασφαλής και μη κινδυνεύουσα από μύριους 
όσους κινδύνους και νεοφυείς απειλές, όταν 
ένας βασικός πυρήνας-πυλώνας της, που είναι 
οι δήμοι, είναι αποδυναμωμένος,

Δεν μπορούμε να μιλάμε για εμβάθυν-
ση και διεύρυνση της Δημοκρατίας, κάτι για 

το οποίο όλοι συμφωνούμε, όταν η εκάστοτε 
κυβέρνηση επιφέρει τον οικονομικό και θε-
σμικό στραγγαλισμό των δήμων, αντί να τους 
ενισχύει οικονομικά και θεσμικά με την πα-
ραχώρηση αρμοδιοτήτων προς όφελος των 
πολιτών.

Στον δήμο μας, στον δήμο Νεάπολης-
Συκεών, απαρέγκλιτα συνεπείς στις αρχές, στις 
ιδέες, στις αξίες και στα οράματά μας, πετύχα-
με τόσα πολλά σε πολλούς τομείς που τα θε-
τικά αποτυπώματά τους είναι αντιληπτά τόσο 
στην τοπική κοινωνία όσο και στη γενική κυ-
βέρνηση. Μία ελάχιστη χαρακτηριστική περί-
πτωση είναι το δίκτυο των Δημοτικών Ιατρείων 
που συνεχίζουν ακάθεκτα να πολλαπλασιά-
ζουν τις παρεχόμενες υπηρεσίες τους προς 
όφελος των ανθρώπων αλλά και της εθνικής 
οικονομίας. Έτσι, για παράδειγμα, μπορούμε 
να μιλάμε για έναν ακόμη πλούσιο απολογι-
σμό (1.1-30.6.2024), σύμφωνα με τον οποίο 
από τα Δημοτικά Ιατρεία Νεάπολης-Συκεών 
πραγματοποιήθηκαν 153.044 ιατρικές πρά-
ξεις (υπηρεσίες και παροχές) συνολικής αξίας 
2.307.856,90 ευρώ. 

Στην περίπτωση που δεν θα υφίσταντο αυ-
τές οι δομές και οι υπηρεσίες, τότε είναι βέβαιο 
ότι και οι πολίτες θα ταλαιπωρούνταν αφάντα-
στα, όπως άλλωστε το βλέπουμε στα Εξωτερι-
κά Ιατρεία των Νοσοκομείων, και το Ε.Σ.Υ., που 
είναι στα όρια της αντοχής του, θα επιβαρυνό-
ταν επιπλέον και ο κρατικός προϋπολογισμός 
θα επιβαρυνόταν με επιπλέον περίπου 2,5 
εκατ. ευρώ. Είναι το κλασικό παράδειγμα που 
δείχνει τον μονόδρομο που οι κυβερνήσεις 
πρέπει επιτέλους κάποτε να διαβούν μεταφέ-
ροντας την αρμοδιότητα της πρωτοβάθμιας 
φροντίδας υγείας στους δήμους.  

Έτσι, λοιπόν, εάν θέλουμε να μιλάμε για 
εμβάθυνση, διεύρυνση και περαιτέρω στερέ-
ωση της Δημοκρατίας στη χώρα μας, οι εκά-
στοτε κυβερνώντες δεν έχουν παρά να στρέ-
ψουν την προσοχή τους στην Πρωτοβάθμια 
Τοπική Αυτοδιοίκηση. Στον πυρήνα αυτής, 
όπως και στον πυρήνα της Δημοκρατίας, βρί-
σκεται ο άνθρωπος. Αυτόν που όλοι θέλουμε 
να υπηρετούμε… Μέσα σε ένα τέτοιο σύστη-
μα μπορεί ο πολίτης να νιώθει ελεύθερος και 
ακηδεμόνευτος, απελευθερωμένος από την 
οποιαδήποτε «υποταγή» και «εξάρτησή» του 
από κεντρικούς κομματικούς και κυβερνώντες 
μηχανισμούς.

Η εμβάθυνση της Δημοκρατίας περνά 
από την ισχυρή Τοπική Αυτοδιοίκηση
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ΔΗΜΟΣ ΚΑΛΑΜΑΡΙΑΣ

  Ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών 
Σίμος Δανιηλίδης χαιρετίζει τη μάχη 
που δίνει ο δήμος και η δήμαρχος 
Καλαμαριάς Χρύσα Αράπογλου για τη 
μείωση του συντελεστή δόμησης στη 
μαρίνα Αρετσούς στο 0,1    Σύμφωνα 
με τον ίδιο «το παράδειγμα πρέπει να 
ακολουθήσει και η ΔΕΘ που αφορά το 
πυκνοδομημένο κέντρο της Θεσσαλο-
νίκης με το λιγότερο πράσινο σε όλη 
την Ευρώπη»

Ο 
αγώνας για τη μείωση του συντελεστή δό-

μησης στη μαρίνα Αρετσούς συνεχίζεται 

από το δήμο Καλαμαριάς και τη δήμαρχο 

Χρύσα Αράπογλου. Δίπλα στη δημοτική αρχή στέκεται 

αυτή τη φορά και η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας 

που στηρίζει τη θέση του δήμου για περαιτέρω μείωση 

του συντελεστή δόμησης στη μαρίνα ώστε αυτός να 

φτάσει στο 0,1.

Όπως έχει ήδη γίνει γνωστό, το ΤΑΙΠΕΔ και η κυ-

βέρνηση θεωρούν ικανοποιητικό τον ισχύοντα σήμε-

ρα συντελεστή δόμησης 0,2 αφού είναι στο μισό του 

ισχύοντος έως τον Ιούλιο του 1993 (0,4). 

Όμως, ο δήμος Καλαμαριάς ο οποίος είχε διαφω-

νήσει ήδη από το 2020 με την Στρατηγική Μελέτη Πε-

ριβαλλοντικών Επιπτώσεων και αφού ήδη ακυρώθηκε 

ένας διαγωνισμός για την αξιοποίησης της μαρίνας 

και κατατέθηκε αίτηση ακύρωσης του Προεδρικού Δι-

ατάγματος που ενέκρινε το σχετικό master plan, ζητά 

έχοντας πλέον στο πλευρό του την Περιφέρεια Κεντρι-

κής Μακεδονίας να μειωθεί στο μισό ο συντελεστής 

δόμησης (0,1).

Όπως προκύπτει, δήμος Καλαμαριάς και Περιφέ-

ρεια Κ.Μ έχουν πλέον κοινή αντίληψη σχετικά με την 

αξιοποίηση του δημόσιου χώρου υπέρ των πολιτών 

με περισσότερο πράσινο και όχι με όρους Real Estate.

Σε αυτό ακριβώς το σημείο εστιάζει ο δήμαρχος 

Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης ο οποίος επιση-

μαίνει πως η Περιφέρεια Κ. Μακεδονίας πολύ ορθά 

πράττει και στηρίζει τον δήμο Καλαμαριάς για την αξι-

οποίηση της μαρίνας Αρετσούς αλλά ακριβώς την ίδια 

ή και μεγαλύτερη ευαισθησία θα πρέπει να δείξει για 

τη ΔΕΘ η οποία βρίσκεται στο πυκνοδομημένο κέντρο 

της Θεσσαλονίκης με τις υψηλές τιμές καρκινογόνων 

αιωρούμενων μικροσωματιδίων και αναλογία πρασί-

νου λιγότερο από 2 τ.μ. ανά κάτοικο, μία από τις χαμη-

λότερες στην Ευρώπη!

«Η ίδια η Περιφέρεια που θέλει συντελεστή δόμη-

σης 0,1 για την Καλαμαριά έχει εγκρίνει συντελεστή έξι 

φορές μεγαλύτερο (!), δηλαδή 0,6 για τη ΔΕΘ συμφω-

νώντας με τα σχέδια κυβέρνησης και ΤΑΙΠΕΔ για τη 

δήθεν αξιοποίησή της και βάζοντας στο περιθώριο 

την επιταγή φορέων και πολιτών για τη δημιουργία 

ενός μεγάλου πράσινου Μητροπολιτικού Πάρκου στο 

κέντρο της πόλης με την παράλληλη μεταφορά του εκ-

θεσιακού και συνεδριακού φορέα στη Σίνδο. Η λύση 

αυτή έχει προκριθεί άλλωστε από τη δεκαετία του 2010 

και από τότε απέσπασε τη στήριξη σχεδόν του συνό-

λου των φορέων της πόλης. 

Το ΤΑΙΠΕΔ όμως, υλοποιώντας στην ουσία τον 

κυβερνητικό σχεδιασμό για «αξιοποίηση» του χώρου 

όπου σήμερα βρίσκεται η ΔΕΘ με σύμβαση παραχώ-

ρησης 35 ετών με τη σύμπραξη ιδιωτικού και δημοσί-

ου τομέα και καθαρούς όρους Real Estate δεν αφήνει 

καμία ελπίδα για τη δημιουργία πνεύμονα πρασίνου 

στο κέντρο της πόλης και την παράλληλη ανάπτυξη 

της παραμελημένης δυτικής πλευράς της με τη δημι-

ουργία εκθεσιακού και συνεδριακού φορέα στην Σίν-

δο».

Καταλήγοντας στην πρότασή του ο δήμαρχος Νε-

άπολης-Συκεών υπογραμμίζει την ανάγκη άμεσης κι-

νητοποίησης τόσο σε κυβερνητικό όσο και σε επίπεδο 

φορέων της πόλης (δήμοι, ΤΕΕ/ΤΚΜ, Περιφέρεια ΚΜ) 

ώστε να προχωρήσουν άμεσα οι ενέργειες μεταφοράς 

της ΔΕΘ στη Σίνδο παράλληλα με τη λήψη μέτρων για 

την προστασία των διατηρητέων κτιρίων που βρίσκο-

νται στον χώρο.

Δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών: 
H μείωση του συντελεστή δόμησης στη μαρίνα Καλαμαριάς

δείχνει το δρόμο σε κυβέρνηση και ΤΑΙΠΕΔ για τη ΔΕΘ 
που αφορά ολόκληρη τη Θεσσαλονίκη
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Ακολουθείστε μας  στο instagram https://www.instagram.com/lasy.neapolis.sykeon
και στο facebook https://www.facebook.com/las.neapolis.sykeon

Επισκεφτείτε το blog της «Λαϊκής Συσπείρωσης»: https://laikisispirosisikeon.blogspot.com/
Για επικοινωνία: la.sysp.neap.syk@gmail.com
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https://ipolialliws.home.blog

Η ΠΟΛΗ ΑΛΛΙΩΣ για το δικαίωμα στην στέγη!
Με την εγκύκλιο του υπουργείου Εργασίας, η εργοδοσία μπορεί να επιβάλλει 

6ήμερη εργασία με τη δικαιολογία του αυξημένου φόρτου εργασίας. 
Ταυτόχρονα, με την επέκταση της εφαρμογής της ψηφιακής κάρτας σε μια σειρά 

κλάδους μεταξύ των οποίων βιομηχανικούς και το εμπόριο, δίνεται δώρο μία ώρα 
απλήρωτης εργασίας στους βιομηχάνους, ενώ ο εργαζόμενος που θα δουλεύει απλή-
ρωτος εκτός ωραρίου θα κινδυνεύει να τιμωρηθεί και πειθαρχικά!

Με άλλα λόγια, ένας εργαζόμενος που δουλεύει στη ΒΙΠΕ της Σίνδου 8ωρος θα 
μπορεί να δουλεύει απλήρωτα: 1 ώρα για την προετοιμασία ανάληψης εργασίας + 
½ ώρα αφού το διάλειμμα βγαίνει εκτός ωραρίου + τουλάχιστον άλλη 1 ώρα γιατί 
«ξέχασε» να χτυπήσει κάρτα= 2 ½ ώρες την ημέρα. Και αυτό χωρίς να μετριούνται οι 
περίπου 2 ώρες την ημέρα που χάνονται λόγω του Flyover στους δρόμους!

Αντίστοιχα, οι εργαζόμενοι στα εμπορικά τις περιόδους γιορτών, εκπτώσεων ή 
τουρισμού θα μετατρέπονται από 5ήμεροι σε 6ήμεροι! Και αυτό χωρίς να μετράμε τις 
32 Κυριακές που μπορεί να χρειαστεί να δουλέψουν στο ιστορικό κέντρο της Θεσσα-
λονίκης και σε όλη τη Χαλκιδική!

Αυτή είναι η «ανάπτυξη» των λίγων, οι «ρεαλιστικές και σύγχρονες» συνθήκες ερ-
γασίας.

Από τη μία, οι εργαζόμενοι να δουλεύουν όπως, όποτε και με ό,τι μισθό θέλει η 
εργοδοσία, έχοντας να τα βγάλουν πέρα με την ακρίβεια, τη φοροληστεία, την Υγεία 
με τιμοκατάλογο, τα ιδιωτικά Πανεπιστήμια, το κόστος για τα πολεμικά σχέδια και τις 
ανάγκες εφοπλιστών και βιομηχάνων.

Από την άλλη, η εργοδοσία να έχει λυμένα χέρια σε σχέση με τον μισθό, τον εργά-
σιμο χρόνο και τα δικαιώματα των εργαζομένων για να αυξάνει το κέρδος της.

Έχουμε τη δύναμη να κάνουμε και αυτόν το νόμο κουρέλι όπως κάναμε με πολ-
λές διατάξεις του ν. Χατζηδάκη, όπως έχει ήδη συμβεί με τους κατασταλτικούς νόμους 
για τις διαδηλώσεις και τις απεργίες.

Η Δημοτική Αρχή προχωρά με 
αποφασιστικότητα τον αντιλαϊκό της 
σχεδιασμό για τα ΚΔΑΠ

Στην πρόσφατη συ-

νεδρίαση του δημοτικού 

συμβουλίου (Λογοδοσία 

της Δημοτικής Αρχής) , η 

Λαϊκή Συσπείρωση Νεάπο-

λης - Συκεών έθεσε το θέμα 

«Λειτουργία και αναβάθμι-

ση των δημοτικών ΚΔΑΠ». 

Η Δημοτική Αρχή, 

ανακοίνωσε:

- Δεν θα συνεχίσουν να γίνονται δεκτά δωρεάν στο 

νέο σχολικό έτους, τα παιδιά οικογενειών που ενώ πλη-

ρούν τα εισοδηματικά κριτήρια και έχουν πλήρη φάκελο 

αλλά δεν έχουν λάβει voucher. Αφορά χιλιάδες οικογένει-

ες που θα μείνουν εκτός ΚΔΑΠ.

- Μεγάλη μείωση του προσωπικού των ΚΔΑΠ, μείωση 

ωρών εργασίας, περιορισμός τμημάτων.

-Τεράστιες αυξήσεις στις συνδρομές που θα φτάνουν 

μέχρι και 75%.

Εμείς σαν Λαϊκή Συσπείρωση Νεάπολης - Συκεών θα 

συνεχίσουμε να στηρίζουμε στην πράξη τα δίκαια αιτήμα-

τα των πολιτών, για δωρεάν πρόσβαση στον αθλητισμό, 

στον πολιτισμό και σε οποιαδήποτε κοινωφελή υπηρεσία.

Καλούμε τους συνδημότες μας σε ετοιμότητα, ώστε 

με τη δική τους αγωνιστική παρουσία να επιβάλουν τη 

δωρεάν χρήση όλων των δημοτικών χώρων, αθλητικών 

και πολιτιστικών τμημάτων όπως και παιδικών-βρεφικών 

σταθμών.

Το κολυμβητήριο παραμένει 
κλειστό εις βάρος των δημοτών 
και των αθλητών του δήμου μας

Το καλοκαίρι φθάνει 

στο τέλος του και το κολυμ-

βητήριο του δήμου παρα-

μένει κλειστό, παρά τις δι-

αβεβαιώσεις της δημοτικής 

αρχής ότι θα είχε ανοίξει 

τέλη Μαΐου.  Πρόκειται για 

το μοναδικό κολυμβητήριο 

του δήμου, το οποίο εξυπη-

ρετεί δεκάδες λουόμενους 

που το χρησιμοποιούν 

τόσο για άθληση όσο και 

ως διέξοδο από τις υψηλές 

θερμοκρασίες.

Υπενθυμίζεται ότι στον χώρο εκτελούνται εργασίες ενερ-

γειακής αναβάθμισης της πισίνας που έπρεπε να έχουν ολο-

κληρωθεί μέχρι τις αρχές Μαΐου.

Οι δημοτικοί σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης έχουν 

από τον Μάϊο θέσει επανειλημμένα στο δημοτικό συμβούλιο 

ερωτήσεις για το πότε θα επαναλειτουργήσει το κολυμβητή-

ριο, με την δημοτική αρχή να «διαβεβαιώνει» κάθε φορά ότι 

είναι ζήτημα ημερών.

Επιβεβαιώνεται ξανά, ότι αναγκαία έργα που απαιτούν 

γενναία χρηματοδότηση και δεν κερδίζουν από αυτά οι επι-

χειρηματικοί όμιλοι, προχωρούν με μεγάλες καθυστερήσεις.

Απαιτούμε την άμεση επίσπευση όλων των απαραίτητων 

εργασιών, ώστε να επαναλειτουργήσει άμεσα το δημοτικό κο-

λυμβητήριο.

Για τα αποτελέσματα των Πανελ-
λαδικών εξετάσεων και τις Βάσεις 
Εισαγωγής στα Πανεπιστήμια

Συγχαρητήρια σε όλους και όλες, όποιο κι αν 
είναι το αποτέλεσμα που καταγράφηκε στην ανα-
κοίνωση των βάσεων.

Άλλωστε, η προσπάθεια που κάνατε όλα αυτά 
τα χρόνια, μέσα στο σημερινό εκπαιδευτικό σύστη-
μα, με τα προβλήματα και τα αδιέξοδά του, με τους 
αμέτρητους κόφτες, όπως αυτός της Ελάχιστης Βά-
σης Εισαγωγής (ΕΒΕ), που αφήνει χιλιάδες εκτός ΑΕΙ 
κάθε χρόνο, δεν «μετριέται» μονοσήμαντα με μια 
«αποτυχία» ή «επιτυχία».

Το μέλλον ενός ανθρώπου κρίνεται από πολλά 
περισσότερα και κυρίως από το αν ο καθένας και η 
καθεμία με την αποφασιστική σκέψη, θέληση, στά-
ση και δράση πάρουμε τη ζωή στα χέρια μας.

Είναι στο χέρι μας να γίνουμε πρωταγωνιστές 
στον συλλογικό αγώνα για να κατακτήσουμε τα δικαι-
ώματά μας, τη ζωή που μας αξίζει, κόντρα στο σημε-
ρινό σύστημα της εκμετάλλευσης που μας τη στερεί.

Για να γίνουν τα όνειρά μας, τα «θέλω» μας και 
οι στόχοι μας πραγματικότητα.

Για σύγχρονους όρους μόρφωσης, εργασίας 
και ζωής, όπου κι αν βρεθεί ο καθένας, είτε σε ένα 
πανεπιστημιακό ίδρυμα είτε σε μια σχολή κατάρτι-
σης είτε στην εργασία είτε σε μια ακόμα προσπά-
θεια. Θα βρεθούμε μαζί σε αυτόν τον αγώνα!

Ψηφιακή κάρτα και 6ήμερη δουλειά... Ώρα δεν χαρίζουμε στα αφεντικά!

Οι δημοτικοί σύμβουλοι της ΠΟΛΗΣ ΑΛΛΙΩΣ κατέθεσαν ερώτηση στο δημοτικό συμ-
βούλιο Νεάπολης – Συκεών και προκάλεσαν για πρώτη φορά συζήτηση για το τρο-
μακτικό πρόβλημα της στέγης και των ενοικίων. 

 Πραγματικός βραχνάς έχει γίνει η αναζήτηση στέγης για ενοικίαση στη περιοχή 
του δήμου μας  με το ίδιο πρόβλημα να  υπάρχει και σε όλη την Θεσσαλονίκη. Το 
πρόβλημα της στέγης γίνεται ήδη ένα από τα βασικότερα προβλήματα επιβίωσης Τα 
διαθέσιμα διαμερίσματα είναι ελάχιστα, σπάνια κατάλληλα για αξιοπρεπή διαβίωση 
ενώ τα νοίκια είναι πανάκριβα (έχουν αυξηθεί πάνω από 40% τη τελευταία διετία) και 
απλησίαστα για εργαζόμενους, συνταξιούχους και μικροεπαγγελματίες. Τα έξοδα 
ενοικίασης σε συνδυασμό με τα υπέρογκα τιμολόγια ηλεκτροδότησης, θέρμανσης, 
ύδρευσης, τηλεφώνου κλπ. υπερβαίνουν κατά πολύ τον κατώτερο μισθό ενός εργα-
ζόμενου που …αυξήθηκε στα 709 ευρώ καθαρά. Το κόστος στέγασης είναι το μεγα-
λύτερο στην Ε.Ε και υπερβαίνει το 40% του μέσου μισθού,ο οποίος είναι ο χαμηλότε-
ρος στην Ε.Ε.

 Από την άλλη χιλιάδες μικροϊδιοκτήτες που απέκτησαν με δάνεια μια κατοικία, αδυ-
νατούν να τα εξυπηρετήσουν λόγω της τρομακτικής μείωσης των εισοδημάτων, της 
αύξησης των επιτοκίων και της αχαλίνωτης ακρίβειας. Έτσι κινδυνεύουν να χάσουν 
τα σπίτια τους από τους πλειστηριασμούς και τις εξώσεις και να βρεθούν στον δρόμο 
από τα κοράκια των τραπεζών και των funds ! 

 Οι αιτίες  πολλές:
 Στα μνημονιακά χρόνια εκατομμύρια άνθρωποι γίνανε πολύ φτωχότεροι και αδυ-

νατούσαν να εξυπηρετήσουν τα δάνειά τους ,ενώ και τα φορολογικά βάρη της ιδιο-
κατοίκησης -το γνωστό «χαράτσι» που μετέπειτα ονομάστηκε ΕΝΦΙΑ- πολλαπλασιά-
στηκαν. 

 Ο Οργανισμός Εργατικής Κατοικίας καταργήθηκε, οι φοιτητικές εστίες έχουν απαξι-
ωθεί  και φιλοξενούν ένα ελάχιστο τμήμα του φοιτητικού πληθυσμού. Έτσι το ποσο-
στό ιδιοκατοίκησης, το ποσοστό δηλαδή των ανθρώπων που έχει την τύχη να έχει 
δικό του σπίτι, έπεσε ήδη από το 80% στο 64%!

 Η κατάργηση από τις μνημονιακές κυβερνήσεις της όποιας προστασίας της πρώ-
της κατοικίας προσέφερε ο νόμος Κατσέλη, θα πολλαπλασιάσει τους πλειστηρια-
σμούς και τις εξώσεις με αποτέλεσμα  το ποσοστό ιδιοκατοίκησης να κατέβει κάτω  
από τον αντίστοιχο ευρωπαϊκό μέσο όρο, ο οποίος βρίσκεται κοντά στο 50% και τα 
επόμενα χρόνια αναμένεται να φτάσει το 40%! Τα διάφορα προγράμματα- όπως « Το 
σπίτι μου»- αφορούν ελάχιστους ωφελούμενους και είναι «σταγόνα στον ωκεανό», 
ενώ  το πρόβλημα είναι έντονο στα νέα ζευγάρια και συμβάλλει στην υπογεννητικό-
τητα. Είναι χαρακτηριστικό ότι το 70% των νέων κάτω από 35 χρονών μένει ακόμη με 
τους γονείς!

 Η βαριά φορολόγηση και της μικρής ακίνητης ιδιοκτησίας που ξεκίνησε την περί-
οδο των μνημονίων, σε συνδυασμό με την αδυναμία πληρωμής των δανείων από 
τους δανειολήπτες , οδήγησε σε ένα είδος «αποεπένδυσης» των μικροϊδιοκτητών στα 
ακίνητά τους, με αποτέλεσμα πάρα πολλά απ’ αυτά να είναι πλέον λιγότερο ή περισ-
σότερο εγκαταλελειμμένα και συνεπώς εκτός προσφοράς. 

 Η αλλαγή του χαρακτήρα της πόλης από παραγωγική σε τουριστική και η κυριαρ-
χία  του μαζικού τουρισμού, συντελέστηκε εις βάρος των αναγκών των ίδιων των 
κατοίκων της. Στα πλαίσια αυτά εισβάλει και η βραχυχρόνια μίσθωση, δηλαδή το 
Airbnb, που διώχνει τους κατοίκους του κέντρου και προς τις περιοχές του δήμου μας 
και  τελευταία «σκάει μύτη» και στις γειτονιές μας. Μια ιδέα, η οποία, ενώ στην αφετη-
ρία της υποτίθεται ότι θα εξασφάλιζε στους επισκέπτες το δικαίωμα σε φτηνές διακο-
πές και στους μικρούς ιδιοκτήτες ένα επιπλέον μικρό εισόδημα, έχει μετατραπεί σταδι-
ακά σε ένα μηχανισμό  έξωσης και εκμετάλλευσης των ενοικιαστών.

 Ανάλογα φαινόμενα συμβαίνουν σε πολλές πόλεις της Ευρώπης, όπου αναπτύσ-
σονται συνεχώς κινήματα για το δικαίωμα στην στέγη και οι δημοτικές αρχές αρχί-
ζουν να απασχολούνται πιο σοβαρά με το πρόβλημα. Σε ορισμένες περιπτώσεις μά-
λιστα η οξύτητα του προβλήματος είναι τόσο μεγάλη ώστε να κρίνει ακόμη και το 
αποτέλεσμα των δημοτικών εκλογών. 
Απέναντι σ αυτή την κατάσταση οι κοινωνικές συλλογικότητες της πόλεις και οι δημο-

τικές αρχές επιβάλλεται άμεσα να διεκδικήσουμε μαζικά και αγωνιστικά :
  Κατοικία  που δεν πρέπει να είναι εμπόρευμα αλλά δικαίωμα. Δικαίωμα σε αξιο-

πρεπή κατοικία αλλά και σε έναν ποιοτικό δημόσιο χώρο που θα την περιβάλλει. 
  Μείωση των λογαριασμών ηλεκτροδότησης και θέρμανσης, των οποίων η ακρί-

βεια οφείλεται στις ιδιωτικοποιήσεις  και στις  μνημονιακές φορολογικές πολιτικές, ως 
προϋπόθεση  της μείωσης του υψηλού κόστους της κατοίκησης.

  Επανίδρυση του Οργανισμού Εργατικής Κατοικίας που καταργήθηκε λόγω μνη-
μονίων το 2010 για εκτεταμένο δημόσιο πρόγραμμα κοινωνικής- λαϊκής κατοικίας. Η 
παροχή κατοικίας από το κράτος σε όσους και όσες την έχουν ανάγκη και σε τιμές που 
δεν καθορίζονται από τις διακυμάνσεις της προσφοράς και της ζήτησης στην κτημα-
ταγορά.

  Φοιτητικές εστίες και μέριμνα για τους χιλιάδες φοιτητές της πόλης.
  Μείωση και πάγωμα ενοικίων. Προστασία των δικαιωμάτων των ενοικιαστών, οι 

οποίοι  ίδρυσαν ήδη σωματείο στην Θεσσαλονίκη,
  Οριοθέτηση των τουριστικών χρήσεων  (μείωση και έλεγχος του Airbnb) ώστε να 

μην περιορίζουν και εκτοπίζουν την κατοικία.
  Κατάργηση της golden visa.
  Κατάργηση του ΕΝΦΙΑ
  Προστασία λαϊκής κατοικίας, ενάντια σε πλειστηριασμούς και εξώσεις. Ακατάσχετο 

της λαϊκής κατοικίας και περιουσίας.
  Διαγραφή των χρεών λαϊκών νοικοκυριών σε τράπεζες , funds κράτος, δήμους 

ταμεία..
  Δημόσια επιδότηση, κίνητρα και διευκολύνσεις για την συντήρηση ανανέωση του 

κτιριακού δυναμικού και σπιτιών εκτός προσφοράς υπό τον όρο ότι τα εν λόγω ακί-
νητα θα κατευθυνθούν μαζικά σε μακροχρόνιες ενοικιάσεις με προσιτές τιμές  για 
κοινωνικές κατηγορίες που το έχουν ανάγκη.

  Μέτρα για την μείωση του φαινομένου της αστικοποίησης με ισόρροπη ανάπτυξη 
της χώρας.. 

  Αυξήσεις σε μισθούς (κατώτατος μισθός 1.200 ευρώ καθαρά), , συντάξεις , επιδό-
ματα ανεργίας ,επιστροφή 13ου και 14ου μισθού. 

  Ανατροπή των ιδιωτικοποιήσεων και αποκλειστικά δημόσια κοινωνικά αγαθά σε 
παιδεία, υγεία, πρόνοια  , ενέργεια, νερό, συγκοινωνίες, τηλεπικοινωνίες , internet  .

  Κατάργηση χρηματιστηρίου Ενέργειας, ρεύμα φτηνό για το λαό από ενιαίο απο-
κλειστικά δημόσιο φορέα ενέργειας.
Σε ότι αφορά τον δήμο : 

  Καλείται να διεκδικήσει αγωνιστικά μαζί με τους κατοίκους όλα τα παραπάνω. 
  Οφείλει να καταγράψει και να αξιοποιήσει για κοινωνική στέγη εγκαταλειμμένα 

κτήρια και  άδεια κτήρια που ανήκουν σε δημόσιο, εκκλησία κλπ. 
  Να συστήσει παρατηρητήριο πλειστηριασμών και εξώσεων συμπολιτών-ισσών  

μας και να παρέχει κάθε υλική, πολιτική και νομική υποστήριξη. 
Οι απαντήσεις και το ενδιαφέρον της δημοτικής αρχής για το ζήτημα αυτό δεν εμπνέ-
ουν καμιά αισιοδοξία και οι δράσεις της περιορίζονται σε ελάχιστα ημίμετρα. Αυτό 
απορρέει από την διαχειριστική και αγοραία λογική που την διακρίνει. 
Απαιτείται ένα μαχητικό κίνημα των κατοίκων, αντίστοιχο εκείνου που έδωσε με επι-
τυχία την μάχη κατά των πλειστηριασμών στα μνημονιακά χρόνια, για την διεκδίκη-
ση του δικαιώματος σε αξιοπρεπή στέγη.
Η ΠΟΛΗ ΑΛΛΙΩΣ θα δώσει όλες της τις δυνάμεις προς την κατεύθυνση αυτή.

Από πρόσφατη κινητοποίηση σωματείων στο υπουργείο Μακεδονίας-Θράκης
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Γράφει ο:
Κωνσταντίνος Νίγδελης
Συγγραφέας, ερευνητήςΣελίδες

Ιστορίας
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Ναός με εξέχουσα θέση ανάμεσα τόσο στα μνημεία του 
Πόντου, όσο και στα βυζαντινά μνημεία ευρύτερα… Μια δη-
μιουργία σαφώς συνυφασμένη από την ίδρυσή της, με την 
τοπική αυτοκρατορική δυναστεία των Κομνηνών. 

Ναοδομικά στοιχεία
 Είναι χτισμένος έξω από τα τείχη της Τραπεζούντας… 
 Είναι σύνθετος, σταυροειδής, εγγεγραμμένος με τρού-

λο… Με κάτοψη, αλλά με εξωτερική μορφή που έχει τη μορφή 
σταυρού χάρη στις εξέχουσες βόρειες και νότιες βεράντες.

 Η κατασκευή έχει μήκος 22 μέτρα, πλάτος 11,6 μέτρα και 
ύψος 12,7 μέτρα.

 Διαθέτει: νάρθηκα και τρία εντυπωσιακά πρόπυλα, απο-
τελεί δε το κέντρο ενός ευρύτερου οχυρωμένου οικοδομικού 
συγκροτήματος.

 Η εκκλησία της Αγίας Σοφίας είναι ένα σημαντικό παρά-
δειγμα της ύστερης βυζαντινής αρχιτεκτονικής, που χαρα-
κτηρίζεται από έναν υψηλό κεντρικό θόλο...και τέσσερις με-
γάλες καμάρες στηλών που υποστηρίζουν το βάρος του 
θόλου και της οροφής… κάτω δε από τον τρούλο βρίσκεται 
ένα ένα σκαλοπάτι Opus από πολύχρωμες πέτρες. 

 Ταυτόχρονα, ο τρόπος με τον οποίο συνδυάζονται τα 
επιμέρους στοιχεία της αρχιτεκτονικής διαμόρφωσης, της ζω-
γραφικής, της ψηφιδωτής και της γλυπτής διακόσμησής του 
θα μπορούσε να χαρακτηριστεί ασυνήθιστος και ίσως μονα-
δικός. 

 Κατά την διάρκεια του Α΄Π.Π. και για λίγο μετά, η πόλη 
καταλήφθηκε από τον ρωσικό στρατό και ο ναός χρησιμοποι-
ήθηκε ως προσωρινό νοσοκομείο και αποθήκη.

 Το 1960 η τουρκική κυβέρνηση αποφάσισε τη μετατρο-
πή του τεμένους σε μουσείο… μέχρι και το 2013, οπότε και 
πέρασε στην Γενική Διεύθυνση Βακουφίων και μετατράπηκε 
και πάλι σε τζαμί. 

 Πλαισιώνεται από έναν πύργο με παρεκκλήσι, καθώς και 
από κατάλοιπα μιας μικρότερης εκκλησίας, αλλά και άλλων 
κτισμάτων, κατά πάσα πιθανότητα μοναστηριακών. 

 Κοντά στον ναό υπάρχει και τετραώροφος πύργος-
καμπαναριό, τον οποίο πολλοί ταυτίζουν με παρατηρητήριο 
τοπικής σχολής αστρονόμων, επειδή στη μονή δίδασκε ο 
αστρονόμος Κωνσταντίνος Λουκίτης.  

Η Αγία Σοφία Τραπεζούντας



Γραφείο Δημοσίων Σχέσεων
Γραφείο Επικοινωνίας και ΜΜΕ
Ταμείο
Πρωτόκολλο
Δημοτολόγια - Ληξιαρχείο
Γραφείο Εσόδων
Γραφείο Κοινωνικής Πολιτικής - Συμβουλευτικός Σταθμός

Ηλεκτροφωτισμός-Μικροέργα

Προϊστάμενος

2313 329 629, 610

2313-313448, 438

Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών
Γραμματεία
Τμήμα Μελετών & Έργων
Αρχιτέκτονες
Πολιτικοί  Μηχανικοί
Τοπογράφοι
Γραφείο Προγραμματισμού και Ανάπτυξης
Γραμματεία Γραφείου Καθαριότητας

Προϊστάμενος Διοικητικών Υπηρεσιών
Σχολικές Επιτροπές
Ληξίαρχος
Τμήμα Αδειοδοτήσεων Καταστημάτων
Γραφείο Παιδείας
Γραφείο Φροντίδας Αδέσποτων Ζώων
Συμβουλευτικός Σταθμός
Γραφείο Ανάπτυξης Ανθρώπινου Δυναμικού
Ανακύκλωση Ηλεκτρικών Συσκευών

Κοινωφελής Επιχείρηση Υπηρεσιών (Κ.Ε.Υ.Ν.Σ.)
Κολυμβητήριο Συκεών
Δημοτικό Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης
- Δημοτικό Ιατρείο Συκεών
- Δημοτικό Ιατρείο Νεάπολης
Δημοτική Επιχείρηση Τελετών

Διευθυντής Πολεοδομίας
Πληροφορίες, Γραμματεία, Πρωτόκολλο
Αρχείο Οικοδομικών Αδειών
Άδειες Δόμησης
Έλεγχος Κατασκευών

Κ.Ε.Π.Συκεών
Κ.Ε.Π. Νεάπολης
Κ.Ε.Π. Αγίου Παύλου
Κ.Ε..Π. Πεύκων

Γραμματεία
ΤΑΠ, Μηττρώο Αρρένων
Γραμματεία Τοπικού Συμβουλίου Πεύκων-Γραφείο Κοιμητηρίων
Συμβουλευτκός Σταθμός Πεύκων

Συμβουλευτικός Σταθμός 

2313 313 125, 126, 127
2313 313 120, 122, 140, 161, 173
2313 313 129, 130, 150
2313 313 132
2313 313 135, 136
2313 313 107, 143, 144, 177
2313 313 151

2313 313 307
2313 313 348, 311
2313 313 323, 324
2313 313 325, 326
2313 313 452, 330
2313 313 344, 315
2313 313 333, 336
2310 625 500, 2310 631 173

2313 329 541
2313 329 524, 604, 605
2313 329 567
2313 329 543, 546, 542
2313 329 558, 559, 577
2313 329 563
2313 329 525
2313 329 538, 585, 596
2310 625 500

2313 329 540, 569
2310 200 327
2310 639 355
2310 620 734
2310 551 252
2310 620 555

2313 313 322
2313 313 318
2313 313 417, 418
2313 313 453, 347
2313 313 305, 454

2313 313186, 187, 188
2313 329 593, 594, 603
2313 300 212, 210, 213
2313 502 200, 230, 231

2313 502 222
2313 502 205
2313 502 220
2313 502 226

2313 300 206

Δημοτική Ενότητα Συκεών (Στρ. Σαράφη & Ι. Μιχαήλ 1, Συκιές)

Τεχνική Υπηρεσία (Λεχόβου 4, Συκιές)

Βλάβες

Αυτοτελές τμήμα Πολιτικής Προστασίας

Πολεοδομία

Δημοτική Ενότητα Νεάπολης (Ελ. Βενιζέλου 125, Νεάπολη)

Δημοτική Ενότητα Αγ. Παύλου (Ηπείρου 9 - 11, Αγ. Παύλος)

Δημοτική Ενότητα Πεύκων (Ειρήνης 19, Πεύκα)

Κέντρα Εξυπηρέτησης Πολιτών

Δημοτικές Επιχειρήσεις - Νομικά πρόσωπα

Χρήσιμες
πληροφορίες

Δήμαρχος

Σίμος Δανιηλίδης
2313 313 200, 2313 313 201

Αντιδήμαρχος Παιδείας και Δια Βίου Μάθησης

Κατά τόπον αντιδήμαρχος Συκεών 

Μιχάλης Βουλγαρίδης
2313 329521 6953083314

Αντιδήμαρχος Οικονομικών-ΚΕΠ

Κατά τόπον αντιδήμαρχος Νεάπολης

Λάζαρος Ωραιόπουλος
2313313146, 6946337180

Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής

Ειρήνη Καγιαμπίνη 
2313313116, 6976705667

Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων  Υποδομών, 

Δικτύων, Μελετών Ηλεκτροφωτισμού

Στέλιος Γκατζές
2313313351, 6944262330

Αντιδήμαρχος Δόμησης και Μικροέργων

Απόστολος Συμεωνίδης
2313313449,  6978008135

Αντιδήμαρχος Καθαριότητας και Ανακύκλωσης

Θόδωρος Κυζιρίδης
2310625500, 6932206329

Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος και Πρασίνου 

Κατά τόπον αντιδήμαρχος Πεύκων

Παρή Γενίτσαρη 
2313502205, 6974319700

Αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας, Φροντίδας 

Αδέσποτων και Δεσποζόμενων Ζώων Συντροφιάς 

Κατά τόπον αντιδήμαρχος Αγίου Παύλου

Ιωάννης Ζαρίφης
2313 313444, 6936820389

Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου

Κατερίνα Τσουκαλά
2313 329 116, 6976888058

Πρόεδρος Κοινωφελούς Επιχείρησης Υπηρεσιών 

Δημήτρης Απατσίδης
2313 329 614, 6972 825 428

Πρόεδρος Δημοτικής Επιχείρησης 

Τελετών Νεάπολης

Νίκος Βαρσάμης
2310 620 555, 6974  118 395

Πρόεδρος Σχολικής Επιτροπής 

Α’ βάθμιας Εκπαίδευσης

Αλεξάνδρα Τερζίδου
2313 329 512, 6937 328 861

Πρόεδρος Σχολικής Επιτροπής 

Β’ βάθμιας Εκπαίδευσης

Τριαντάφυλλος Κουσαγιαννίδης
2313 329 512, 6974 816 179 www.dimosneapolis-sykeon.gr

Για τον αναλυτικό κατάλογο 

των υπηρεσιών του δήμου, 

επισκεφθείτε την ιστοσελίδα 

του δήμου μας
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* Όταν μπαίνω στο σούπερ μάρκετ αισθάνομαι μια 
θρησκευτική κατάνυξη και προσεύχομαι να πάρω 
αυτή τη φορά αυτά που πραγματικά χρειάζομαι.

* -Τι σου έμεινε από το φετινό καλοκαίρι;
-Η γυναίκα μου!!!

* Ευτυχώς που δεν πήγα διακοπές και δεν είχα τα 
δικά σας προβλήματα με τις τιμές στις ξαπλώστρες, 
ο Θεός με φύλαξε…

* 15€ ένα πλοκάμι χταποδιού. Μάλλον μας χρεώ-
νουν και τον ακρωτηριασμό.

* Κατά τας γραφάς των ημερομήνιων, τον Δεκέμ-
βριο θα το δαγκώσουμε γερά... το κρύο

* Δυο πράγματα δεν γίνονται στον κόσμο, να ανατεί-
λει ο ήλιος απ’ την δύση και το ελληνικό να γίνει κράτος, 
για το πρώτο κρατάω μια επιφύλαξη

* -Έχω το χρωμόσωμα ΠΣ
-Τι είναι αυτό;
-Πεινάω Συνέχεια.

* Πωλούνται μερίδια ουτοπίας σε προσιτές τιμές. Θα προ-
τιμηθούν οι πληρωμές με κατάθεση ψυχής.

* Ανάβουμε το κλιματιστικό κι απ’ το άγχος του λογαρια-
σμού που θα έρθει, ιδρώνουμε περισσότερο.

* Ρεεεεεε μη νευριάζετε τις γυναίκες.  Είναι περισσότερες.

* Θαλασσινό πουλί που τρώγεται και με σκορδαλιά: 
-Μπακαγλάρος

* Κάποιοι άνθρωποι σε πνίγουν και κάποιοι άλλοι είναι 
ανάσες. Τους δεύτερους να βρεις.

* Πόσοι άνθρωποι χαρισματικοί έμειναν στην αφάνεια, 
και πόσοι μέτριοι προωθήθηκαν ως κορυφαίοι...

* Δεν υπάρχει μεγαλύτερη απάτη, από το γλυκό που δεν 
έχει σοκολάτα...

* Δεν ξέρω για γιασεμί αλλά η νύχτα πλέον μυρίζει σίγουρα 
ΔΕΗ.

* Ψηφίζουν 6ήμερη εργασία άνθρωποι που δεν έχουν 

δουλέψει ούτε ώρα.

* -Ξεραίνεται  το στόμα μου με το ερ κοντίσιον
-Εμένα η τσέπη μου

* Αγόρασα ένα καναπέ και μου είπαν ότι κάθονται 6 άτο-
μα χωρίς πρόβλημα.
Που να βρω 6 άτομα χωρίς πρόβλημα.

* Πρόστιμο 100€ σε αυτούς που λένε το πιτόγυρο τυλι-
χτό

* Το κάμπριο ταξί θεωρείται…  Ανοικτό Πανεπιστήμιο ;

* Θα μας στέλνουνε να τους προσέχουμε τους τουρίστες 
όταν βγαίνουν για πεζοπορία, θα υιοθετούμε όλοι από 
έναν κάθε καλοκαίρι

* Οι διακοπές των ονείρων μου είναι να πάρω ταξί από το 
σπίτι για αεροδρόμιο, να μπω στο πρώτο αεροπλάνο που 
πάει σε εξωτικό νησί, να μείνω ένα μήνα σε πεντάστερο 
και να γυρίσω πίσω άφραγκος. 
Μέχρι τώρα έχω πιάσει μόνο το άφραγκος.

* Με άλλους κουμπώνουν οι αγκαλιές μας με άλλους οι 
απόψεις μας και με άλλους κουμπώνουμε τα χάπια μας

* Μεγάλοι άνθρωποι είμαστε, μικρά πράγματα κάνουμε.

* Ο πιο ασφαλής τρόπος για να καταλάβετε τι αξίζατε για 
όσους σας πούλησαν, είναι να δείτε τι αγόρασαν μετά 
από εσάς.

Του Ιορδάνη Χουδαμά




